

Proses Pembinaan Semula Tuhan

Bertaubat, Kembali dan Bina Semula



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentar" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

pengenalan

Pelajaran daripada Nehemia ini ditulis untuk kita, umat Perjanjian Baru, untuk memahami bahawa Yesus Kristus tidak

akan mengambil jalan yang mudah.

“Tetapi sekarang kebenaran dari Allah, tanpa hukum, telah dinyatakan, yang kepadanya Taurat dan para nabi bersaksi. Kebenaran daripada Tuhan ini datang melalui iman kepada Yesus Kristus kepada semua orang yang percaya. Tidak ada perbedaan, karena semua orang telah berbuat dosa dan kehilangan kemuliaan Allah, dan dibenarkan dengan cuma-cuma oleh kasih karunia-Nya melalui penebusan yang datang oleh Kristus Yesus. Allah mempersembahkan dia sebagai korban pendaiaan, melalui iman dalam darahnya.” (Roma 3:21-25)

Dia datang dari ruang takhta Syurga dan mati di atas salib itu supaya anda dan saya boleh dibebaskan daripada dosa-dosa kita

Pengajaran

1. Ada Kerja yang Perlu Disiapkan
2. Kuasa Merayu
3. Bersedia untuk Kemungkinan
4. Daripada Idea kepada Tindakan
5. Menangani Keputusan
6. Pengaruh Wang
7. Ugutan Operasi
8. Kebangkitan
9. Pengakuan Baik Untuk Jiwa
10. Hidupkan Kami Lagi

Bab 1

ADA KERJA YANG PERLU DIBUAT

Yesus berkata "Di atas batu karang ini, Aku akan mendirikan jemaat-Ku dan alam maut tidak akan menguasainya." (Matius 16:18) dan "Jika Aku pergi dan menyediakan tempat bagimu, Aku akan datang kembali dan membawa kamu ke tempat Aku berada." (Yohanes 14:3). Petrus berkata, "Kamu juga, seperti batu hidup, sedang dibangunkan menjadi rumah rohani untuk menjadi imamat kudus yang mempersembahkan korban rohani kepada Allah melalui Yesus Kristus." (1 Petrus 2:5) Selalunya ayat yang hebat ini diabaikan tetapi antara lain, ia menyatakan bahawa orang Kristian perlu melakukan kerja membina atau membina semula. Kita adalah batu-batu rohani yang sedang disusun untuk tujuan Tuhan.

Jika pernah ada masa untuk diingatkan tentang kebenaran bahawa Tuhan adalah pembina, itu sekarang. Malangnya, banyak gereja berada dalam keadaan hancur hari ini. Oleh kerana Tuhan menambahkan orang ke gereja-Nya, kita bercakap tentang manusia, bukan bangunan. Bagi semua manusia dan terutamanya orang Kristian, gereja adalah perkara yang paling penting dan berharga yang pernah dibina oleh Tuhan. Pembinaannya menyebabkan Dia kehilangan Anak-Nya. Memandangkan ia terletak pada pengabaian di beberapa tempat dan dalam kekacauan di tempat lain, terlalu ramai orang berpuas hati untuk hanya bertahan di sana dan melakukan sedikit sahaja.

Atas dasar yang lebih peribadi bagi kebanyakan orang, dinding kehidupan mereka sendiri runtuh—dimusnahkan oleh ketamakan, nafsu, alkohol atau dadah lain, kepahitan, kebencian, mementingkan diri sendiri, kesombongan—anda sebut saja. Tuhan sedang mencari orang untuk membina semula tembok mereka. Dia menyeru pemimpin yang akan menyeru orang lain untuk bertindak. Nehemia menyahut panggilan itu, dia melakukan apa yang Tuhan mahu dia lakukan.

Kira-kira 1000 SM semasa kematian Raja Daud, anaknya Sulaiman naik takhta dan memerintah selama 40 tahun. Pada kematian Salomo, anaknya Rehabeam dilantik menjadi raja. Tetapi Rehabeam tidaklah bijak ayahnya. Malah, dia seorang pemimpin yang sangat miskin. Semasa pemerintahan Rehabeam, kerajaan berpecah, tidak akan bersatu lagi. Sepuluh daripada dua belas suku membentuk apa yang dipanggil Kerajaan Utara untuk seterusnya dipanggil bangsa Israel. Kerajaan Utara dipimpin oleh seorang raja yang bejat, tidak baik, menyembah berhala demi seorang sehingga, pada 721 SM, Kerajaan Utara ditakluki oleh orang Asyur. Mereka tidak pernah lagi muncul di kancah sejarah sebagai sebuah negara atau sebagai sebuah rakyat. Mereka hilang selamanya.

Kerajaan Selatan yang terdiri daripada dua suku yang tinggal, Yehuda dan Benyamin, dikenali sebagai bangsa Yehuda.

Yehuda lebih baik sedikit daripada Israel. Kebanyakan raja mereka juga memberontak terhadap kehendak Tuhan, dan di bawah nabi Yeremia, Tuhan berkata, "Kamu juga akan ditawan." Sudah tentu, pada tahun 606 SM, bangsa Babylon yang perkasa masuk dan menyapu bersih beribu-ribu tawanan dan membawa mereka pulang ke Babylon. Dua puluh tahun selepas itu, pada 586 SM, orang Babylon datang lagi dan kali ini, mereka memusnahkan Yerusalem. Mereka memusnahkan kuil dan dinding. Kemudian Parsi mengalahkan orang Babylon.

Tetapi apabila Tuhan meramalkan penawanan Yehuda dalam kitab Yeremia, Tuhan juga berkata, 70 tahun kemudian, "Aku akan membawa kamu pulang. Aku tidak akan membiarkan kamu tinggal di sana selama-lamanya." Pada 536 SM, tepat 70 tahun selepas pengasingan pertama, seorang lelaki bernama Zerubabel mengetuai kumpulan pertama orang Yahudi pulang ke rumah, dan mereka membina semula bait itu. Anda boleh membaca tentang ini dalam buku Ezra, bab 1 hingga 6.

Lapan puluh tahun selepas Zerubabel memimpin kumpulan pertama itu kembali, pada tahun 458 SM seorang imam bernama Ezra memimpin satu lagi kumpulan orang Yahudi pulang. Dia memulihkan ibadat awam dan membaca hukum. Walau bagaimanapun, beribu-ribu orang Yahudi tinggal dalam buangan di Parsi.

Pada 445 SM, kisah kita bermula di sebuah bandar Persia bernama Susan. Shushan adalah rumah musim sejuk bagi raja-raja Parsi dan Parsi, dan pada masa ini, adalah kuasa dominan dunia Timur Tengah. Beribu-ribu orang Yahudi dibuang negeri di Parsi. Salah seorang daripada mereka ialah seorang lelaki bernama Nehemia.

Ramai orang Yahudi telah kembali ke tanah air mereka untuk masa yang lama pada masa Nehemia bersedia untuk pulang ke rumah. Malah, pada masa kita bertemu dengan Nehemia, orang Yahudi telah kembali ke Palestin selama kira-kira 100 tahun. Soalan yang saya ingin mulakan ialah: Tidakkah anda fikir dengan orang-orang, orang-orang Yahudi pulang ke rumah, mempunyai seratus tahun untuk menetap dan membina semula, tidakkah anda fikir anda akan mendengar laporan yang bersinar tentang betapa terujanya? mereka akan kembali?

Itu tidak berlaku; "Perkataan Nehemia bin Hakhalya. Pada bulan Kislev, dalam tahun kedua puluh, ketika aku berada di benteng Susan, Hanani, datanglah salah seorang saudaraku dari Yehuda bersama beberapa orang lain dan aku menanyai mereka tentang Saki-baki Yahudi yang terselamat daripada pembuangan dan juga tentang Yerusalem." (Nehemia 1:1) "Mereka berkata kepada saya, orang-orang yang masih hidup dalam pembuangan dan kembali ke wilayah itu berada dalam kesusahan dan kehinaan yang besar. Tembok Yerusalem telah dirobuhkan dan pintu gerbangnya telah dibakar dengan api." (Nehemia 1:3) Mereka telah berada di sana selama seratus tahun, tetapi setelah sekian lama, orang-orang Yahudi yang kembali hidup dalam keadaan yang tidak selamat, terdedah, ketakutan di sana di rumah, tetapi mereka masih hidup seperti orang buangan.

Jika anda adalah Nehemia, apakah yang penting bagi anda? Lagipun anda dilahirkan dalam kurungan, anda tidak pernah melihat Jerusalem, anda hanya mendengar tentangnya. Ia hanya sejarah kuno. Anda telah menjadi orang luar kepada Empayar Parsi ini, tetapi anda telah mendaki tangga kejayaan. Anda kini menjadi juru minuman kepada Raja Artaxerxes! Sekarang pembawa cawan mungkin tidak begitu mengagumkan kepada anda. Anda mungkin memikirkan mesin basuh pinggan mangkuk atau pelayan di meja atau butler. Tidak. Seorang juru minuman adalah jauh lebih menonjol dan penting daripada itu. Rakan-rakan sekutu raja yang paling diamanahkan, juru minuman, mencicipi makanan raja dan meneguk wain raja sebelum raja memakannya. Dalam erti kata lain, dia adalah babi guinea diraja untuk sebarang percubaan pembunuhan, dan pada hari dan masa itu, terdapat banyak. Ahli sejarah kuno memberitahu kita bahawa tidak ada orang lain selain isteri raja yang mempunyai pengaruh yang besar terhadap semua keputusan raja selain juru minuman. Jadi, inilah Nehemia, seorang tawanan yang telah dibesarkan dalam budaya ini dan dalam kedudukan kedua terpenting dalam kerajaan. Tidakkah anda fikir Nehemia akan mendengar laporan keadaan yang menyedihkan di Palestin dan hanya berkata, "itu memalukan! Kena kembali bekerja. Kena tunaikan cek lagi!" Inilah yang dilakukan Nehemia. "Apabila saya mendengar perkara itu, saya duduk dan menangis. Selama beberapa hari saya berkabung, berpuasa dan berdoa di hadapan Tuhan Syurga." (Nehemia 1:4) seorang tawanan yang telah dibesarkan dalam budaya ini dan dalam kedudukan kedua terpenting dalam kerajaan. Tidakkah anda fikir Nehemia akan mendengar laporan keadaan yang menyedihkan di Palestin dan hanya berkata, "itu memalukan! Kena kembali bekerja. Kena tunaikan cek lagi!" Inilah yang dilakukan Nehemia. "Apabila saya mendengar perkara itu, saya duduk dan menangis. Selama beberapa hari saya berkabung, berpuasa dan berdoa di hadapan Tuhan Syurga." (Nehemia 1:4) seorang tawanan yang telah dibesarkan dalam budaya ini dan dalam kedudukan kedua terpenting dalam kerajaan. Tidakkah anda fikir Nehemia akan mendengar laporan keadaan yang menyedihkan di Palestin dan hanya berkata, "itu memalukan! Kena kembali bekerja. Kena tunaikan cek lagi!" Inilah yang dilakukan Nehemia. "Apabila saya mendengar perkara itu, saya duduk dan menangis. Selama beberapa hari saya berkabung, berpuasa dan berdoa di hadapan Tuhan Syurga." (Nehemia 1:4)

Ini bukan saat nostalgia. Ia adalah seorang lelaki dalam kesedihan yang mendalam. Apa yang ada dalam kepala lelaki ini? Mengapa dia bimbang tentang bandar yang tidak pernah dilihatnya? Lebih-lebih lagi, apakah masalah besar tentang dinding? Mengapa itu boleh menjatuhkan anda ke lutut anda? Jika kita akan memahami bersama kitab Nehemia, jika kita akan melihat kebangkitan di kalangan umat Tuhan, termasuk kebangkitan peribadi kita sendiri, memahami ayat 4 adalah kuncinya.

1. Tembok yang pecah mengatakan sesuatu tentang reputasi Tuhannya. Jerusalem dikenali di seluruh dunia purba sebagai "kota orang Yahudi." Itu adalah tempat kuil mereka. Oleh itu, itu adalah tempat kediaman Tuhan mereka, Yehuwa. Orang kafir pun tahu itu.

"Di Yehuda, Tuhan dikenali. Nama-Nya besar di Israel. Khemah-Nya ada di Salem (Salem adalah nama awal bagi Yerusalem.). Tempat kediaman-Nya ialah Sion." (Mazmur 76:1-2) "Di tepi sungai-sungai Babel, kami duduk dan menangis apabila kami mengingat Sion. Di sana kami menggantungkan hati kami pada pohon-pohon poplar, kerana di sana orang-orang yang menangkap kami meminta kami nyanyian, orang-orang yang menyiksa kami meminta nyanyian kegembiraan. berkata, 'Nyanyikan kami salah satu nyanyian Sion. Bagaimana kami dapat menyanyikan nyanyian Tuhan semasa berada di negeri asing?'" (Mazmur 137:1-4)

Bagi seorang Yahudi, lagu tentang Sion dan lagu tentang Tuhan adalah perkara yang sama. Kerana Zion adalah tempat Tuhan tinggal. Nehemia merasakan beban itu kerana dia tahu orang-orang di dunia berkata, "Siapakah Tuhan orang Yahudi ini? Kami mendengar sejak dahulu lagi, Dia membelah Laut Merah. Kami mendengar tentang bagaimana Dia menakluki kerajaan demi kerajaan. Beritahu saya, Di manakah rumah-Nya? Di manakah rumah umat-Nya? Apabila kamu menunjuk kepada timbunan runtunan, ia mengolok-olok nama-Nya." Itulah beban Nehemia. Tuhan tidak dihormati oleh runtunan dan Nehemia tahu itu.

2. Tembok yang pecah itu mengatakan sesuatu tentang keadaan rakyatnya, dan saya rasa itulah yang sangat mengganggunya. Setelah bertahun-tahun berada di rumah, rakyatnya masih hidup seperti orang buangan. Daripada memulihkan dan berkembang di kota mereka, mereka hidup seperti serigala. Mereka berpuas hati dengan mentaliti survival dan bukannya mentaliti kebangkitan.

Nehemiah tidak begitu berminat dalam projek pembinaan kerana dia adalah projek penyucian. Dia bukan sahaja berhasrat untuk pergi ke Yerusalem untuk membina semula tembok—dia mahu pulang ke rumah untuk membina semula umat. Itu beban dia! Jadi, inilah orang yang saleh ini yang mempunyai beban di hatinya untuk nama Tuhannya dan keadaan umatnya.

Mengapa Nehemia dipilih, mengapa dia pergi? Mengapa seorang juru minuman menempuh seribu batu di padang pasir dengan bekalan dan peralatan dan bahan sedangkan dia bukan seorang kontraktor?

1. Dia mempunyai hati yang mengambil berat. Lelaki ini telah tiba secara sosial! Dia adalah orang kanan kepada orang yang paling berkuasa di muka bumi. Dia boleh tinggal di jalan yang mudah dan berkata, "Hei! Ini bukan masalah saya! Baitulmaqdis bukan rumah saya dan jika orang-orang itu mahu bergelumang dengan kemerosotan rohani, biarkan mereka!" Sangat mudah bagi mereka yang berjaya dari segi kewangan untuk melindungi diri mereka daripada masalah sebenar dunia. Tetapi sebaliknya, Nehemia mengambilnya ke dalam hatinya dan dia menjadikannya bebannya.

Anda tidak pernah membina patah sehingga anda merasakan bebannya. Nehemia melakukannya. Tuhan sedang mencari seorang lelaki untuk meratapi kota-Nya. Sehingga anda menemui orang yang akan berduka atas kehancuran, anda tidak akan mempunyai kebangkitan. Bolehkah saya dengan sedih mencadangkan bahawa secara universal sebab kita mempunyai lebih ramai pelancong daripada kita mempunyai pembina di gereja adalah kerana terlalu ramai di antara kita yang mempunyai hati yang tidak berkabung dalam masa yang lama. Kami hanya pasang bersama, melakukan perniagaan kami sendiri dengan hidung ke tanah melihat apa yang ada di hadapan kami. Kita tidak benar-benar melihat dunia yang hancur seperti Tuhan kita. Nehemia melihat sebuah kota runtuh dan dia jatuh berlutut.

Apabila hati kita hancur kerana perkara yang mematahkan hati Tuhan maka kita akan mencari jalan untuk melakukan apa yang betul. Anda boleh bercakap semua yang anda mahu tentang teknik tetapi ia tidak mempunyai kaitan. Jika hati anda hancur kerana perkara yang mematahkan hati Tuhan, anda akan mencari jalan untuk melakukan perkara yang betul.

2. Dia mempunyai kehidupan yang adil. Nehemia tidak akan pernah menjadi juru minuman kepada Raja Artahsasta jika dia bukan seorang yang berbudi pekerti. Salah satu tanggapan salah besar di dunia ialah asas kepimpinan adalah karisma, bukan watak. Karisma boleh menembak anda ke puncak, tetapi watak akan mengekalkan anda di sana. Memang benar bahawa

Tuhan memanggil kita di mana sahaja kita berada tetapi Dia memanggil kita untuk menjadi lebih baik, dan memperkasakan kita untuk menjadi orang yang berakhlak. Tanpanya, kita tidak boleh digunakan dengan hebat oleh Tuhan. Dengan itu kita akan memberkati semua orang yang kita sentuh.

"Ingatlah pemimpin kamu yang telah menyampaikan firman Tuhan kepada kamu. Pertimbangkan kesudahan hidup mereka dan tirulah iman mereka." (Ibrani 13:7) Saya rasa itu adalah panggilan kepada watak Kristian! Anda melihat kepada para pemimpin yang bercakap dan yang menjalankan Firman Tuhan. Anda melihat cara hidup mereka, dan anda menirunya. Nehemia dipanggil kerana dia seorang yang jujur dan adil.

3. Dia seorang yang suka solat. "Selama beberapa hari, saya berkabung, berpuasa dan berdoa di hadapan Tuhan Syurga." (Nehemia 1:4) Adakah anda ingin tahu berapa banyak daripada "beberapa hari"? "Pada bulan Chisleu, pada tahun kedua puluh." (Nehemia 1:1) Ketika itulah dia mendengar laporan itu. "Pada bulan Nisan, pada tahun kedua puluh pemerintahan Raja Artahsasta" (Nehemia 2:1)

dia pergi menghadap raja. Dalam erti kata lain, kita boleh memberitahu apa itu—iaitu empat bulan. Sudah empat bulan lelaki ini berdoa kepada Tuhan. Salah satu keperluan terbesar kebanyakan gereja dan orang Kristian adalah untuk membina semula dinding doa. Saya takut bahawa kebanyakan daripada kita telah terbiasa hidup tanpa dinding itu. Nehemia bersedia dan berdoa selama empat bulan kerana dia percaya kepada kuasa doa.

Adakah dinding kehidupan anda terabai? Tuhan menggunakan orang yang mengambil berat. Dia menggunakan orang yang adil, Dia menggunakan orang yang solat.

4. Dia mempunyai keinginan untuk berani. Seperti yang akan kita lihat dalam kajian kita, Nehemia akan meninggalkan zon selesanya dan memulakan kebangkitan semula. Itulah pengajaran penjelmaan, bukan? Itulah kisah Yesus. Jika anda akan melakukan kerja yang hebat untuk Tuhan, anda tidak boleh tinggal di tempat yang mudah.

Membina akan sentiasa lebih sukar, lebih mencabar dan lebih mahal daripada bersiar-siar. Tetapi tetap selesa tidak akan pernah menjadi pilihan bagi orang yang hatinya hancur pada perkara-perkara yang menghancurkan hati Tuhan.

Nehemia tidak boleh tinggal di tempat yang mudah. Dia berkata, "Ini saya, hantar saya!" Dia mempunyai pekerjaan yang semua orang inginkan. Masalahnya adalah seribu batu jauhnya, melintasi padang pasir, dan tempat yang tidak pernah dilihatnya. Dia berkata, "Saya akan pergi, saya akan pergi. Saya bukan kontraktor, saya seorang juru minuman, tetapi seseorang perlu membina tembok. Saya akan pergi."

Kita semua mempunyai dinding yang perlu dibaiki. bukan? Bagi kebanyakan kita ia adalah dinding doa.

Steve Flatt Amazing Grace Lesson #1324 27 Julai 1997

bab 2

KUASA MErayu

Richard Elworth Day, dalam bukunya *Filled With The Spirit*, menulis, "Tidak hairanlah jika kajian tentang sebab-sebab rahsia dilakukan. Untuk mendapati bahawa dalam setiap era keemasan sejarah manusia, ia berpunca daripada pengabdian dan kehairahan yang benar seorang individu tunggal. Tidak ada pergerakan massa yang bonafide. Ia hanya kelihatan seperti itu. Di tengah-tengah ruangan, akan sentiasa ada seorang yang mengenali Tuhan dan yang tahu ke mana dia pergi." Dia betul-betul betul! Sebab itu Allah sentiasa mencari pemimpin.

Dalam Yehezkiel 22:30, Tuhan berkata, "Aku mencari seorang lelaki yang dapat berdiri di sana dan membina tembok dan berdiri di hadapan-Ku di celah bagi pihak umat-Ku." kemudian Dia berkata, "Saya tidak dapati." Tetapi Dia sentiasa melihat.

Sebab Allah sentiasa mencari pemimpin adalah kerana tiada apa yang berlaku tanpa kepimpinan. Semuanya naik atau turun berdasarkan kepimpinan. Itu benar apabila anda bercakap tentang negara, bandar, gereja atau keluarga. Segala-galanya naik atau turun atas kepimpinan dan ia benar-benar dibina dari dalam dan berjalan keluar.

Dalam kitab Nehemia, orang-orang itu telah kembali dari Yerusalem dan mereka memberikan laporan, "Oh, Nehemia, sungguh mengerikan. Kembali di Yerusalem, tembok telah runtuh dan rakyat hidup dalam kemelaratan." Nehemia

menangis, berkabung, berpuasa, dan berdoa. (Nehemia 1:4)

Bilakah anda harus berdoa?

Nehemia adalah seorang yang suka berdoa. Saya terpesona bahawa dalam 13 bab Nehemia kita dapati dia berdoa sembilan waktu yang berbeza. Jadi, bilakah anda harus berdoa? Anda berdoa sebelum anda melakukan perkara lain, ketika itu anda berdoa. Doa Nehemia berlangsung selama empat bulan. Dengan kata lain, Nehemia berlutut di hadapan Tuhan selama empat bulan sebelum dia mengambil satu langkah tindakan. Seorang pemimpin melakukan lebih daripada berdoa, tetapi dia tidak melakukan apa-apa lagi sehingga dia berdoa.

Pemimpin menjadikan solat sebagai keutamaan; orang yang rugi menjadikan solat sebagai jalan terakhir. Itu adalah nasihat yang diperlukan terutamanya bagi kita yang merupakan personaliti Type A. Awak tahu apa yang saya cakapkan? Mereka yang berorientasikan matlamat, didorong pencapaian dan orang sibuk yang ingin menyelesaikan kerja. Nehemia adalah lambang keperibadian Jenis A. Anda tidak akan menjadi orang kedua yang bertanggungjawab ke atas kerajaan dengan hanya menjadi orang awam yang tidak dikira. Lelaki ini adalah seorang penganjur, motivator, pengurus dan jenis lelaki yang berjaya. Dalam 52 hari, dia membina semula separuh tembok di sekeliling kota Yerusalem. Bercakap tentang Jenis A! Tetapi, daripada hanya keluar dan melakukan sesuatu, perkara pertama yang Nehemia lakukan ialah bersendirian dengan Tuhan.

Sebuah buku kecil yang bagus telah keluar beberapa tahun yang lalu. Perkara terbaik mengenainya ialah tajuk, Jangan Hanya Berdiri Di Sana, Berdoalah Sesuatu. Itulah yang dilakukan oleh Nehemia. Dia adalah jenis pemimpin Tuhan. Dia adalah pemimpin dari lutut ke atas. Dia seorang pemimpin yang memahami bahawa memimpin bermula dengan merayu. Anda berdoa sebelum anda melakukan perkara lain.

Mengapa kita berdoa?

1. Berdoa untuk mengakui pergantungan anda kepada Tuhan. Sebenarnya, sebab kita tidak solat lebih adalah kerana kita rasa tidak perlu. Kami fikir kami boleh menanganinya sendiri. Apakah reaksi anda yang paling biasa apabila anda menghadapi masalah? Saya berani mengatakan bagi kebanyakan kita, reaksi biasa ialah "apa yang saya akan lakukan mengenai perkara ini?" Apabila reaksi sepatutnya, "Tuhan, apa yang Engkau mahu lakukan mengenai perkara ini?"

Selalunya kita cenderung untuk melupakan apa yang Yesus katakan "Selain daripada Aku, kamu tidak boleh berbuat apa-apa." (Yohanes 15:3) Itu cukup kuat. Paulus menulis "Janganlah hendaknya kamu kuatir tentang apa pun, tetapi nyatakan dalam segala hal permintaanmu kepada Allah dalam doa dan permohonan dengan ucapan syukur." (Filipi 4:6) Apakah yang anda doakan? Semuanya! Hadirkan doa anda dengan petisyen. Keberhasilan saya dan kegunaan saya untuk Tuhan bermula apabila saya menyedari pergantungan mutlak saya kepada-Nya. "Di dalam Dia kita hidup, dan bergerak, dan ada." Alkitab berkata Dia menyatukan dunia dengan firman kuasa-Nya. Kita ambil mudah. Adakah anda sedar bahawa molekul dalam badan anda berpaut bersama? Oh, awak kata itu undang-undang fizik dan kimia. Pada pendapat anda, dari mana datangnya undang-undang tersebut? Sebab badan anda tidak hanya pergi ke angkasa lepas adalah kerana Dia memegang semuanya bersama-sama dengan firman kuasa-Nya. Saya berdoa untuk mengingatkan saya tentang itu.

2. Berdoa untuk meringankan beban. Nehemia berlutut kerana dia mendapat laporan buruk tentang apa yang berlaku di Sion. Alkitab berkata dia menangisi runtuhannya itu. Daripada hanya bersedih dan merintih, dia berdoa. Dia menyerahkan masalahnya kepada Tuhan. Dalam bahasa Ibrani Nehemia bermaksud "Tuhan adalah penghiburanku." Paulus berkata "Dalam segala hal berdoalah, dan damai sejahtera Allah yang melampaui segala akal akan memelihara hati dan pikiranmu dalam Kristus Yesus." (Filipi 4:6) "Tetapi mereka yang berharap kepada Tuhan akan diperbaharui kekuatannya. Mereka akan terbang dengan sayapnya seperti rajawali; mereka berlari dan tidak menjadi lesu. Mereka akan berjalan dan tidak menjadi lemah." (Yesaya 40:31) Itulah sebabnya orang yang saleh membawa masalah mereka kepada Tuhan kerana kedamaian-Nya mengikuti doa dan Tuhan mengambil beban itu dari belakang anda dan membiarkan anda melambung semula. Ia meringankan beban.

3. Berdoa untuk mengakses kuasa Tuhan. Ini adalah sebab yang paling penting dari semua. Tiada yang melepaskan kuasa Tuhan seperti doa iman. Tuhan berkata, "Berserulah kepada-Ku dan Aku akan menjawab kamu." (Yeremia 33:3) Oh, jika kita lebih menghargai kuasa yang Tuhan sediakan untuk kita.

Israel menghadapi masalah dengan bangsa yang dipanggil Aram. Orang Aram cuba untuk menakluki mereka tetapi pada setiap masa, Israel menghalau mereka dan raja Aram berkata, "Ada seorang pengintip di luar sana yang

memberitahu semua rancangan kita." Kata rakyat itu, "Tidak, raja, tidak ada pengintip. Di Israel ada seorang nabi bernama Elisa dan dia tahu ke mana kita pergi." Raja Aram berkata, "Kalau begitu kami akan menangkap dia." Maka pada waktu malam dia menghantar tentera yang besar ini dengan kereta dan kuda. Pada waktu fajar mereka telah mengepung kota tempat Elisa tinggal. Seorang hamba bangun dan melihat ke luar dan berkata, "Oh, tuanku, apa yang harus kami lakukan?" Elisa berkata "Jangan takut, orang yang bersama kita lebih banyak daripada orang yang menentang kita." (2 Raja-raja 6:16) Dia berdoa, "Biarlah mata mereka dibukakan." (2 Raja-raja 6:

Doa saya adalah agar Tuhan membuka mata kita dan membiarkan kita melihat kuda dan kereta api. Saya mengakses kuasa Tuhan melalui doa. Dan Nehemia melakukan perkara yang sama.

Macam mana nak solat?

1. "Lalu aku berkata, O Tuhan, Allah semesta langit, Allah yang besar dan dahsyat, yang memelihara perjanjian kasih-Nya dengan orang yang mengasihi Dia dan yang taat kepada perintah-Nya." (Nehemia 1:5) Adakah anda masih ingat untuk siapa Nehemia bekerja? Dia bekerja untuk seorang lelaki bernama Artaxerxes, raja Parsi, yang merupakan orang yang paling berkuasa di muka bumi. Lelaki yang merupakan bos Nehemia ialah raja dunia. Tetapi perkara pertama yang Nehemia lakukan ialah pergi kepada Raja alam semesta. Dia pergi menghadap Raja Segala Raja dan mengenali siapa penguasa sebenar. Dia memulakan solatnya dengan dua perkara yang kita ajarkan kepada anak-anak kita untuk solat. Dia berkata, "Tuhan itu besar, dan Tuhan itu baik." Lihat apa yang dia katakan: "Tuhan kita ialah Tuhan yang besar dan dahsyat, Raja Syurga. Tuhan, awak baik. Awak jaga perjanjian cinta awak."

Pujian hanyalah mengakui Tuhan untuk siapa Dia; a) Dia layak mendapat pujian kita, dan b) Dia adalah Raja. Apabila anda fokus pada kebesaran Tuhan, masalah anda semakin mengecil. Nehemia mengalami itu, adakah anda? Dia tidak membiarkan keadaan yang sukar mengurangkan keperluan atau keinginannya untuk memuji Tuhan. Dia berkata, "Tuhan, saya tahu keadaan kami kucar-kacir, tetapi Engkau lebih besar daripada kucar-kacir. Tuhan, saya tahu bahawa masalah di Yerusalem adalah besar, tetapi Engkau lebih besar daripada masalah."

Apabila perkara-perkara dalam hidup saya berjalan lancar, apabila keadaan dibariskan dengan cara yang cerah, saya cepat memuji Tuhan. Tuhan itu hebat, Tuhan itu baik! Tetapi apabila saya berputus asa, apabila saya rasa saya berada di hujung tali kerana keadaan di sekeliling saya negatif seperti yang boleh, lebih sukar untuk saya memuji. Nehemia berkata Tuhan, saya memuji-Mu—saya tidak peduli apa keadaannya. Ia tidak membuat apa-apa perbezaan. Anda lebih besar daripada keadaan saya dan semakin saya memuji, semakin kecil keadaan tersebut.

2. Mengaku dosa anda. "Biarlah telingamu memperhatikan dan terbukalah matamu untuk mendengar doa yang hambamu doakan di hadapan-Mu, siang dan malam, untuk hamba-hamba-Mu, orang Israel. Aku mengaku dosa yang kami orang Israel, termasuk diriku dan keluarga ayahku, telah lakukan. terhadap kamu. Kami telah berbuat sangat jahat terhadap kamu. Kami tidak mematuhi perintah, ketetapan dan hukum yang telah Engkau berikan kepada hamba-Mu Musa." (Nehemia 1:6-7) Nehemia tidak dilahirkan semasa Israel dibawa ke dalam tawanan tetapi dia dapat mengenal pasti dosa-dosa yang menyebabkan kejatuhan dan tawanan mereka. Apabila anda mula memuji Tuhan untuk kebenaran dan kekudusan-Nya yang menakjubkan, maka kekecilan dan keberdosaan anda sendiri menjadi lebih jelas.

Doa-doa orang besar lain dalam Kitab Suci mempunyai satu benang merah, mereka mengenal pasti secara peribadi dengan dosa orang ramai. Salah seorang lelaki paling soleh yang pernah hidup ialah Daniel, bukan satu perkataan negatif yang ditulis tentang Daniel. "Kami telah berdosa dan melakukan kesalahan. Kami telah fasik dan memberontak. Kami telah berpaling daripada perintah dan hukum-Mu." (Daniel 9:5)

Ezra kembali sebagai imam untuk memulihkan ibadat awam. Dia seorang yang besar dan saleh, tetapi lihatlah apa yang dia doakan, "Ya Tuhanku, aku terlalu malu dan malu untuk mengangkat mukaku kepada-Mu. Tuhanku, kerana dosa kami lebih tinggi daripada kepala kami, dan kesalahan kami telah mencapai syurga." (Ezra 9:6) Kami sangat individualistik di Amerika, pemikiran seperti itu jarang terlintas di fikiran kami.

Bilakah kali terakhir anda mengaku dosa negara ini dan mengenal pasti diri anda sebagai sebahagian daripada masalah? Bilakah kali terakhir anda berbuat demikian dan berkata, "Tuhan, maafkan saya. Saya adalah sebahagian besar daripada ini." Oh, tidak, kami suka berdoa agar Tuhan membantu orang kafir, orang kafir yang berada di luar sana melakukan semua perkara yang mengerikan itu. Bilakah kali terakhir anda mengaku dosa untuk gereja anda? Bilakah kali terakhir anda mengaku sebahagian dosa anda untuk keluarga anda? Masyarakat mengajar kami bahawa anda hanya bertanggungjawab untuk anda. Itu tidak benar! Anda adalah penjaga saudara-saudara anda. Kita semua bersama-sama

dalam hal ini dan tidak akan pernah ada kebangkitan di mana tidak ada rasa tanggungjawab masyarakat.

Pemimpin menerima kesalahan, tetapi yang kalah menang. Jika anda ingin menjadi pemimpin, lebih baik anda cepat menerima kesalahan dan cepat berkongsi kredit. Orang yang kalah pula sentiasa menuduh dan berdalih. Adakah anda pernah melihat mereka? Mereka selalu mengatakan itu salah mereka dan merekalah sebabnya ia seperti itu. Biar saya beritahu anda mengapa saya tidak terlibat dalam semua ini! Nehemia melangkah ke pinggan dan berkata, "Tuhan, saya tidak pernah ke Yerusalem, dan saya tidak mengenali mana-mana penduduk di sana, tetapi saya ingin memberitahu anda saya minta maaf. Saya adalah sebahagian daripada masalah ini. "

3. Anda menuntut janji Tuhan. Nehemia berdoa, "Ingatlah perintah yang telah Kauberikan kepada hamba-Mu Musa, 'Jika kamu tidak setia, Aku akan menyerakkan kamu di antara bangsa-bangsa, tetapi jika kamu kembali kepada-Ku dan mematuhi perintah-Ku, maka walaupun umatmu yang diasingkan itu berada di ufuk yang paling jauh. , Aku akan mengumpulkan mereka dari sana dan membawa mereka ke tempat yang telah Kupilih sebagai kediaman bagi nama-Ku.'" (Nehemia 1:8-9) Dia menuntut janji-janji itu. Dia berdoa kepada Tuhan berkata "Saya telah membaca buku awak. Saya telah membaca bahawa anda berjanji jika kami tidak mematuhi anda, anda akan menghantar kami ke dalam buangan. (Imamat 26:33) Kamu menepati janji itu. Tetapi Tuhan, Engkau juga berjanji bahawa jika kami kembali kepada-Mu secara rohani. Engkau akan mengumpulkan kami dan membawa kami ke tempat di mana nama-Mu bersemayam. (Ulangan 30:4) Saya berseru kepada-Mu dengan berani sekarang, Tuhan. Tepati janji awak."

Keberanian itu mungkin meniupkan fikiran anda. Malah, kebanyakan daripada anda akan menganggap ia sangat beranggapan untuk menggunakan perkataan "ingat" dalam konteks Tuhan. Sekarang, Tuhan, Engkau ingat apa yang Engkau janjikan. Jika itu adalah pemikiran anda, anda perlu membaca Alkitab anda lebih banyak kerana sepanjang jalan melaluinya anda dapati orang mengingatkan Tuhan tentang apa yang dijanjikan-Nya. Abraham melakukannya, Musa melakukannya, dan Daud melakukannya. Setiap nabi melakukannya. Mereka berkata, "Ya Allah, aku ingat akan janji-janji-Mu." Adakah Tuhan perlu diingatkan?" Tidak! "Adakah Tuhan telah melupakan janji-janjiNya?" Tidak! Jadi mengapa kita menuntut janji Tuhan dalam doa? Kerana ia membantu kita mengingati janji-janji itu. Anggapan? Tidak! Tiada yang lebih diredhai Tuhan daripada apabila anda mengingatkan Dia tentang salah satu janji-Nya, kerana anda menyatakan kepada Tuhan bahawa anda percaya kepada-Nya.

Adakah anda sedar terdapat lebih 7,400 janji daripada Tuhan dalam Bible? Lebih 7,400! Kini, sesetengah daripada mereka berada dalam konteks di mana mereka mempunyai khalayak terhad untuk masa terhad. Tetapi kebanyakannya adalah universal dalam skop mereka dan itulah sebabnya mereka telah direkodkan untuk kita.

4. Berani membuat petisyen anda. "Mereka adalah hamba-hamba-Mu dan umat-Mu yang telah Engkau tebus dengan kekuatan-Mu yang besar dan tangan-Mu yang perkasa. Ya Tuhan, kiranya telinga-Mu memperhatikan doa hamba-Mu ini, dan kepada doa hamba-hamba-Mu yang suka menyembah nama-Mu. . Berilah kejayaan kepada hambamu hari ini dengan memberinya nikmat di hadapan lelaki ini." (Nehemia 1:10) Nehemia mempunyai hati yang hancur. Dia berkabung atas Yerusalem. Dia sanggup ke sana. Dia sanggup membina semula tembok itu, tetapi untuk pergi dia akan memerlukan kebenaran raja.

Itu akan lebih mudah diucapkan daripada dilakukan kerana Raja Artahsasta adalah seorang yang tidak percaya dan Nehemia adalah orang kanannya. Inilah orang yang kepercayaannya telah berkembang selama bertahun-tahun sehingga dia menguji makanan dan minuman raja daripada wain raja. Sekarang Nehemia akan berkata "Oh, Raja, bolehkah saya mengambil cuti tiga tahun sedikit? Juga, bolehkah anda melengkapkan saya dengan lelaki dan peralatan supaya saya boleh pergi 1,000 batu dari sini dan membina semula tembok yang anda tidak tahu apa-apa tentangnya?" Apakah kemungkinan dia akan berkata ya? Nehemia tahu bahawa kepandaian dan artikulasinya dan keperibadiannya tidak akan menyelesaikannya. Dia juga tahu bahawa Tuhan boleh melakukannya, jadi dia berdoa "Tuhan berikan saya kejayaan." (Nehemia 1:11)

Pernahkah anda berdoa dengan berani, "Tuhan, berikan saya kejayaan dalam apa yang saya minta kepada-Mu." Jika tidak, apa yang anda doakan? Kita tidak perlu takut untuk berdoa untuk kejayaan sedangkan apa yang kita cuba lakukan adalah memajukan Kerajaan Tuhan.

Apabila Arnold Palmer kembali ke zaman kegemilangannya sebagai pemain golf terhebat dunia, dia berada di Arab Saudi dan dia sedang melakukan sedikit pameran golf. Raja Arab Saudi sangat kagum sehingga dia memberitahunya sebelum dia pergi bahawa dia perlu memberinya hadiah. Palmer berkata, "Oh, jangan beri saya hadiah. Saya dibayar

untuk datang ke sini." Raja berkata, "Kamu tidak memahami budaya kami. Bagi saya tidak memberi hadiah kepada anda adalah satu penghinaan besar kepada saya. Jadi, hadiah apa yang sesuai?" Palmer tidak tahu hendak berkata apa, jadi dia berkata, "Beri saya kayu golf sahaja." Dia berkata, "Baiklah". Keesokan paginya, seorang utusan tiba di hotelnya dan menyerahkan surat ikatan itu kepada "kelab golf" seluas 300 ekar. Moral kepada cerita itu ialah apabila anda berada di hadapan raja jangan bersusah payah meminta perkara kecil. Minta perkara yang hebat.

Marilah kita berdoa dengan berani. Tidak salah untuk meminta dan berdoa kepada Tuhan untuk kejayaan jika apa yang anda lakukan akhirnya untuk kemuliaan Tuhan. Sebenarnya, jika kita tidak boleh meminta Tuhan memberkati apa yang kita lakukan, maka kita perlu melakukan sesuatu yang lain. Ia hanya semudah itu. Pujilah Dia, akuilah dosamu, tuntutlah janji-janji dan mintalah kejayaan dengan berani.

Steve Flatt Amazing Grace Lesson #1325 3 Ogos 1997

Bab 3

BERSEDIA UNTUK KEMUNGKINAN

Kita cenderung kepada salah satu daripada dua keterlaluan apabila ia datang kepada kehendak Tuhan. Kami tergesa-gesa ke hadapan atau kami enggan bergerak selangkah. Sebaliknya, apa yang perlu kita lakukan ialah berdoa dan bersedia supaya apabila Tuhan membuka pintu, kita akan bersedia untuk bergerak mengikut rentak-Nya. Nehemia, seorang yang saleh, dibebani dengan berita bahawa tembok Yerusalem sedang runtuh. Dia berdoa bukan hanya sekali atau dua kali tetapi tetap selama empat bulan. Pelajaran ini mengkaji perancangan dan persediaannya untuk melakukan pekerjaan Tuhan.

Prinsip Walaupun puncanya adalah milik-Nya, Tuhan mungkin menunggu untuk membuka pintu.

Sukar untuk difahami dan lebih sukar untuk dijelaskan, tetapi ia adalah fakta. Banyak kali dalam Bible, anda melihat orang yang berfikir, pastinya, mereka tahu apa yang Tuhan mahu mereka lakukan, dan mereka hanya bergegas ke hadapan. Ingat Musa? Dia berfikir "apabila dia keluar dan membunuh orang Mesir itu, pasti semua orang Israel akan tahu bahawa Tuhan menggunakan saya untuk menyelamatkan dan menyelamatkan mereka." Tidak, mereka tidak melakukannya! Malah, keesokan harinya mereka keluar dan memandangnya dan berkata, "Adakah kamu akan membunuh kami seperti kamu membunuh orang Mesir itu?" (Kis. 7:25) Sekarang, apa yang Musa tidak faham ialah: ya. Tuhan akan menggunakan dia untuk menyelamatkan orang Israel tetapi tidak pada masa itu. Dia akan menggunakannya 40 tahun kemudian. Musa berlari mendahului Tuhan. Itulah yang sering kita lakukan. Kita dapat idea, kita rasa yakin itu pasti kehendak Tuhan, Lagipun saya seorang Kristian dan saya memikirkannya. Maka sudah pasti itu ketentuan Allah. Kami terus maju dengan andaian bahawa Tuhan akan membuka jalan.

Tetapi bukan Nehemia. Dia berdoa sehingga Allah membuka pintu. "Pada bulan Nisan dalam tahun kedua puluh pemerintahan Raja Artahsasta, ketika anggur dibawa kepadanya, aku mengambil anggur itu dan memberikannya kepada raja. Aku tidak pernah bersedih di hadapannya sebelum ini. Maka raja bertanya kepadaku, 'Mengapa adakah wajah anda kelihatan sangat sedih apabila anda tidak sakit? Ini tidak lain hanyalah kesedihan hati.' Saya sangat takut." (Nehemia 2:1-2) Dia telah berpuasa dan berdoa sekarang selama empat bulan. Nampaknya, tiada siapa yang tahu itu.

Ia mengingatkan saya tentang apa yang Yesus katakan dalam Khotbah di Bukit. Dia berkata, "Apabila kamu berpuasa dan ketika kamu solat, janganlah kamu mencacatkan wajahmu, jangan keluar di jalanan dan meratap dan menangis. Masuklah ke dalam almarimu dan selesaikan pekerjaan di sana." Nehemia tidak mempamerkan kesalahannya. Tetapi pada suatu hari selepas empat bulan berdoa yang padu dan menanggung beban untuk Baitulmaqdis, dia tidak dapat mengelak daripada meletakkan hati di wajahnya. Raja memandangnya dan berkata, "Nehemia, aku kenal engkau. Mengapa engkau begitu sedih hari ini?" Nehemia takut. Kenapa dia takut? Ia adalah jenayah besar untuk bersedih di hadapan raja Parsi. Jika anda berkerut muka di hadapan raja, anda boleh dipenggal kepala anda. Nehemia takut terlebih dahulu kerana wajahnya membahayakan nyawanya. Dia berkata melalui raut wajahnya, "Raja,

Orang Yahudi dalam tawanan kerana orang Babylon telah membawa mereka pergi? Tetapi Empayar Babylon telah dikalahkan oleh Empayar Parsi. Orang Parsi tidak begitu berminat untuk menahan tawanan dalam buangan. Jadi di bawah pemerintahan raja-raja Parsi, Cyrus, Darius Xerxes, dan Artahsasta kumpulan besar orang Yahudi dan orang tawanan lain dibenarkan pulang ke rumah. Begitulah kumpulan-kumpulan lain sudah kembali. Satu kumpulan etnik baru kini hadir, orang Samaria, bangsa yang terdiri daripada orang bukan Yahudi yang telah berkahwin campur dengan orang Yahudi yang tinggal.

Orang Samaria kini menduduki tanah itu dan menentang setiap usaha orang Yahudi untuk membina semula Yerusalem mereka.

Lama sebelum Nehemia, Ezra imam yang memimpin gelombang kedua orang Yahudi kembali dari buangan. Dia merekodkan surat daripada mereka yang menentang usaha membina semula kota itu kepada Raja Artahsasta. "Kepada raja Artahsasta, dari hamba-hambamu orang-orang di seberang sungai Efrat: Raja harus mengetahui bahwa orang-orang Yahudi yang datang kepada kami dari padamu telah pergi ke Yerusalem dan sedang membangun kembali kota yang memberontak dan jahat itu. Mereka sedang memperbaiki tembok dan memperbaiki asas." (Ezra 4:11-12) Orang-orang ini menulis surat kepada Artahsasta mengatakan bahawa orang Yahudi sedang berusaha untuk membina semula kota yang jahat dan memberontak itu.

Artahsasta menulis kembali, "Surat yang kamu kirimkan kepada kami telah dibaca dan diterjemahkan di hadapan saya. Saya telah mengeluarkan perintah dan pencarian telah dibuat dan didapati bahawa kota ini mempunyai sejarah panjang pemberontakan terhadap raja-raja dan telah menjadi pemberontakan dan hasutan. Yerusalem mempunyai raja-raja yang berkuasa memerintah seluruh seberang Efrat, dan cukai, ufti dan cukai telah dibayar kepada mereka. (ayat 18) ... "Sekarang perintahkan kepada orang-orang ini untuk berhenti bekerja supaya kota ini tidak akan dibina semula. sehingga Aku memerintahkan demikian." (ayat 21) Ini adalah salah satu sebab utama Yerusalem masih dalam keadaan rosak pada zaman Nehemia." Artaxerxes telah memerintahkannya. Pernahkah anda mendengar ungkapan "ia pasti seperti undang-undang Meads dan Parsi" atau "ia tetap seperti undang-undang Meads dan Parsi"? Jika anda mempunyai anda tahu apa maksudnya. Ini bermakna bahawa undang-undang Meads dan Parsi tidak pernah berubah. Sebaik sahaja mereka menetapkannya, ia telah ditetapkan!

Apabila Raja Artahsasta bertanya "Nehemia, ada apa?" Dia takut kerana dia akan meminta raja mempertimbangkan semula undang-undangnya yang tidak boleh diubah. Itu cukup banyak sebab untuk kebimbangan. Adalah satu kesilapan untuk menganggap bahawa pemimpin yang hebat tidak takut. Setiap pemimpin yang hebat takut! Setiap manusia takut! Tetapi pemimpin yang hebat mampu, apabila mereka tahu laluan mereka dan mereka melihat pintu terbuka, untuk bergerak ke hadapan walaupun mereka takut.

Jadi lihat bersama saya pada ayat 3 dan 4 (sekarang kembali dalam Nehemia 2, teks kita). Kita membaca kemudian: "Tetapi saya berkata kepada raja, Semoga raja hidup selama-lamanya; mengapa muka saya tidak kelihatan sedih, sedangkan kota tempat nenek moyang saya dikuburkan telah runtuh, dan pintu gerbangnya telah dimusnahkan oleh api. saya: Apa yang awak mahukan? Kemudian saya berdoa kepada Tuhan Syurga." Pernahkah anda berdiri di hadapan doa yang dimakbulkan? Maksud saya, kemudian anda melihat dan berfikir, "Saya telah berdoa untuk ini!" (Nehemia 2:2-3)

Nehemia telah berdoa agar Tuhan melakukan sesuatu untuk menyelamatkan Yerusalem. Sekarang raja bertanya, "Baiklah, Nehemia, apa yang kamu mahu?" Nehemia berkata dengan jelas sebab mukanya yang jatuh dan dia menawarkan apa yang saya panggil "doa peluru". Dia hanya membisu dan menembaknya terus ke Syurga. Kemudian dia berkata, "Maka, saya berdoa kepada Tuhan Syurga, dan saya menjawab raja, jika raja berkenan dan jika hambamu mendapat kasih karunia di hadapan-Nya, biarlah dia menghantar saya ke kota di Yehuda tempat nenek moyang saya berada. dikebunkan supaya saya boleh membinanya semula." (Nehemia 2:4)

Dengan cara ini, anda boleh melakukan dua perkara pada masa yang sama. Anda boleh berjalan dan mengunyah gula-gula getah, dan anda boleh berdoa dan bercakap walaupun pada masa yang sama. Ada kalanya saya berada dalam mesyuarat penting, bukankah anda, apabila saya telah menghantar salah satu daripada doa peluru itu dan berkata, "Tuhan, letakkan kata-kata yang betul di mulut saya SEKARANG! Saya menembak salah satu doa peluru itu dengan betul. di bangku itu setiap hari Ahad sebelum saya berjalan ke sini. Saya pernah berada di tempat kejadian di mana seseorang benar-benar mengamuk, dan mereka melihat kepada anda untuk memberi mereka kata-kata hikmat, dan anda tidak mempunyai petunjuk apa yang perlu saya katakan. Saya telah menghantar salah satu daripada doa peluru itu dan berkata, "Tuhan, saya tidak tahu. Cuma jangan buat ia keluar seperti orang bodoh. Letakkan sesuatu di sana yang akan masuk akal dan boleh membantu."

Masalahnya ialah kebanyakan orang tidak menghabiskan empat bulan dalam solat seperti Nehemia. Mereka mengharapkan hanya doa peluru untuk menyelesaikan kerja. Doa peluru hanya berkesan apabila mereka mempunyai asas doa di belakang mereka seperti Nehemia. Tetapi Nehemia berkata, "Ya Tuhan, Engkau telah membuka pintu ini. Dia bertanya kepada saya apa yang saya mahu. Hanya membuat saya berkata perkara yang betul." Anda lihat, Nehemia terpaksa menunggu Tuhan untuk membuka pintu tetapi kini dibuka, adakah Tuhan perlu menunggu Nehemia?

Prinsip Apabila Tuhan membuka pintu bersiaplah untuk berjalan melaluinya.

Apabila Tuhan membuka pintu bersiaplah untuk berjalan melaluinya! Artahsasta bertanya kepada Nehemia, "Apakah yang kamu kehendaki?" Nehemia tidak berkata, "Um, baiklah, Artaxerxes, izinkan saya kembali bersamamu tentang itu, baiklah." Itu tidak akan berkesan! Apabila pintu itu retak, Nehemia menyediakan senarai barangan runcitnya. Dia mempunyai empat bulan untuk menyediakan ucapannya, dan saya akan memberitahu anda apa, dia tahu betul.

1. Dia meminta izin.

Dia berkata biar saya balik supaya saya boleh membina semula. Kemudian raja dengan permaisuri duduk di sebelahnya bertanya kepadaku, "Berapa lama perjalananmu dan bilakah engkau akan kembali?" Raja berkenan mengutus saya, jadi saya menetapkan masa. Saya ingin memberitahu anda sesuatu, kawan-kawan. Beberapa rahang jatuh di mahkamah hari itu. Ada orang di sekeliling raja itu yang tidak pernah melihat raja Parsi berubah fikiran sebelum ini. Sudah tentu bukan tentang undang-undang! Dia berubah fikiran kerana tangan Tuhan dan kerana kehadiran seorang lelaki yang sanggup digunakan oleh tangan Tuhan. Itulah sebabnya! Artahsasta bertanya, "Apa yang kamu perlukan dan bilakah kamu kembali?"

2. Dia minta perlindungan.

Sebaik sahaja dia meminta izin, dia berkata sekarang dia memerlukan perlindungan: "Saya juga berkata kepadanya, jika raja berkenan bolehlah saya mendapat surat kepada gabenor di seberang Efrat." (v. 7) Adakah Trans-Euphrates membunyikan loceng dengan anda? Mereka adalah orang yang sama yang berkata, "Hentikan orang Yahudi ini daripada membina kota ini!" Nehemia bertanya, "Bolehkah saya mendapat surat supaya mereka memberi saya kelakuan yang selamat sehingga saya tiba di Yehuda?" Nehemia telah mendapat kebenaran untuk pergi; sekarang dia minta perlindungan. Ia adalah perjalanan seribu batu. Dia perlu melalui banyak wilayah. Orang ramai tidak melakukan perjalanan dengan bebas pada zaman itu. Anda perlu melalui langkah berjaga-jaga yang betul. Permintaan ini memberitahu kita bahawa Nehemia telah memikirkan perkara ini, berdoa untuk peluang ini dan yakin bahawa Tuhan akan membenarkan dia pergi. Pengurus memberi tumpuan kepada menyelesaikan masalah hari ini dan pemimpin memberi tumpuan kepada menyelesaikan masalah esok. Sekarang anda memerlukan kedua-duanya.

3. Dia minta adalah untuk rezeki.

Lihat ayat 8. Dia berkata, "Dan bolehlah aku mempunyai surat kepada Asaf, penjaga hutan raja, supaya dia memberikan kepadaku kayu untuk membuat balok bagi pintu-pintu gerbang benteng di dekat kuil dan untuk tembok kota dan untuk tempat kediaman yang akan kududuki, dan oleh karena tangan anugerah Allahku ada padaku, maka raja mengabulkan permintaanku." (Nehemia 2:8)

Nehemia berkata, "Raja, tuan telah mengeluarkan titah bahawa kota Yerusalem tidak dapat dibina semula. Saya ingin tuan mengubah undang-undang itu, saya mahu membina semula tembok itu dan saya mahu tuan membayarnya. Sementara tuan berada di sana, masukkan bahan yang cukup untuk membina rumah bagi saya dan untuk membaiki semula kuil itu juga." Adakah anda tidak suka itu? Dia berkata, "Saya mahu anda memberi saya kayu dari hutan, saya mahu anda memberi saya askar dari tentera, saya mahu anda memberi saya wang untuk membayar perkara ini." Nehemia bersedia untuk berjalan melalui pintu yang telah dibukakan Tuhan. Nehemia telah berdoa selama empat bulan tetapi semasa dia berdoa dia telah membuat persediaan. Dia yakin bahawa Tuhan akan memenuhi permintaannya, bahawa dia telah menyediakan rancangan serangannya.

Allah lah yang membukakan pintu. Nehemia berkata demikian dengan mengakui "Hanya dengan tangan Tuhan yang pengasih ini boleh berlaku." Tetapi kebangkitan masih menunggu Nehemia untuk berjalan melalui pintu itu. Sama seperti kebangkitan menunggu untuk anda dan saya berjalan melalui.

Pelajaran penting tentang iman dan persediaan.

Iman didorong oleh doa. Doa adalah satu-satunya tindak balas afektif kita terhadap pintu yang tertutup terutamanya apabila pintu itu dalam bentuk orang lain. Mereka, dengan cara ini, biasanya adalah pintu tertutup yang paling sukar untuk ditangani. Saya mencadangkan kepada anda bahawa masalah terbesar dalam hidup anda, sekarang, semalam atau esok, adalah masalah yang menangani ketegangan hubungan. Anda tidak boleh mengubah orang lain secara fizikal, intelek atau emosi. Tetapi

Tuhan kita boleh kerana Dia menguasai dalam mengubah hati.

Nehemia tidak melakukan apa yang kadangkala kita fikirkan akan kita lakukan. Dia tidak cuba memanipulasi raja menyampaikan beberapa cerita palsu, menipunya, menipunya, atau bermain permainan dengannya. Dia mula-mula bercakap dengan Tuhan tentang dia. Selama empat bulan, dia berdoa, Tuhan, kamu perlu melakukan sesuatu dengan raja ini. "Hati raja berada dalam tangan Tuhan. Dia mengarahkannya seperti aliran air ke mana saja yang dikehendakinya." (Amsal 21:1)

Itu benar bukan sahaja untuk raja; ia benar untuk bos, pasangan, ibu bapa, anak, dan rakan sekerja. Tuhan boleh mengubah hati. Kadang-kadang Dia mengubah keadaan untuk mengubah hati. Saya tidak tahu bagaimana Dia melakukan perkara itu tetapi Dia boleh melalui doa, kesabaran dan perancangan.

1. Solat

Keperluan terbesar gereja hari ini ialah pemulihan kepercayaan terhadap kuasa doa. Terlalu ramai daripada kita telah berputus asa dalam gereja dan dalam kehidupan peribadi kita. Kami fikir beberapa pintu ditutup selama-lamanya dan kami telah berputus asa. Kami tidak meletakkan pintu itu di hadapan Tuhan. Tuhan, anda mempunyai kuasa untuk membukanya.

Kadang-kadang saya fikir kita seperti gajah di sarkas. Pernahkah anda pergi ke sarkas dan melihat gajah yang ditambat pada pancang kecil itu? Saya tidak pernah melihat gajah merobek pancang itu dan berlari mengamuk dan meruntuhkan khemah, bukan? Kamu tahu kenapa? Kerana semasa mereka kecil mereka menambat mereka pada pancang itu. Semasa mereka masih bayi, mereka cuba melepaskan diri tetapi tidak dapat bergerak. Selepas mereka mencuba selama beberapa hari atau beberapa minggu, mereka menganggap bahawa sepanjang hayat mereka, mereka tidak akan dapat mencabut pancang itu. Raksasa berbilang tan itu tidak mencuba. Saya tertanya-tanya berapa kali sebagai orang Kristian kita melupakan kuasa besar Syurga yang ada pada kita, tetapi kita baru sahaja berhenti bertanya. Iman didorong oleh doa. Apakah pintu yang perlu dibuka di sini? Apakah pintu yang perlu dibuka dalam hidup anda? Anda mulakan dengan menundukkan kepala dan hati anda.

2. Sabar

Orang ramai yang tidak sabar. Mungkin ada yang berdoa tentang masalah dan cabaran. Tetapi kita melihat pintu yang tertutup dan berdoa mengenainya satu atau dua hari. Kemudian kami menetapkan rancangan kami. Tidak ada satu model iman dalam Alkitab yang tidak perlu menunggu lama. Bagaimana dengan Musa di Midian selama 40 tahun? Bagaimana pula dengan Elia di tepi Sungai Cherith di mana selama lebih daripada tiga tahun, dia diberi makan oleh burung. Bagaimana pula dengan Daud di dalam gua semasa dia melarikan diri daripada Saul selama sedekad? Bagaimana dengan Yohanes Pembaptis di padang pasir?

Selama empat bulan, Nehemia mempunyai catatan yang sama dalam jurnalnya. Dia boleh menulis "berdoa lagi hari ini tiada apa yang berlaku." Saya mula belajar bahawa Tuhan menggunakan menunggu untuk kita meninggalkan penyelesaian yang kita kehendaki sendiri. Nehemia belajar apa yang Tuhan ingin ajarkan kepada kita, bahawa Dia akan menutup pintu sehingga tidak ada keraguan siapa yang membukanya supaya dia akan menerima kemuliaan. Iman bertambah dengan kesabaran.

3. Perancangan

Ia adalah perancangan inklusif. Sesetengah orang beranggapan bahawa iman memerlukan pemikiran yang tidak berfikir apa-apa dan tidak melakukan apa-apa yang hanya duduk diam dan berkata, "Baiklah, Tuhan, saya tahu adalah tidak rohani untuk mempunyai matlamat. Anda lakukannya!" Secara terang-terangan saya tidak melihat iman sebagai sinonim dengan kekacauan. Sebaliknya, iman Nehemia dikuatkan oleh perancangannya dan oleh persiapannya yang telah dilakukannya apabila tidak ada sebab untuk membuat sebarang persiapan. Apabila Tuhan membuka pintu, dia akan bersedia untuk berjalan melaluinya.

Itu tidak bermakna Tuhan menghormati kebijaksanaan manusia. Ini bermakna Tuhan dihormati oleh keinginan yang bertimbang rasa untuk memenuhi kebijaksanaan-Nya. Saya rasa itu kritikal. Dalam kalangan pengurusan, pepatah ialah "kegagalan merancang adalah merancang untuk gagal". Tetapi itu juga sangat alkitabiah selagi Tuhan adalah arkitek utama dalam rancangan itu. "Iman adalah berdoa meminta hujan dan kemudian membawa payung." Betul sekali. Ia adalah perancangan dan persediaan untuk kemungkinan Tuhan.

Sebab kita tidak berdoa agar Tuhan membuka pintu dalam kehidupan kita, di gereja kita atau di negara kita adalah:

1. Kami takut Dia tidak akan membukanya. Jadi, kita tidak solat.
2. Kami takut Dia akan melakukannya.

Sebagai sebuah badan manusia, kita perlu bersedia untuk kemungkinan Tuhan. Dia mempunyai peluang yang menarik untuk anda tetapi anda mesti bersedia untuk memanfaatkannya apabila ia datang. Pelajaran #1326 10 Ogos 1997

Bab 4

DARI IDEA KE TINDAKAN

Anda mungkin tidak pernah mendengar cerita tentang Hans Bablinger, seorang rakan yang ingin terbang. Masalahnya ialah dia hidup di Jerman abad ke-16, dan tiada siapa yang terbang. Tetapi Hans seorang yang cukup kreatif. Dia adalah salah seorang yang pertama yang kita ketahui dalam sejarah untuk membentuk anggota tiruan dan dia melakukan itu apabila amputasi adalah preskripsi pertama dan bukannya pilihan terakhir.

Suatu hari Hans membentuk dua sayap dan dia naik ke puncak Pergunungan Alps Bavaria. Dia memutuskan dia akan cuba melayari ke dataran di bawah. Dia membuat pilihan yang baik kerana di Alps terdapat beberapa aliran naik yang kuat dan ia berhasil. Berita tersebar ke seluruh Bavaria bahawa Hans Bablinger telah terbang, dan raja datang menemuinya. Apabila raja dan rombongannya datang, mereka cuba mengatur tempat yang lebih mudah untuk membolehkan Hans menunjukkan penerbangannya supaya mereka naik hanya ke tebing di atas sungai. Itu adalah pilihan yang tidak baik kerana, bukannya draft naik, terdapat draft ke bawah di atas sungai. Semasa dia terjun, dia jatuh seperti batu—terus ke dalam sungai. Raja kecewa, uskup berasa malu. Keesokan harinya di gereja, uskup bangun dan menyatakan bahawa tidak pernah Tuhan kehendaki manusia untuk terbang. Jadi, Hans membuang sayapnya. Dia meninggal dunia beberapa bulan kemudian. Tetapi tidak lama kemudian gereja itu mati. Ironinya hari ini ia adalah pemandangan muzium. Sembilan puluh peratus daripada orang yang pergi melihat muzium itu pergi ke sana dengan kapal terbang.

Kitab Nehemia adalah kisah bagaimana Tuhan membawa kebangkitan kepada umat-Nya melalui hati seorang lelaki yang saleh dan penyayang. Dia mempunyai penglihatan dan dapat melihat melebihi apa yang akan terjadi. Penglihatan adalah bahagian penting dan penting dalam kehidupan rohani bagi umat Tuhan. Amsal mengatakan bahawa tanpa penglihatan manusia binasa. Tetapi yang menyedihkan, sesetengah orang bukan sahaja tidak mempunyai penglihatan, malah ada yang cuba membunuh penglihatan yang ada. (Amsal 29:18)

Nehemia bukan sekadar bermimpi. Dia mampu mengajak rakyatnya merangkul impiannya. Saya percaya bahawa Tuhan dihormati apabila umat-Nya bermimpi tentang perkara-perkara yang menyenangkan hati-Nya. Nehemia telah mendapat kebenaran, peruntukan, dan perlindungan untuk pergi ke Yerusalem dan membina semula tembok itu. Dia tiba di Yerusalem. Ini kali pertama dia berada di bandar besar itu. Dia telah berdoa selama empat bulan. Dia telah bermimpi tentang ini selama bertahun-tahun. Apakah perkara pertama yang dia akan lakukan? Adakah dia akan mencecah tanah berlari? Adakah dia akan mengadakan mesyuarat yang hebat? Adakah dia akan mengeluarkan tukul dan melihat dan mula membina terus dari awal? "Saya pergi ke Yerusalem dan selepas tinggal di sana tiga hari, saya berangkat pada waktu malam dengan beberapa orang. Saya tidak memberitahu sesiapa pun apa yang Tuhan telah berikan dalam hati saya untuk dilakukan untuk Yerusalem." (Nehemia 2: 11-12) Dalam tiga hari, dia tidak melakukan apa-apa. Sekarang apa yang dia buat selama tiga hari itu? Adakah anda rasa dia baru berehat? Adakah dia menghabiskan masa "bersendirian" dengan Tuhan?

Prinsip 1. Seseorang tidak boleh mengekalkan di khalayak ramai apa yang dia tidak bersendirian.

Semasa Nehemia tiba di Yerusalem, Tuhan masih bekerja di dalam hatinya. Tuhan meletakkan dalam fikirannya dengan tepat apa yang perlu dia lakukan sekarang bahawa dia berada di sana. Beberapa personaliti Jenis A akan membaca ayat 11 dan berkata "Nehemia tidak melakukan apa-apa untuk beberapa hari pertama." Sebaliknya, ini adalah kerja yang paling penting. Dia memastikan bahawa dia melakukan apa yang Tuhan mahu dia lakukan. Dia tidak meletakkan satu bata pun, tetapi beberapa hari pertama ini sama berharganya kerana hari-hari itu dihabiskan untuk mendapatkan pengesahan yang jelas daripada Tuhan.

"Saya tidak memberitahu sesiapa pun apa yang Tuhan telah berikan dalam hati saya untuk saya lakukan untuk Yerusalem."

Anda lihat, ketika Nehemia tiba di sana dan meneruskan waktu solatnya, Tuhan memberinya kebijaksanaan untuk melakukan apa yang perlu dilakukan. Saya fikir dia mematuhi apa yang kita baca dalam Yakobus 1:5; "Jika ada di antara kamu yang kekurangan kebijaksanaan, mintalah. Saya akan berikan kepada kamu."

Ingatlah bahawa Nehemia bukan sahaja berada di Yerusalem untuk membina tembok sama seperti dia berada di sana untuk membina umat. Dia adalah seorang pemimpin rohani, tetapi anda tidak boleh menjadi seorang pemimpin rohani tanpa terlebih dahulu menjadi seorang lelaki atau wanita rohani. Generasi ini perlu belajar bahawa kesibukan tidak selalunya bertuhan. Bahawa dalam kesunyian seseorang menerima hak untuk memimpin di khalayak ramai kerana seseorang itu tidak dapat mengekalkan di khalayak ramai apa yang dia tidak bersendirian.

Prinsip 2. Bersedia dengan baik.

"Saya keluar untuk memeriksa dinding." Perkataan "memeriksa" adalah istilah perubatan Ibrani yang digunakan untuk menggambarkan menyelidik luka. Dia mahu melihat betapa teruknya keadaan itu. Dia ingin mendapatkan gambaran yang jelas dalam fikirannya. Dia telah mendengar ia buruk. Ia sangat teruk sehingga dia tidak dapat menanggung tanggungannya mengelilingi dinding. Saya fikir pada ketika itu saiz projek benar-benar tenggelam. Seluruh dinding musnah, pintu pagar telah dibakar. Melihat skop kerja yang perlu dilakukan, Nehemia tahu ia tidak boleh dilakukan bersendirian.

"Tidak ada tanggungan bersamaku selain yang aku tanggung. Pada waktu malam, aku melalui pintu gerbang lembah ke arah Telaga Anjing dan Pintu Gerbang Najis, memeriksa tembok-tembok Yerusalem yang telah dirobuhkan dan pintu-pintu gerbangnya yang telah dimusnahkan dengan api. Kemudian saya bergerak ke arah Pintu Air Pancut dan Kolam Raja, tetapi tidak ada ruang yang cukup untuk tanggungan saya untuk dilalui. Jadi, saya naik ke lembah pada waktu malam untuk memeriksa dinding. Akhirnya, saya berpatah balik dan semula- masuk melalui Pintu Gerbang Lembah. Para pegawai itu tidak tahu ke mana aku pergi dan apa yang aku perbuat, kerana aku belum berkata apa-apa kepada orang Yahudi, atau kepada imam, atau pembesar, atau orang lain yang akan melakukan pekerjaan itu." (Nehemia 2:13-16)

Ditegaskan semula oleh masanya dengan Tuhan, Nehemia meninjau keadaan. Perlu diingat bahawa semua yang Nehemia telah pelajari tentang tembok pada ketika ini, dia telah belajar melalui khabar angin. Jadi, selepas tiga hari dia keluar di tengah malam dengan sekumpulan kecil lelaki. Dia hanya mahu mengintai dinding tanpa memberi perhatian yang tidak wajar kepada dirinya atau impiannya.

Ingat Nehemia datang dari Parsi di mana dia adalah orang nombor dua yang bertanggungjawab. Dia tiba dengan rombongan daripada Raja Artaxerxes. Semua orang tahu dia akan datang. Pembangkang mula memuncak apabila mereka baru sahaja mendengar bahawa Nehemia sedang dalam perjalanan, (Pada penghujung pelajaran ini kita akan melihat bahawa tentangan itu menjadi jelas dan ia muncul.) Jadi, Nehemia sedang menyusun rancangan bersama senyap mungkin. Untuk meminimumkan pembangkang kerana orang bijak ini tidak mahu rancangannya terbantut di pintu permulaan. Pemimpin yang hebat melindungi rancangan mereka daripada kematian pramatang. Lebih mudah untuk membunuh idea yang baik daripada mempromosikan idea yang baik.

Prinsip 3. Idea terhebat bukanlah milik anda atau saya. Mereka milik kita

- Terlibat dengan orang anda.
Sebaik sahaja mempunyai impian, adalah penting untuk mempunyai pengikut. Tembok itu tidak akan dapat dibina melainkan rakyat merangkul impiannya. Nehemia bercakap kepada mereka. "Kemudian saya berkata kepada mereka, anda nampak kesusahan yang kita hadapi?" Inilah kata-kata pertama kepada orang-orang yang akan menjadi pengikutnya, "Yerusalem sudah runtuh dan pintu-pintu gerbangnya telah dibakar dengan api. Marilah kita membina semula tembok Yerusalem dan kita tidak akan mendapat aib lagi." (Nehemia 2:17) Dia tidak masuk ke sana dan berkata, "Kamu sekumpulan orang yang rugi. Mengapa tembok ini tidak dibina semula? Kamu telah berada di sini selama lebih dari 90 tahun. Kamu mempunyai setiap peluang di dunia ini. . Saya telah dihantar oleh Tuhan untuk menyelesaikannya dan saya akan kekal dalam kes anda sehingga ia dibina semula." Bukan itu yang dia cakap. Sebaliknya, dia mengenal pasti dengan rakyatnya dan dengan keperluan. Dia berkata "Kami, Kami, dan kita." Itulah perkara yang paling penting yang Nehemia katakan. "Kami dalam kehinaan, marilah kita membina semula tembok itu, dan kita tidak akan berada dalam kehinaan lagi."
- Dapatkan motivasi rakyat untuk menyerang masalah tersebut.
Nehemia bukan sahaja mengenalinya. Dia memotivasikan rakyat. Dia berkata, "Adakah kamu melihat kesusahan yang kita hadapi? Yerusalem telah runtuh dan pintu-pintu gerbangnya telah dibakar dengan api. Marilah kita membina semula tembok Yerusalem dan kita tidak akan mendapat kehinaan lagi." (Nehemia 2:17) Nehemia melakukan pekerjaan yang hebat di sini. Tembok itu telah rosak sekarang selama beberapa dekad dan dekad. Orang ramai telah melaluinya setiap

hari dalam hidup mereka dan selepas beberapa ketika mereka terbiasa dengannya. Ia tidak begitu teruk. Ia tidak begitu hodoh. Ia bukan masalah besar lagi. Malah, rakyat benar-benar tidak nampak tembok usang itu. Nehemia membuat mereka melihatnya semula. Dia melakukannya dengan menggunakan perkataan dan frasa untuk menekankan keperluan. Dia berkata bahawa tempat ini terletak dalam runtuhan, pintu gerbang dibakar dengan api, kita berada dalam kehinaan.

Perubahan tidak pernah berlaku sehingga orang tidak berpuas hati dengan keadaan semasa. Itu benar dalam perniagaan, sekolah, gereja, keluarga dan kehidupan anda. Selagi seseorang berpuas hati dengan apa sahaja, perkara tidak akan berubah atau bertambah baik. Nehemia berkata, "Saya mahu anda melihat betapa teruknya." Seburuk mana pun keadaan di Yerusalem, orang Yahudi telah menjadi tidak puas hati dengannya. Nehemia menanggalkan penutup mata mereka dan berkata, "Hei, lihat baik-baik di mana kita berada dan di mana kita perlu berada."

Perhatikan motivasi yang dia gunakan. Seluruh dunia ketawa, "Orang-orang Yahudi yang malang itu, mereka mengatakan mereka menyembah Tuhan yang benar, mereka tidak dapat membina semula tembok di sekeliling kota mereka. Mereka mengatakan Tuhan mereka mahakuasa, Dia tidak dapat melindungi tempat suci mereka." Apabila Nehemia berkata kita berada dalam kehinaan, itu adalah ulasan bukan sahaja terhadap orang ramai, tetapi tentang Tuhan mereka. Rayuan utamanya dalam ucapan kecilnya adalah menarik bagi kemuliaan Tuhan.

Motivasi terbesar dalam hidup bukanlah luaran, ia bukan dalaman. Ia kekal abadi.

Bentuk motivasi yang paling rendah dan paling sementara ialah motivasi luaran, yang paling rendah: Jika anda akan melakukan ini, saya akan memberikan anda ini. Kita gunakan itu pada anak-anak kita, bukan? Mereka sangat tidak matang-jika anda akan menjadi baik, saya akan memberikan anda ini. Nehemia tidak menggunakan sebarang motivasi luaran.

Motivasi dalaman sedikit lebih mulia. Nehemia menggunakan bahawa "Kami berada dalam kehinaan. Tidakkah itu menyakiti hati anda?" Tetapi apa yang dia benar-benar menyeru mereka lakukan adalah untuk mengingati motivasi kekal mereka. Dia berkata, "Tembok Yerusalem dalam kehinaan." Ia bukan lagi kita tetapi Yerusalem, "tempat kediaman Tuhan". Dia berkata, "Mari kita membina semula tembok itu untuk kemuliaan Tuhan supaya nama Tuhan tidak dihina."

Motivasi tertinggi untuk anda terlibat adalah untuk melakukan kerja untuk Tuhan, ingat apa sahaja yang anda lakukan, anda lakukannya seperti untuk Tuhan. Apa sahaja yang kamu katakan atau lakukan, kamu lakukan untuk kemuliaan Tuhan dan seperti untuk Tuhan. Jika anda boleh menyimpan perkara yang paling penting dalam fikiran anda, anda akan melakukan lebih daripada yang anda fikir anda boleh lakukan sebaliknya. Motivasi terbesar bukanlah dalaman atau luaran, ia kekal.

- Dapatkan dan berikan cerita atau kesaksian peribadi

Lihatlah ayat 18: "Aku juga memberitahu mereka tentang tangan pengasih Tuhanku atasku, dan apa yang dikatakan raja kepadaku." (Nehemia 2:18) "Saya mendengar laporan tentang betapa buruknya perkara itu. Saya berdoa mengenainya selama empat bulan. Semakin saya berdoa, semakin Tuhan meletakkannya di hati saya untuk menjadi sebahagian daripada jawabannya. Dia memanggil saya untuk ini. projek. Dia membuka pintu dengan Raja, malah membekalkan saya bekalan dan perlindungan."

Prinsip 4: Orang mengikuti orang, bukan program.

Dengan sendirinya, program adalah sejuk dan steril, tetapi meletakkan orang dengan mereka dan tiba-tiba anda mempunyai tujuan dan semangat. Apabila Martin Luther King memberikan ucapan hebatnya yang mengubah perjalanan Amerika, dia tidak berdiri dan berkata, "Saya ada program," atau "Saya ada organisasi," atau "Saya ada agenda." Jika dia ada, kita tidak akan pernah mendengar tentang dia. Sebaliknya, dia berkata, "Saya mempunyai impian," cerita peribadinya sendiri, "bahawa anak-anak saya berjalan berganding bahu dengan anak-anak putih di bukit tanah liat merah Georgia." Apabila orang mendengar cerita ini, mereka mendengar dan mereka mengikuti.

Jika anda memerlukan sukarelawan untuk kementerian di gereja anda, cara yang paling pasti untuk mendapatkan tiada pengambil adalah bangun dan hanya mengumumkan "kami memerlukan sukarelawan untuk membantu dalam kementerian ini." Bunyinya sangat dingin dan klinikal, tetapi anda meletakkan seseorang yang hatinya berada dalam pelayanan itu di hadapan orang ramai, dan biarkan orang itu memberitahu mengapa mereka terlibat dan apa yang mereka dapat daripadanya, dan orang ramai akan beratur untuk membantu. Sebab orang ikut orang, bukan program.

Nehemia berdiri dan berkata, "Izinkan saya memberitahu anda kisah saya." Orang ramai bersedia untuk mengikut. Malah, ayat 18 menutup, mereka menjawab, "Mari kita mula membina semula, supaya mereka memulakan kerja yang baik ini."

"Tetapi apabila Sanbalat, orang Horon, Tobia, orang Amon, dan Gesham, orang Arab itu, mendengar tentang hal itu, mereka mengejek dan mengejek kami. Apakah yang kamu lakukan ini, mereka bertanya? Adakah kamu memberontak terhadap raja?" Mengapa Sanbalat, Tobia, dan Gesham menentang Nehemia? Apakah masalah besar mereka membina semula tembok itu? Sanbalat dan Tobia adalah panglima perang. Mereka mempunyai bandar dan negeri kecil mereka sendiri yang mereka kuasai. Mereka mempunyai empayar ekonomi kecil mereka sendiri. Jika Baitulmaqdis menjadi kuasa utama, terutamanya kuasa ekonomi utama, ia akan menjejaskan perniagaan mereka. Dalam pelajaran lain kita akan membincangkan masa yang berbeza pembangkang membangkitkan kepala hodohnya

Jika Syaitan tidak cuba menghalang impian anda, impian anda terlalu kecil. Jika dia tidak cuba menghalang anda, anda tidak cukup bermimpi. Sebahagian daripada huraian kerja tidak bertulis mana-mana pemimpin yang saleh adalah tidak dapat dielakkan untuk menangani kritikan.

- a) Nehemia mempertimbangkan rekod pencapaian pengkritiknya. "Saya menjawab mereka dengan mengatakan Tuhan Syurga akan memberikan kejayaan kepada kami. Kami hamba-hamba-Nya akan mula membina semula, tetapi bagi kamu, kamu tidak mempunyai bahagian dalam Yerusalem atau sebarang tuntutan atau hak bersejarah untuknya." (Nehemia 2:20) Dia bertanya soalan: Adakah lelaki ini mempunyai sejarah membantu umat Tuhan? Adakah mereka ini mempunyai sejarah ingin menyokong perkara yang Tuhan sokong? Apabila dia mempertimbangkan sumbernya, dia menjadi lebih berazam daripada sebelumnya untuk tidak membiarkan sesiapa pun menghentikan kerja itu kecuali Tuhan sendiri. Satu respons terhadap kritikan terhadap kerja yang anda lakukan untuk Tuhan ialah "Anda tunjukkan rekod prestasi anda kepada kami. Kami tidak mempunyai semua jawapan. Kami sedang melakukan yang terbaik. Adakah anda seorang yang melakukan apa yang Tuhan mahu lakukan? Jika ya, tunjukkan kami cara melakukannya. Jangan beritahu kami!"
- b) Dia menganggap rekod prestasi Tuhannya. Dia tahu Tuhan mahu dia berjaya. Dia telah mendengar cerita tentang orang-orang besar Tuhan yang diejek, tentang 1) Nuh telah menghabiskan lebih dari seratus tahun membina bahtera dan sepanjang jalan orang menonjol dan hanya ketawa; 2) Musa berjalan ke dalam istana Firaun dan berkata "biarkan umatku pergi" dan ketawa yang pasti memenuhi istana itu pada hari pertama; Samson yang matanya telah dicelikkan sedang diejek dalam pertunjukan sampingan sambil diperhambakan dan dirantai sambil berkata "Letakkan aku ke tempat tanganku boleh menyentuh tiang-tiang itu," dan Goliat mengejek budak kecil yang keluar dengan batu. Oleh itu, apabila orang-orang ini mengejek Nehemia, dia berkata, "Tuhan kita akan memberi kita kejayaan. Dia mempunyai rekod prestasi melakukan apa yang dunia katakan tidak boleh dilakukan.

Satu-satunya masalah terbesar gereja Kristus hari ini bukanlah masalahnya tetapi apa yang dia fikirkan tentang masalahnya. Terlalu banyak gereja menganggap masalah itu lebih besar daripada Tuhan mereka. Itu tidak pernah berlaku.

Prinsip 5: Peluang sentiasa disertai dengan tentangan

"Tetapi saya akan tinggal di Efesus sehingga Pentakosta. Kerana pintu yang besar untuk kerja yang berkesan telah dibukakan kepada saya, dan terdapat banyak yang menentang saya." Sekarang lihat itu. Tidakkah itu kedengaran seperti percanggahan? Dia berkata, "Saya perlu tinggal di sini, kenapa, kerana ada pintu besar ini terbuka." (1 Korintus 16:8-9) Bagaimanakah anda tahu? "Terdapat pelbagai jenis orang yang menentang saya." Kebanyakan kita berkata, "Orang menentang saya. Tutup pintu. Mari pergi. Mari kita pergi dari sini." Paul berkata dia belum boleh pergi kerana Tuhan telah membuka pintu. Itu selalunya cara ia berfungsi. Apabila seseorang benar-benar mengambil berat tentang orang, mereka yang tidak terlalu prihatin akan menjadi kecewa. Apabila seseorang ingin melakukan sesuatu, mereka yang tidak melakukan apa-apa akan mahu membaling batu. Itulah sebabnya kita tidak boleh cepat mentafsir masalah dan tentangan untuk menjadi petunjuk bahawa kita berada di luar Kehendak Tuhan. Itu tidak ada kena mengena sama ada anda berada di dalam atau di luar Kehendak Tuhan.

Contoh utama dari langkah-langkah melaksanakan idea-idea itu terdapat dalam Yesus Kristus Sendiri. Tidak ada kerja yang lebih besar, tidak ada pergerakan yang lebih besar, dan tidak ada projek yang lebih besar daripada yang kita panggil Kristian. Semuanya bermula apabila manusia dicipta. Tuhan berkata, "Aku sudah terfikir bagaimana manusia akan ditebus." (Kejadian 3) Jadi Tuhan melihat skop gambar itu. Dia terlibat dengan umat-Nya dengan menghantar Anak-Nya sendiri untuk menjadi manusia. Dia telah mendorong kita untuk melihat masalah dosa dalam hidup kita. Dia memaksa kita setiap hari untuk berpaling kepada Kristus sebagai jawapannya. Dia telah meletakkan orang yang mempunyai kesaksian peribadi yang kuat seperti Paul—sesungguhnya, mana-mana orang Kristian yang hidupnya telah diubah. Kemudian kerja agama Kristian telah ditentang lebih daripada kuasa lain atau mana-mana gerakan lain dalam sejarah dunia.

Sudahkah anda membuat keputusan untuk menyerahkan hidup anda kepada Kristus? Jika anda belum, anda perlu melakukannya hari ini. Pelajaran AG #1327 17 Ogos 1997 oleh Steve Flatt

MENANGANI KECEWA

Apabila pekerjaan yang baik untuk Tuhan sedang dijalankan, anda boleh yakin bahawa Syaitan akan melakukan segala-galanya untuk mengalahkannya. Sekarang apa cara yang lebih baik untuk mengalahkan daripada dengan hanya meminta umat Tuhan untuk berhenti. Nehemia telah berdoa tentang perkara ini. Dia telah menyediakan rakyat. Dia telah mengatur orang ramai dan perkara-perkara besar sedang berlaku. "Jadi, kami membina semula tembok itu sehingga semuanya mencapai separuh ketinggian: kerana orang ramai bekerja dengan sepenuh hati mereka (mempunyai fikiran untuk bekerja -NKJV)." (Neh. 4:6)

Bukankah itu menakutkan? Lima puluh dua hari dalam projek itu, ia sudah separuh siap. Kemajuan yang luar biasa! Anda boleh yakin syaitan lama tidak akan meninggalkan mereka sendirian. Dia akan cuba membuat mereka membuang tuala, atau dalam kes mereka, membuang kulir. Bagaimanakah Nehemia bertindak balas untuk mengeluarkan orang ramai daripada kekecewaan itu?

Pemangkin keputusan—perkara-perkara ini digunakan syaitan untuk membawanya.

1. ejekan. "Apabila Sanbalat mendengar bahawa kami sedang membina semula tembok itu, dia menjadi marah dan sangat marah. Dia mengejek orang Yahudi dan di hadapan rakan-rakannya dan tentera Samaria, dia berkata, 'Apakah yang dilakukan orang Yahudi yang lemah itu? Adakah mereka akan memulihkan tembok mereka? Adakah mereka akan mempersembahkan korban? Adakah mereka akan selesai dalam satu hari? Bolehkah mereka menghidupkan semula batu-batu dari timbunan runtuh ini, terbakar seperti sedia ada?' Tobia, orang Amon, yang berada di sisinya, berkata: 'Apa yang mereka bina, walaupun seekor rubah memanjatnya, dia akan merobohkan tembok batu mereka.' (Nehemia 4:1-3) Adakah anda perasan bahawa mereka mencemuh a) orang-orang itu sendiri – "orang Yahudi yang lemah itu," orang-orang yang telah datang dari perhambaan; b) agama mereka - "adakah mereka akan mempersembahkan korban"? Anda mungkin tertanya-tanya apa kaitannya dengan pengorbanan. Dia berkata, "Ah, mereka mengorbankan orang-orang mereka sangat beragama. Mungkin mereka fikir mereka boleh membakar beberapa anak lembu atau beberapa kambing dan tembok itu akan dibina semula;" dan c) kerja mereka - "jika seekor musang berjalan di atas apa yang mereka bina, ia akan runtuh di bawahnya."

Apa yang dilakukan oleh ejekan? Ia membuatkan seseorang meragui siapa mereka dan apa yang boleh mereka lakukan. Ejekan sentiasa menggantikan alasan. Jika orang tidak boleh menyebabkan anda keluar dari kedudukan, maka mereka hanya akan kembali kepada sesuatu yang lebih utama. Mereka hanya akan mengejek anda. Mereka akan mengejek anda. Orang yang mengejek sentiasa takut. Mereka takut anda akan berjaya dan mereka tidak. Ia adalah alat Syaitan.

2. Rintangan. "Tetapi apabila Sanbalat, Tobia, orang Arab, orang Amon, dan orang Asdod mendengar bahawa pembaikan tembok Yerusalem telah berjalan dan bahawa celah-celah telah ditutup. Mereka sangat marah." Anda lihat ejekan itu tidak menghalang mereka. "Mereka semua berkomplot bersama-sama untuk datang dan berperang melawan Yerusalem dan menimbulkan kekacauan terhadapnya." (Nehemia 4:7-8) Sekarang idea di sini bukanlah perang habis-habisan. Apa yang Sanbalat, Tobia, dan semua musuh ada dalam fikiran di sini ialah keganasan—peperangan gerila. Seolah-olah anda berdua sedang bekerja di dinding dan dalam perjalanan pulang pada suatu malam, lihatlah, seseorang keluar dari semak dan anda tidak melihat pekerja itu lagi. Jadi berjaga-jaga kerana kami akan menghantar penembak tepat untuk menjemput anda satu demi satu. Ia adalah peperangan psikologi.
3. Khabar angin. "Sementara itu orang-orang di Yehuda berkata, 'Kekuatan para buruh semakin berkurangan, dan terdapat begitu banyak puing-puing sehingga kami tidak dapat membina semula tembok itu'. Juga, musuh kami berkata, 'Sebelum mereka mengetahuinya atau melihat kami, kami akan di tengah-tengah mereka, dan kami akan membunuh mereka dan menghentikan pekerjaan itu. Lalu datanglah orang Yahudi yang tinggal berdekatan dengan mereka dan memberitahu kami sepuluh kali ke mana saja kamu berpaling, mereka akan menyerang.'" (Nehemia 4:10-12). Oh, dua ciri tentang khabar angin melonjak dari halaman tersebut kepada saya:
 - a) Khabar angin disebarkan oleh mereka yang paling rapat dengan musuh. "Orang-orang Yahudi yang tinggal berhampiran mereka berkata." Setiap kali anda bertemu dengan seseorang yang menyebarkan khabar angin untuk menggagalkan atau membongkar kerja Tuhan yang hebat, anda boleh yakin bahawa mereka tidak jauh dari kem musuh, secara rohani dan jua logistik.

b) Khabar angin sentiasa dibesar-besarkan apabila diulangi. "Orang-orang Yahudi memberitahu kami sepuluh kali ganda." Mereka semakin besar dan semakin besar dan semakin besar dan tidak terkawal.

Jadi, ini adalah perkara yang Syaitan gunakan untuk memulakan keputusan, ejekan dan tentangan dan khabar angin. Tidakkah menarik bahawa taktik Syaitan tidak banyak berubah, bukan? Dia benar-benar tidak mempunyai senjata baru. Ia adalah barangan lama yang sama yang dia gunakan hari ini. Kita akan lihat bahawa orang-orang Yahudi menjadi agak kecil hati. kenapa? Mengapa mereka begitu mudah terpengaruh dengan muslihat Syaitan lama ini?

Keadaan adalah tepat untuk keputusan.

1. Mereka hampir keletihan. "Kekuatan para buruh semakin berputus asa." (Nehemia 4:10) Mereka lesu, lesu. Situasi sentiasa kelihatan lebih tiada harapan apabila anda mati letih. Mereka hampir ke tahap keletihan dan mereka tidak hampir siap.

Elia nabi besar Tuhan, dalam salah satu bab besar dalam Alkitab, berperang dengan Ahab dan Izebel dan lebih 800 nabi telah dihapuskan. Kemudian Elia turun dari Gunung Karmel dan dia menyarungkan jubahnya ke dalam ikat pinggangnya dan dia mendahului Ahab (yang dalam perjalanan itu menaiki kereta kuda). Lapan belas batu ke Yizreel. "Elijah keluar di bawah pokok tanpa sebab yang jelas dan dia berkata Tuhan, tiada siapa selain saya, ambil saja nyawa saya. Saya tidak mahu hidup." Dia tertekan seperti semua keluar. Adakah anda ingin mengetahui nasihat rohani yang hebat yang Tuhan berikan kepada Elia pada peristiwa itu? Dia berkata, "Elia, bangunlah, dapatkan sesuatu untuk dimakan, dan tidurlah." Elia melakukannya dan apabila dia bangun, Tuhan berkata kepadanya untuk kedua kalinya "Elia, dapatkan makanan lain. Pergi tidur lagi.

"Rakyat dalam 52 hari membina tembok itu sehingga separuh ketinggiannya." Tetapi anda tahu apa yang saya fikir kuncinya ada? Separuh ketinggiannya! Anda tahu, batu bata pertama itu mudah. Tetapi sekarang yang baru telah lusuh dan tempat ini menjadi kucar-kacir. Saya tidak tahu sama ada anda perasan atau tidak, tetapi saya mendapati bahawa separuh jalan adalah tempat yang sukar dalam hidup. Sesetengah daripada anda mungkin pelari supaya anda tahu masa yang paling sukar dalam perlumbaan ialah titik separuh jalan. Anda masih belum mendapat angin kedua, anda sudah letih dan terlintas di fikiran anda "Saya masih perlu pergi kerana saya telah datang." Ia adalah detik yang amat menyedihkan. Jika anda bukan seorang pelari, pastinya, anda telah bercuti bersama keluarga dan hampir sebaik sahaja kereta keluar dari jalan masuk, anak-anak bertanya, "Adakah kita sudah sampai?" Mereka bertanya kepadamu sepanjang perjalanan, tetapi perkara yang lebih teruk ialah apabila anda telah memandu selama berjam-jam dan ia datang lagi, "Adakah kita sudah sampai?" "Tidak, kita sudah separuh jalan." Oh, tidak—separuh jalan? Hei, Syaitan tahu bahawa separuh jalan adalah masa yang sukar dari segi psikologi dan anda mahu semua runtutan dibawa pergi. Ia tidak berfungsi seperti itu!

Orang Yahudi menjadi tawar hati kerana keadaannya betul. Syaitan melihatnya dan menghantar unit pemangkin kecil itu untuk menyalakan punca sebenar keputusan, ejekan, tentangan dan khabar angin. Mereka adalah kuasa luar. Punca sebenar keputusan bukan luaran. Ia adalah dalaman. Syaitan akan menggunakan perkara-perkara luaran untuk membangkitkan semangat, tetapi keputusan kita datang dari dalam. Orang Yahudi mempunyai dua perkara dalaman yang menyebabkan mereka kecil hati.

2. Ketakutan yang tidak wajar. Orang Yahudi telah membiarkan diri mereka menjadi bingung dan takut. Mereka membenarkan benih keraguan disemai dan apabila benih keraguan disemai, penuaian keputusan tidak dapat dielakkan. "Apa yang saya takuti telah menimpa saya." (Ayub 3:25) Sejak awal zaman, Tuhan mengetahui masalah yang akan ditimbulkan oleh ketakutan bagi semua manusia. Itu mungkin sebab Dia meletakkan 350 ayat dalam Alkitab yang bermula dengan perkataan "Jangan takut." Jika anda adalah anak Tuhan, satu-satunya perkara yang anda perlu takuti ialah ketakutan itu sendiri. Ia akan memusnahkan anda. Orang-orang Yahudi itu mempunyai ketakutan yang tidak wajar.

3. Iman yang tidak mencukupi. Sumber sebenar masalahnya ialah mereka cuba membina tembok ini tanpa kesedaran tentang realiti rohani. Mereka menjadi letih, letih, dan berputus asa kerana mereka cuba membina tembok besar dan bukannya cuba membina tembok untuk Tuhan yang agung. Terdapat perbezaan yang besar. Mereka melakukan kesilapan besar. Anda lihat, ini bukan dinding mereka. Ini adalah tembok Tuhan. Apabila Allah memiliki sesuatu, pintu Neraka pun tidak dapat mengatasinya. Sekiranya mereka menyimpan dua perkara itu dalam fikiran, mereka tidak akan takut. Tuhan kita adalah untuk kita, dan ini adalah dinding-Nya. Keputusan mereka akan berada pada tahap yang sangat rendah.

Ubat untuk putus asa

Kami semua pernah ke sana dan melakukannya. Sesetengah daripada anda berada dalam keputusan yang mendalam sekarang. Ujian penting kepimpinan adalah mengekalkan momentum melalui lembah. Itu benar apabila anda bercakap tentang perniagaan yang mungkin anda jalankan, pasukan yang anda latih, sekolah yang anda kendalikan, gereja tempat anda menjadi penatua atau keluarga yang menjadi ibu bapa anda. Ujian sebenar kepimpinan ialah bagaimana anda mengekalkan momentum apabila semua orang nampaknya berkecil hati di sekeliling anda.

1. Melaraskan tumpuan mereka. Bani Israel takut, mereka berkecil hati, mereka bersedia untuk berhenti. Dalam ayat 14, dia berkata, "Setelah aku melihat keadaan, aku berdiri dan berkata kepada para pembesar, para pembesar dan rakyat yang lain, 'Jangan takut kepada mereka, ingatlah Tuhan, yang besar dan dahsyat. .'" (Nehemia 4:14) Ucapan Nehemia yang baik! Baris pertama yang hebat. Anda lihat, Nehemia tahu bahawa masalah sebenar bukanlah Tobiah. Masalah sebenar bukanlah Sanbalat atau Gesyem. Masalah sebenar bukanlah runtuh, lembing atau pedang. Masalah sebenarnya ialah mereka lupa mengingati Tuhan yang agung dan mengagumkan. Itulah sebabnya mereka menjadi takut. Nehemia berkata, "Alihkan pandanganmu dari puing-puing, alihkan pandanganmu dari musuh dan tujukan pandanganmu kepada Tuhan." Pengajaran untuk kita ialah: Anda boleh mempunyai masalah yang hebat atau anda boleh mempunyai Tuhan yang hebat tetapi anda tidak boleh mempunyai kedua-duanya. Awak dengar tak itu? Sekarang anda boleh mengalami masalah yang hebat dan Tuhan yang lemah dan, dengan cara itu, masalah anda akan kekal hebat. Ia tidak akan menjadi lebih kecil dan ia tidak akan hilang. Atau anda boleh mempunyai Tuhan yang mengagumkan dan anda akan menghadapi masalah; mereka tidak akan sama besarnya dengan orang-orang kafir. Anda boleh mempunyai Tuhan yang hebat atau anda boleh menghadapi masalah yang hebat—tetapi anda tidak boleh mempunyai kedua-duanya. Salah satu perkara yang paling menggalakkan yang boleh kita lakukan ialah melakukan apa yang Nehemia katakan, "Ingatlah betapa hebatnya Tuhanmu, ingatlah betapa besarnya Dia, dan ingatlah Dia untukmu dan Dia berperang untukmu. masalah anda akan kekal hebat. Ia tidak akan menjadi lebih kecil dan ia tidak akan hilang. Atau anda boleh mempunyai Tuhan yang mengagumkan dan anda akan menghadapi masalah; mereka tidak akan sama besarnya dengan orang-orang kafir. Anda boleh mempunyai Tuhan yang hebat atau anda boleh menghadapi masalah yang hebat—tetapi anda tidak boleh mempunyai kedua-duanya. Salah satu perkara yang paling menggalakkan yang boleh kita lakukan ialah melakukan apa yang Nehemia katakan, "Ingatlah betapa hebatnya Tuhanmu, ingatlah betapa besarnya Dia, dan ingatlah Dia untukmu dan Dia berperang untukmu. masalah anda akan kekal hebat. Ia tidak akan menjadi lebih kecil dan ia tidak akan hilang. Atau anda boleh mempunyai Tuhan yang mengagumkan dan anda akan menghadapi masalah; mereka tidak akan sama besarnya dengan orang-orang kafir. Anda boleh mempunyai Tuhan yang hebat atau anda boleh menghadapi masalah yang hebat—tetapi anda tidak boleh mempunyai kedua-duanya. Salah satu perkara yang paling menggalakkan yang boleh kita lakukan ialah melakukan apa yang Nehemia katakan, "Ingatlah betapa hebatnya Tuhanmu, ingatlah betapa besarnya Dia, dan ingatlah Dia untukmu dan Dia berperang untukmu.

"Siapakah yang akan memisahkan kita daripada kasih Kristus?" "Adakah kematian, atau kelaparan atau ketelanjangan atau bahaya pedang?" (Roma 8:35) Paulus menamakan perkara yang lebih buruk yang mungkin berlaku kepada sesiapa sahaja. "Tidak, dalam semua perkara ini kita lebih daripada penakluk." Lebih daripada pemenang "melalui Dia yang mengasihi kita." (Roma 8:37) Anda boleh mempunyai Tuhan yang mengagumkan atau anda boleh mengalami masalah yang hebat. Nehemia berkata ingat anda mempunyai Tuhan yang mengagumkan. Dia membetulkan fokus mereka.

2. Majulah kubu pertahanan mereka. "Oleh itu, saya menempatkan beberapa orang di belakang titik terendah dinding di tempat yang terdedah, meletakkan mereka mengikut keluarga dengan pedang, lembing dan busur mereka." "Sejak hari itu, separuh dari orang-orangku melakukan pekerjaan itu, sementara yang separuh lagi dilengkapi dengan tombak, perisai, busur dan baju besi. Para perwira itu berdiri di belakang semua orang Yehuda yang sedang membangun tembok. pekerjaan mereka dengan sebelah tangan dan memegang senjata di tangan yang lain. Dan setiap tukang bangunan itu memakai pedangnya di sisinya sambil bekerja." (Nehemia 4:13, 16)

Sekarang, seseorang mungkin mempunyai soalan: "Tidakkah mempersenjatai orang ramai menunjukkan kekurangan iman? Nehemia telah berdoa, Tuhan, jagalah kami. Jangan biarkan apa-apa berlaku kepada kami. Mengapa di bumi ini dia akan mempersenjatai semua orang. umatnya? Tidakkah dia mempercayai Tuhan untuk menjaganya?" Terdapat ramai orang yang berfikiran seperti itu. Nehemia menunjukkan imannya melalui perbuatannya, tindakannya.

Yesus berkata "Berjaga-jagalah dan berdoalah supaya kamu tidak jatuh ke dalam pencobaan." (Matius 26:41) Adakah anda mendengarnya? Berjaga-jaga dan berdoa! Paulus menulis, "Sediakan dirimu untuk berdoa dengan berjaga-jaga dan sentiasa berdoa." (Kolose 4:2) Anda nampak apa yang dikatakan dalam kedua-dua ayat itu? Berdoa—oh, pasti. Tetapi semasa anda berdoa, berjaga-jaga terhadap musuh.

Petrus berkata begini: "Kawal diri dan berjaga-jaga. Musuhmu, syaitan, berkeliaran seperti singa yang mengaum-aum mencari orang untuk ditelan." (1 Petrus 5:8) Adalah iman untuk berdoa kepada Tuhan untuk perlindungan, kemudian memakai baju besi dan berjaga-jaga terhadap syaitan.

Sebenarnya, untuk berdoa memohon perlindungan dan membiarkan diri anda terdedah kepada musuh, itu bukan iman, itu adalah anggapan bodoh. Sebagai contoh, jika anda berdoa berkata, "Sekarang, Tuhan, malam ini saya mahu menonton wayang dan, budak lelaki, ia kotor dan ganas, ia dipenuhi dengan seks dan maksiat dan keganasan. Saya mendengar ia mempunyai plot yang hebat, jadi Tuhan hanya melindungi saya daripada semua perkara lain itu." Kawan, itu bukan doa yang akan dimakbulkan Tuhan. Betapa anggapan anda untuk berkata, "Tuhan, saya mahu pergi menari dengan musuh tetapi Engkau menjaga saya, OK?" Ia sama anggapan seperti bapa yang berdoa, "Sekarang, Tuhan, Engkau tahu saya perlu bekerja selama 80 jam ini untuk beberapa, banyak, minggu berikutnya. Saya hanya perlu melakukannya untuk membawa pulang lebih banyak daging. Tetapi, Tuhan, awak jaga keluarga saya dan pastikan anak-anak itu berubah menjadi betul." Betapa sangka! Adakah kita mengharapkan Tuhan mengabulkan doa itu? Atau anda boleh berkata, "Tuhan, saya tahu anda mahu saya berkahwin dengan seorang Kristian. Saya tahu bahawa itu penting, tetapi, anda tahu, ada orang ini dan saya tahu mereka tidak mengambil berat tentang anda. Saya akan memberitahu anda apa . Tuhan, kau boleh ubah hati mereka." Jika anda pergi menari dengan musuh, tidakkah anda mengharapkan Tuhan melindungi anda. Apa yang Nehemia katakan di sini betul sekali. Dia berkata kita akan berdoa kepada Tuhan, dan kita akan meletakkan pengawal. Ia seperti pepatah lama dalam revolusi "Percayalah kepada Tuhan dan pastikan serbuk kering." Itulah yang Tuhan harapkan untuk kita lakukan. Dia memajukan kubu mereka, dan kita perlu melakukan perkara yang sama dalam kehidupan peribadi kita. anda tahu, ada orang ini dan saya tahu mereka tidak mengambil berat tentang anda. Saya akan memberitahu anda apa. Tuhan, anda boleh mengubah hati mereka." Jika anda pergi menari dengan musuh, tidakkah anda mengharapkan Tuhan melindungi anda. Apa yang Nehemia katakan di sini betul-betul betul. Dia berkata kita akan berdoa kepada Tuhan, dan kita akan meletakkan pengawal. Ia seperti pepatah lama dalam revolusi "Percayalah kepada Tuhan dan pastikan serbuk kering." Itulah yang Tuhan harapkan kita lakukan. Dia memajukan kubu mereka, dan kita perlu melakukan perkara yang sama dalam kehidupan peribadi kita. anda tahu, ada orang ini dan saya tahu mereka tidak mengambil berat tentang anda. Saya akan memberitahu anda apa. Tuhan, anda boleh mengubah hati mereka." Jika anda pergi menari dengan musuh, tidakkah anda mengharapkan Tuhan untuk melindungi anda. Apa yang Nehemia katakan di sini betul-betul betul. Dia berkata kita akan berdoa kepada Tuhan, dan kita akan meletakkan pengawal. Ia seperti pepatah lama dalam revolusi "Percayalah kepada Tuhan dan pastikan serbuk kering." Itulah yang Tuhan harapkan untuk kita lakukan. Dia memajukan kubu mereka, dan kita perlu melakukan perkara yang sama dalam kehidupan peribadi kita. Dia berkata kita akan berdoa kepada Tuhan, dan kita akan meletakkan pengawal. Ia seperti pepatah lama dalam revolusi "Percayalah kepada Tuhan dan pastikan serbuk kering." Itulah yang Tuhan harapkan untuk kita lakukan. Dia memajukan kubu mereka, dan kita perlu melakukan perkara yang sama dalam kehidupan peribadi kita.

3. Menyokong masa depan mereka. "Jangan takut kepada mereka. Ingatlah akan Tuhan yang besar dan dahsyat dan berperanglah untuk saudara-saudaramu, anak-anakmu lelaki, dan anak-anak perempuanmu, isterimu dan rumahmu." (Nehemia 4:14) Nehemia berkata, "Kami bukan hanya membina tembok di sini, kami sedang membina masa depan." Alangkah hebatnya kenyataan kepada orang yang putus asa. Beliau berkata untuk mereka mempunyai perspektif jangka panjang. Apa yang kami lakukan di sini lebih besar daripada masa ini.

4. Menonjolkan persekutuan mereka. "Kemudian aku berkata kepada para pembesar, pembesar-pembesar, dan orang-orang yang lain, pekerjaan itu luas dan terbentang luas dan kami berjauhan satu sama lain di sepanjang tembok. Setiap kali kamu mendengar bunyi sangkakala, bergabunglah dengan kami di sana. Tuhan kita akan berperang untuk kita." (Nehemia 4:19-20) "Pada waktu itu, Aku juga berkata kepada bangsa itu, 'Suruhlah setiap orang dan penolongnya tinggal di dalam Yerusalem pada waktu malam, supaya mereka dapat melayani kami sebagai pengawal pada waktu malam dan pekerja pada siang hari.'" (Nehemia 4:19-20) 4:22) Anda lihat, persekutuan Nehemia semakin erat. Dia berkata, "Kami akan mempunyai peniup sangkakala dan setiap kali anda mendengar sangkakala itu, semua orang berkumpul kerana kita perlu bersama untuk keselamatan." Kemudian dia berkata, "Kamu yang telah tinggal di luar tembok, kamu datang dan tinggal di dalam.

Seperti orang Yahudi 2,500 tahun dahulu, kita semua menghadapi masalah dengan runtuhannya. Saya ingin memberitahu anda bahawa semua masalah kita akan hilang. Mereka tidak akan. Kita boleh bertahan di sana bersama-sama dan kita boleh membina tembok besar untuk Tuhan. "Mari kita memberi semangat kepada satu sama lain asalkan ia dipanggil hari ini." ... "Dan janganlah kita meninggalkan perhimpunan." (Ibrani 10:24-23) Marilah kita bersama pada bila-bila masa yang boleh.

Kementerian kucar-kacir. Bukankah itu mendalam? Dalam, bukan? Kementerian kucar-kacir. Kementerian sedang menuju ke sana atas nama Tuhan di mana perkara-perkara telah musnah dan di mana perkara-perkara perlu dibina dan kehidupan perlu diperbaiki dan keluarga perlu disatukan semula. Anda tidak boleh mempunyai kementerian tanpa runtuh. Ia akan sentiasa kucar-kacir. Dan jika Syurga takut menjadi kucar-kacir, kita pasti akan berada dalam keadaan huru-hara, bukan? Kerana Yesus tidak akan pernah datang ke bumi ini dan membungkus diri-Nya dalam daging. Kementerian akan sentiasa mahal, membuat kita letih, dan membuat kita patah semangat. Kami akan sentiasa perlu bermotivasi dan bersemangat untuk melakukan lebih banyak lagi. Anda tidak boleh membina sesuatu yang hebat untuk Tuhan tanpa mengotorkan tangan anda.

Kesetiaan bermakna penamat. Matlamat syaitan adalah untuk membuat orang Kristian berhenti. Dia cuma nak awak berhenti. Dia mahu anda turun dari dinding. "Oleh itu, saudara-saudaraku yang dikasihi, berdirilah teguh. Jangan biarkan apa-apa menggerakkan anda. Sentiasa memberikan dirimu sepenuhnya kepada pekerjaan Tuhan, kerana kamu tahu bahawa jerih payahmu dalam Tuhan tidak sia-sia." (1 Korintus 15:58)

Adakah anda tawar hati? Adakah pemangkin Syaitan telah bekerja pada anda? Adakah keadaan yang sesuai untuk keputusan dalam hidup anda? Adakah anda telah membenarkan punca dalaman itu berakar umbi? Anda mempunyai Tuhan yang mengagumkan, jauh lebih hebat daripada apa jua masalah yang mungkin anda hadapi. Letakkan kepercayaan dan kepercayaan anda kepada-Nya hari ini.

Pelajaran AG #1329 31 Ogos 1997 oleh Steve Flatt

Bab 6

PENGARUH WANG

Kitab Nehemia lebih daripada kisah sebuah kota yang memerlukan tembok. Ia adalah kisah orang yang memerlukan kebangkitan. Ia adalah kisah yang bernilai untuk kita pelajari kerana ia memberitahu kita apa yang perlu kita lakukan untuk terus menyala atau kembali menyala untuk Tuhan. Semasa melakukannya, kitab Nehemia memberi amaran kepada kita bahawa jika kita dihidupkan semula untuk melakukan pekerjaan yang besar bagi Tuhan, bersedialah! Syaitan akan melakukan segala yang dia mampu untuk menggagalkan kita. Dia akan menimbulkan penentangan luar, orang-orang seperti Sanbalat, dan Tobia, dan Gesyem dan semua sekutu mereka. Dia akan menggunakan cemuhan, khabar angin dan akhirnya tentangan fizikal dalam bentuk keganasan untuk cuba menakut-nakutkan kita daripada melakukan kerja mereka.

Cara terbaik Syaitan menggagalkan pekerjaan Tuhan yang besar bukanlah dari luar tetapi dari dalam. Ajak pengikut bergaduh sesama sendiri. Pernahkah anda berhenti untuk berfikir tentang bilangan kepelbagaian dan perbezaan yang telah dieksploitasi oleh Syaitan untuk membuat umat Tuhan tidak bergaul? Sebagai contoh, dia telah menggunakan perbezaan kaum, perbezaan budaya, perbezaan tahap pendidikan, perselisihan generasi dan hampir semua perkara yang boleh anda fikirkan untuk memecahbelahkan umat Tuhan. Tetapi salah satu ketegangan tertua yang wujud di kalangan umat Tuhan ialah perbezaan antara yang kaya dan yang miskin. Malah, saya percaya cinta wang telah menghalang lebih banyak tembok untuk Tuhan daripada semua kebencian dan tentangan musuh yang disatukan. Cinta wang telah menghalang kerja Tuhan lebih daripada kuasa luar yang boleh anda namakan. Salah satu perkara yang menakutkan tentang kehidupan ialah kita tidak mahu Tuhan memberitahu kita bagaimana untuk melakukannya; ia dengan bidang kewangan.

"Sekarang lelaki dan isteri mereka menimbulkan kemarahan yang hebat terhadap saudara-saudara Yahudi mereka. Ada yang berkata, Kami dan anak-anak lelaki kami ramai. Supaya kami dapat makan dan terus hidup, kami mesti mendapat gandum. Yang lain berkata, kami menggadaikan ladang kami, ladang anggur kami, dan rumah kami untuk mendapatkan gandum semasa kebuluran. Ada lagi yang berkata, kami terpaksa meminjam wang untuk membayar cukai raja di ladang dan ladang anggur kami. Walaupun, kami adalah darah daging yang sama sebagai saudara sebangsa kita dan walaupun anak-anak lelaki kita sama baiknya dengan mereka, namun kita harus memperhamba anak-anak lelaki dan perempuan kita. Beberapa anak perempuan kita telah menjadi hamba tetapi kita tidak berdaya kerana ladang dan kebun anggur kita adalah milik orang lain." (Nehemia 5:1-5)

Ini mungkin merupakan mogok buruh pertama yang direkodkan. "Kami tidak membina tembok, kami berhenti, dan kami mempunyai masalah sebenar."

Aduan asas:

1. Tanah itu terlalu ramai penduduk. Mereka berkata kami kini mempunyai anak lelaki dan perempuan dan pelarian sedang

berpindah sekarang kerana tembok semakin meningkat, mereka mahu menjadi sebahagian daripada Baitulmaqdis, dan lebih sukar untuk mendapatkan makanan kerana terdapat terlalu ramai orang.

2. Kami terpaksa menggadaikan rumah kami untuk mendapatkan bijirin. Kami tidak memiliki harta kami lagi, dan kerana kami memerlukan bijirin dan kami akan berhutang untuk terus hidup.
3. Kita terpaksa menjual anak-anak kita menjadi hamba. Kami tidak mempunyai makanan. Harta kami telah dirampas kerana hutang. Satu-satunya pilihan yang tinggal ialah menjual anak-anak kita sebagai hamba daripada membiarkan mereka kelaparan bersama kita.

Saya tidak percaya bahawa Tuhan menghendaki setiap anak-anakNya menjadi kaya dengan harta dunia. Dia juga tidak mahu mereka berada dalam ikatan kewangan.

Punca:

1. Kebuluran. Saya tidak tahu sama ada kemarau adalah masalahnya. Saya tidak tahu keadaannya, tetapi berlaku kebuluran. Bukankah menarik bahawa Nehemia terpaksa membina semasa masa yang sukar? Nehemia terpaksa membina semasa kebuluran. Ingatlah bahawa pada masa berikutnya anda perlu melakukan pelayanan semasa masa sukar. Jangan merengek tentangnya, jangan fikir Tuhan tidak baginya hanya kerana ada kesulitan yang mengelilinginya.

2. Cukai. Mereka masih di bawah pemerintahan Artahsasta dan oleh itu mereka masih tertakluk kepada cukai raja. (v. 4) Nehemia tidak mengatakan satu perkataan pun tentang usaha untuk menaikkan cukai, bukan? Kitab Suci menjelaskan dengan jelas bahawa umat Tuhan harus memenuhi kewajipan mereka kepada kerajaan. "Berikanlah kepada Kaisar apa yang menjadi milik Kaisar."

3. Eksploitasi. Sekarang orang Yahudi yang kaya akan membenci perkataan itu. Mereka akan mendakwa bahawa mereka hanya menjadi ahli perniagaan yang baik. Malah, mereka akan mendakwa, "Kenapa, kami hanya bersikap baik! Kami sedang mencari jalan untuk membiayai saudara-saudara kami." Mereka mendakwa bahawa mereka bersikap baik hati. Hakikatnya mereka mengenakan kadar faedah tahunan yang terlalu tinggi dan beberapa orang miskin di kalangan orang Yahudi terpaksa menjual anak lelaki dan perempuan mereka menjadi hamba. "Kami hanya mengenakan kadar amalan perniagaan standard. Tidak ada salahnya jika seseorang mengumpul wang, bukan? Malah, kita dapati pepatah lama, "yang kaya semakin kaya, dan yang miskin semakin miskin." (Nehemia 5:7) Orang kayalah yang bertanggungjawab.

Nehemia tidak dapat berbuat apa-apa tentang kebuluran itu—Tuhan harus mengurusnya. Nehemia tidak akan melakukan apa-apa tentang cukai, tetapi dia akan melakukan sesuatu tentang eksploitasi itu. "Apabila saya mendengar bantahan mereka dan tuduhan ini, saya sangat marah." (Nehemia 5:6) Lihatlah! Kenapa dia marah sangat? Ia benar-benar menjadi amalan perniagaan biasa di kalangan orang ramai. Anda meminjamkan wang, anda mengenakan kadar faedah. Jadi, jika mereka terpaksa menjual anak mereka menjadi hamba, itu masalah mereka, bukan masalah saya.

Sebab-sebab kemarahan:

1. Orang Yahudi yang kaya telah melanggar hukum Tuhan. Allah telah berfirman, "Jika kamu meminjamkan wang kepada salah seorang dari umat-Ku yang miskin di antara kamu, janganlah kamu menjadi seperti seorang pemberi pinjaman, jangan memungut riba kepadanya." (Keluaran 22:5) Adalah hukum Tuhan bahawa orang Israel tidak boleh mengenakan bunga kepada wang yang dipinjamkan kepada sesama orang Israel yang memerlukan. Itu adalah undang-undang. Tiada jika, dan dan tetapi! Ia diulangi dalam Imamat dan sekali lagi dalam Ulangan 23:19-20 "Jangan menagih bunga kepada saudaramu, baik atas uang atau makanan atau apa-apa jua yang boleh mendatangkan bunga. Kamu boleh mengenakan bunga kepada orang asing, tetapi bukan kepada saudara Israel. semoga Tuhan, Allahmu, memberkati engkau di negeri yang engkau masuki untuk mendudukinya." Sekarang, anda mungkin tidak memahami pembezaan. Tetapi Tuhan berkata, "Saya sengaja menubuhkan sistem ekonomi yang sangat pelik. Untuk satu perkara, Saya memberitahu anda untuk tidak bekerja pada hari ketujuh. Saya mahu seluruh dunia menyedari bahawa anda boleh bertenang. Anda berehat, anda berehat, dan anda memuji saya. Saya mahu dunia perasan bahawa anda tidak mengenakan faedah kepada saudara sendiri. Kemudian Aku memberkati kamu jauh lebih banyak daripada semua bangsa lain itu. Mereka akan duduk dan berkata, 'Bagaimanakah anda memikirkannya?'" Ini pasti kuasa Tuhan yang mengagumkan. Mereka akan sangat baik hati tetapi mereka akan mendapat pulangan yang paling besar di antara semua orang. Itulah undang-undang!

Beratus-ratus tahun selepas undang-undang itu ditulis, orang Yahudi mengabaikannya. Nehemia marah kerana mereka melanggar hukum Tuhan,

2. Umat Tuhan juga dilanggar. Ia hanya menyalahgunakan Peraturan Emas. Nehemia menyedari bahawa membina tembok untuk melindungi rakyat daripada musuh tidak akan berguna jika musuh berada di dalam. Nehemia marah kerana dia tahu Tuhan murka. Jadi, apa yang dia buat?

Dia berkata, "Saya merenungkannya dalam fikiran saya." (ayat 7) Dia bukan sahaja langsung marah dan meledak-ledak. Dia mengikuti nasihat Yakobus dan Paulus "Hendaklah setiap orang cepat mendengar, lambat untuk berkata-kata, dan lambat untuk marah." (Yakobus 1:19) "Marahlah dan jangan berbuat dosa." (Efesus 4) Lambat marah, lambat marah dan tidak berbuat dosa. Dia berhenti dan mempertimbangkan perkara terbaik untuk dilakukan. "Saya merenungnya dalam fikiran saya dan kemudian menuduh para pembesar dan pegawai. Aku katakan kepada mereka bahawa kamu sedang menuntut riba dari saudara sebangsamu. Jadi, saya mengadakan pertemuan besar untuk berurusan dengan mereka dan berkata, 'Seboleh-bolehnya, kami telah membeli kembali saudara-saudara kami yang Yahudi yang dijual kepada orang bukan Yahudi. Sekarang kamu menjual saudara-saudara kamu hanya untuk dijual kembali kepada kami.' Mereka diam kerana mereka tidak dapat berkata apa-apa." (ay. 7-8) Anda nampak apa yang Nehemia nyatakan tentang masalah itu? Dia berkata, "Apabila kami kembali ke sini untuk membina semula tembok ini, salah satu perkara yang kami ingin lakukan ialah membebaskan saudara-saudara kami sendiri, dan dengan itu kami membeli kembali mereka yang diperhamba. Sekarang kerana beban yang kamu tanggung kepada sesamamu- rakyat sebangsa, mereka terpaksa menjual anak mereka sekali lagi kepada warga asing ini dan kini kita perlu membelinya semula." Perhatikan penghujung ayat 8, mereka tidak dapat berkata apa-apa kerana ia benar. Ia adalah kebenaran! Tiada alasan, tiada pembelaan.

Tindakan pembedahan:

1. Berhenti mengeluarkan riba. "Jadi, saya teruskan. Apa yang kamu lakukan itu tidak betul. Bukankah kamu harus berjalan dalam ketakutan akan Tuhan kita untuk mengelakkan celaan musuh kita yang bukan Yahudi? Aku dan saudara-saudaraku dan orang-orangku juga meminjamkan wang dan gandum kepada rakyat, tetapi hendaklah berhenti mengambil riba." (ayat 9-10)

Nehemia berkata, "Kamu sengaja tidak mematuhi kehendak Tuhan." Isu di sini bukan kadar faedah, isu di sini ialah kurangnya minat anda terhadap firman Tuhan. "Bukankah kamu harus berjalan dalam ketakutan kepada Tuhan?" Salah satu godaan besar dalam mana-mana generasi adalah membenarkan orang kaya dan berkuasa di kalangan umat Tuhan untuk hidup di luar kehendak-Nya dan hanya membiarkannya menumpang kerana kita takut. Kami cenderung menukarnya kepada "bukankah anda sepatutnya berjalan dalam ketakutan orang kaya?"

Itu bukan pemikiran Nehemia. Nehemia ingat satu fakta penting ini yang perlu kita semua ingat. Dia ingat itu semua duit Allah. Dia ingat bahawa Tuhan yang memiliki lembu di seribu bukit. Nehemia tahu di mana kuasa itu dan dia tidak akan mengenyit mata melihat dosa mereka yang dengan sengaja menderhaka kepada Tuhan tanpa mengira saiz akaun bank mereka.

Sesetengah orang, apabila mereka melihat seseorang melakukan sesuatu yang salah, mereka tergoda untuk memanjakan, menasihati, memelihara atau memandang sebaliknya. Mereka tidak mahu melarikan mereka atau membuat mereka marah. Tuhan kita tidak redha apabila kita mengambil masa kita berurusan dengan perkara yang salah dengan cara itu. "Saudara-saudara, jika seseorang terperangkap dalam dosa, kamu yang rohani harus memulihkannya dengan lembut. Tetapi jagalah dirimu sendiri, atau kamu juga akan tergoda." (Galatia 6:1) Tetapi ramai di antara kita berkata, "Lihat, kamu tahu itu salah, saya tahu itu salah, Tuhan tahu itu salah, jadi hentikan saja! Berhenti!" Apabila kita membuat rancangan jangka panjang untuk menangani salah, kita menetapkan diri kita untuk kegagalan moral.

Anda memberi mana-mana satu tempoh yang cukup dan mereka akan mencari jalan untuk merasionalkan bahawa apa sahaja yang mereka lakukan adalah betul. Pasir masa akan mengikis mata pedang Tuhan, dan kita akan bergelung dengan dosa kita. Nehemia tahu tidak ada masa untuk menubuhkan suruhanjaya atau jawatankuasa untuk mencari penyelesaian. Sudah tiba masanya untuk melangkah dan meraih tanduk lembu jantan itu dan hanya berkata, "BERHENTI"! Ia salah!

2. Perbetulkan. "Kembalilah segera kepada mereka ladang mereka, kebun anggur mereka, kebun zaitun dan rumah mereka dan juga riba yang kamu kenakan kepada mereka. Seperseratus daripada wang itu, gandum, wain baru dan minyak." (Nehemia 13:11) Dia berkata saya mahu kamu mengembalikan apa yang kamu ambil yang dengan sengaja melanggar hukum Tuhan. Taubat menuntut pembedahan yang salah apabila mungkin. Ingat kisah Zakheus? Dia seorang pemungut cukai dan sudah pasti mengambil wang yang tidak sepatutnya diambalnya. Dia menyatakan, Saya akan membalas empat kali kepada mereka yang telah saya aniaya dan separuh daripada yang tinggal, saya akan memberikan kepada orang

miskin dan Yesus berkata kepadanya, "Hari ini, keselamatan telah datang kepada rumah ini."

3. Buat janji. "Kami akan mengembalikannya yang mereka katakan dan kami tidak akan menuntut apa-apa lagi daripada mereka. Kami akan melakukan seperti yang kamu katakan. Kemudian saya memanggil para imam dan menyuruh para pembesar dan pegawai bersumpah untuk melakukan apa yang mereka janjikan." (Nehemia 5:12-13) Sebaik sahaja anda berhenti dan memperbaikinya, anda perlu bersumpah untuk berhenti melakukannya. Nehemia meminta pegawai-pegawai ini membuat kenyataan umum tentang niat mereka untuk melakukan apa yang betul. Ia berharga pada masa itu dan ia sama berharga hari ini. Ia bukan untuk mengatakan bahawa kita tidak akan menjadi mangsa godaan lagi, tetapi ia adalah niat mutlak saya bahawa ia tidak akan berlaku lagi.
4. Jadikan diri anda sebagai contoh peribadi. Nehemia dilantik menjadi gabenor Yehuda. (v. 14) Gabenor terdahulu telah meletakkan beban berat ini kepada rakyat. (v. 15) Nehemia melakukan secara berbeza. Gaji pun dia tak terima. Dia berkata dia tidak akan mengambil wang yang diperuntukkan kepadanya untuk meja raja. "Tetapi walaupun begitu, saya masih memberi makan setiap hari seratus lima puluh orang Yahudi serta orang lain yang datang dari wilayah sekitar." (Nehemia 5:17-18) Dia berkata saya hanya melakukannya sendiri. Dia melakukan itu bukan untuk menyombongkan diri, tetapi semata-mata untuk mengatakan bahawa saya menjadikan diri saya contoh seorang yang dermawan dan pemurah tanpa mengeksploitasi. Dia menjadikan dirinya sebagai contoh.

Prinsip:

1. Lebih mudah mengkritik daripada berdepan. Ia adalah satu cabaran bersemuka untuk memberitahu orang yang berdosa supaya berhenti berbuat dosa. Kita tahu orang yang tidak hidup menurut Tuhan. Saya tidak bercakap tentang orang yang hanya menjadi mangsa godaan. Ada orang berkata, "Barangsiapa tidak berdosa, hendaklah ia melemparkan batu yang pertama." Saya tidak bercakap tentang kita semua yang berjuang setiap hari, jatuh, bertaubat dan kita mengaku dan dengan rahmat Tuhan kembali. Saya bercakap tentang orang yang meludah ke muka Tuhan. Mereka mengetahuinya, kita mengetahuinya, dan Tuhan mengetahuinya. Diam kita membolehkan hidup mereka musnah dan membiarkan nama Tuhan difitnah. Adalah lebih mudah untuk bergosip tentang orang yang kita fikir melakukan salah daripada berhadapan; tetapi, kita berdosa terhadap mereka dan Tuhan.

Kembali pada tahun 1894, Baltimore Orioles memainkan Boston Red Sox di Boston. John McGraw bermain untuk Baltimore Orioles. Anda mungkin pernah mendengar tentang dia. Dia kemudiannya menjadi pengurus terkenal, tetapi dia bergaduh dengan baseman ketiga dari Boston. Pergaduhan semakin memuncak dan bangku dibersihkan dan berlaku pergaduhan besar. Kemudian berlaku pergaduhan di tempat penonton dan penyokong mula bergaduh, malah ia tumpah ke dalam padang. Entah bagaimana, di tengah-tengah huru-hara itu, api bermula dan membakar stadium itu ke tanah. Malah, sebelum mereka dapat mengawalinya, ia telah membakar 107 bangunan di pusat bandar Boston. Semuanya bermula apabila dua lelaki bergaduh dan tiada siapa yang berkata, "Hentikan." Begitulah cara kerja dosa. Alkitab tidak boleh berlaku apabila dosa diabaikan.

2. Lebih mudah mengaku dosa daripada membetulkannya. Adalah lebih mudah untuk mengaku salah daripada didorong untuk mengubahnya menjadi lebih baik. Perkataan "taubat" bermaksud "berpaling." Maksudnya pusing 180 darjah. Ia bermaksud untuk menukar arah dan apabila anda menukar arah, anda kembali dan membuat ia betul. Jika anda bersalah kerana mengumpat, berhenti mengumpat. Berbalik dan minta maaf kepada mereka yang telah anda tersinggung. Tarik balik apa yang tidak sepatutnya diperkatakan. Jika anda bersalah melakukan penipuan, berhenti, berbalik dan pulangkan apa yang anda telah menipu kepada mangsa anda. Jangan salah faham. Saya amat menghargai pengakuan dosa. Ia bukan perkara yang mudah untuk mengaku dan langkah pertama untuk berbalik, bertaubat, adalah pengakuan. Tetapi ia memerlukan lebih banyak.

Ia memerlukan keberanian, keyakinan dan akauntabiliti. Itulah sebabnya Nehemia membuat para bangsawan dan pegawai-pegawai itu berjanji di hadapan semua orang itu. Anda memerlukan orang yang menyayangi anda yang anda cukup percayai untuk mengatakan ini adalah dosa yang saya perjuangkan. Saya ingin memperbaikinya dengan kuasa dan rahmat Tuhan. Adakah anda akan meminta saya bertanggungjawab? Saya fikir itu adalah inti dari Yakobus 5:16 tentang mengaku dosa anda satu sama lain.

3. Lebih mudah untuk kekal dengan program daripada memberi tumpuan kepada orang ramai. Kerja atau program gereja hampir merupakan perkataan yang kotor. Biar saya beritahu anda sesuatu, program berbaloi. Mereka hebat. Kembali ke Nehemia, bab 3, organisasi adalah penting untuk kerja Tuhan. Tetapi program berguna hanya kerana ia memberi manfaat dan memberkati orang ramai. Nehemia percaya pada nilai program pembinaan ini, bukan? Ingat tentang

ancaman kematian kepada beberapa pekerja, apakah yang Nehemia katakan? "Program ini tidak akan berhenti. Kami akan bekerja dengan lembing di sebelah tangan dan penyodok di tangan yang lain. Mari kita teruskan. Tiada siapa yang akan menghalang kita daripada membina tembok ini." kenapa? Kerana dia tahu itu yang terbaik untuk rakyat. Jika mereka takut dan lumpuh dengan ketakutan mereka, itu adalah perkara yang lebih buruk yang boleh berlaku kepada mereka.

Tetapi pembinaan tembok itu terhenti kerana rungutan rakyat. Nehemia mengadakan mesyuarat kerana satu perkara yang boleh menghalang pembinaan semula tembok itu adalah mencederakan orang. Adakah hati anda sakit kerana perkara-perkara yang menghancurkan hati Tuhan? Adakah kamu bersedih atas perkara yang mendukacitakan Allah? Adakah anda sakit kerana dosa? Tuhan menjemput anda untuk datang kepada-Nya, meletakkan kepercayaan anda kepada-Nya dan mematuhi Firman-Nya. AG Lesson #1330 7 September 1997 oleh Steve Flatt

Bab 7

INTIMIDASI OPERASI

Kembali pada tahun 1975, salah satu filem paling menakutkan yang pernah saya tonton telah diterbitkan dipanggil "Jaws", jerung pembunuh putih yang hebat. Akhbar merakamkan bahawa pelancongan pantai merosot semasa tayangan popular filem itu. Tahun berikutnya semua orang kembali ke pantai, semua orang baik-baik saja. Tetapi tiga tahun kemudian, mereka keluar dengan "Jaws II", sekuel. Iklan untuk filem itu berkata, "Apabila anda fikir ia selamat, keganasan kembali ke pantai."

Nampaknya dalam hidup kita kadang-kadang, apabila segala-galanya kelihatan baik, bencana melanda. Seseorang atau sesuatu mengancam anda.

Yerusalem adalah kota tempat Tuhan memilih untuk tinggal. Bait Allah ada di sana. Umat Tuhan ada di sana. Nehemia telah datang dari Babilon dengan niat untuk membina semula tembok itu kerana Tuhan telah memanggilnya untuk berbuat demikian. Tembok di sekeliling bandar bukan sahaja mengukuhkan bandar dan melindunginya daripada serangan musuh, tetapi ia secara simbolik mewakili sesuatu. Ia melambangkan kekuatan dan ia melambangkan kehormatan orang di sana—sebenarnya, kehormatan Tuhan. Jadi, untuk tembok Yerusalem yang runtuh adalah satu penghinaan kepada umat Tuhan dan bagi mereka, itu adalah penghinaan kepada Tuhan sendiri.

Nehemia menangis dan berdoa agar Tuhan menggunakan dia untuk pergi dan membina semula tembok itu. Tuhan menjawab doa itu dan Nehemia mengumpulkan orang ramai, dia memotivasikan mereka, dia mengatur mereka dan mula bekerja kira-kira 450 SM atau lebih. Semua orang bekerja dengan baik bersama-sama dan bergaul dengan baik, dengan penuh semangat melakukan pekerjaan Tuhan. Segala-galanya berjalan lancar sehingga Sanbalat, Tobia dan Gesyem datang dan cuba membatalkan rancangan Nehemia.

Lelaki ini mengejek pekerja, mengejek mereka, dan melemahkan semangat mereka. Malah, mereka mengancam untuk menyerbu bandar dan menyerang mereka dan membunuh mereka. Mereka cuba menakutkan mereka sehingga mati. Jadi, Nehemia berdoa kepada Tuhan untuk kekuatan dan dia menyediakan rakyat untuk berperang. Dia menyediakan mereka untuk mempertahankan diri. Apabila musuh-musuh itu melihat betapa kuatnya tentera yang dibuat oleh umat Tuhan, mereka berundur. Mereka berkata bahawa mereka tidak akan menyerang orang itu. Jadi, semua orang kembali bekerja dan semua orang baik-baik saja dan semuanya baik-baik saja. Betul ke?

Dinding hampir siap. Malah, satu-satunya perkara yang perlu dilakukan ialah menggantung pintu dan pintu pagar. Tetapi teka siapa yang kembali untuk sekuel? betul! Tiga lelaki yang sama. Apabila nampaknya selamat, datanglah musuh-musuh ini lagi bersedia untuk menyerang lagi dan cuba membatalkan rancangan Tuhan. Dunia kita hari ini mempunyai musuh Tuhan. Tuhan masih mempunyai musuh-musuhnya dan akan sentiasa ada sehingga Kristus datang kembali untuk menghakimi dunia. Setiap orang yang menjadi musuh Tuhan adalah sekutu Syaitan. betul! Mereka adalah agen Syaitan. Syaitan mempunyai pengaruh dalam dunia kita hari ini. Jangan silap fakta itu. Dan dia menggunakan pengaruh itu terhadap kita.

"Kenakanlah seluruh perlengkapan senjata Allah". Dengan kata lain, bersedia untuk mempertahankan diri. Kenapa Paul? Berdirilah menentang tipu daya syaitan, kerana "Perjuangan kita bukan melawan darah daging. Perjuangan kita adalah

melawan penguasa dan penguasa dan kuasa dunia yang gelap, dan melawan kuasa roh jahat di alam syurga.” (Efesus 6:12) Halaman-halaman Perjanjian Baru dipenuhi dengan realiti peperangan rohani. Tuhan berkata untuk mempersiapkan diri untuk pertempuran semacam itu.

Tetapi apakah motif Syaitan? a) Dia ingin menafikan Tuhan kemuliaan yang sepatutnya bagi nama-Nya. Tujuan kita di bumi ini, sebagai orang Kristian, adalah untuk membawa kemuliaan kepada Tuhan. Tetapi syaitan mahu menghentikannya. Satu perkara yang anda tahu daripada mengkaji asal usul Syaitan ialah dia sangat ego, dan dia mahukan semua kemuliaan untuk dirinya sendiri. Jadi, apa sahaja yang dia boleh lakukan untuk mengambil kemuliaan daripada Tuhan, dia akan melakukannya walaupun dia terpaksa menggunakan anda untuk melakukannya. Itu semacam pemikiran yang menakutkan, bukan? b) Motifnya adalah untuk menggagalkan kehendak Tuhan di dunia. Apa-apa sahaja yang Tuhan kehendaki dilakukan, Syaitan mahu dibatalkan. c) Untuk memenangi muafakat. betul! Syaitan ingin memenangi muafakat. Syaitan adalah penginjil, adakah anda tahu itu? Dia mahukan tentera yang lebih besar sepanjang masa. Dia mahu mendaftarkan awak.

Pada masa sebelumnya Sanbalat, Tobia dan Gesyem berada di Yerusalem, mereka menyerang rakyat itu. Kali ini mereka menumpukan serangan mereka kepada Nehemia. Kali ini ia adalah peribadi, dan mereka mempunyai tiga lagi helah di tangan mereka. Tetapi Tuhan mahu kita terus bekerja untuk-Nya walaupun diserang secara peribadi.

Tuhan mahu anda terus bekerja walaupun terdapat gangguan.

Nehemia 6:1 menyatakan bahawa perkataan itu sampai kepada Sanbalat, Tobia dan Gesyem dan musuh-musuh yang lain bahawa Nehemia telah membina semula tembok itu dan tidak ada celah yang tinggal di dalamnya kecuali pintu dan pintu gerbang. Mereka mengirim pesan ini, "Mari, marilah kita bertemu bersama-sama di salah satu kampung di dataran Ono. Mereka merancang untuk mencelakakan aku. Maka aku menghantar utusan kepada mereka dengan jawapan ini, 'Aku sedang menjalankan projek besar di sini, dan aku tidak dapat turun. Mengapakah pekerjaan itu harus berhenti sementara aku meninggalkannya dan pergi kepadamu?'" (Nehemia 6:2) Pada mulanya, pelawaan mereka untuk bertemu dengan Nehemia mungkin kelihatan tidak begitu mencurigakan. Apa salahnya? Bunyi macam mereka nak buat peace talk sikit tau. Tetapi Nehemia mengenali orang-orang ini. Dia tahu betapa bahayanya mereka. Malah, mereka tidak menawarkan diri untuk datang ke Yerusalem. Mereka mahu Nehemia meninggalkan Yerusalem dan pergi kira-kira dua puluh batu jauhnya ke tempat atau wilayah di mana musuh Nehemia diketahui berada di mana mereka boleh menculiknya atau membunuhnya. Dia tahu betapa bahayanya. Tetapi perjalanan dua hari akan membawanya keluar dari tembok itu, menjauhi pekerjaan yang diberikan Tuhan kepadanya. Mereka cuba memikat Nehemia empat kali. Dia menentang dan tetap pada tugasnya. Dia akan melakukan apa yang Tuhan mahu lakukan bukan apa yang musuh Tuhan mahu lakukan. Dia dapat melakukan ini dengan meneruskan: Dia menentang dan tetap pada tugasnya. Dia akan melakukan apa yang Tuhan mahu lakukan bukan apa yang musuh Tuhan mahu lakukan. Dia dapat melakukan ini dengan meneruskan: Dia menentang dan tetap pada tugasnya. Dia akan melakukan apa yang Tuhan mahu lakukan bukan apa yang musuh Tuhan mahu lakukan. Dia dapat melakukan ini dengan meneruskan:

1. Tetap fokus. Nehemia fokus. Dia tahu keutamaannya. Dia tahu komitmen yang dia buat kepada Tuhan. Dia terus memerhatikan matlamatnya. Anda boleh yakin bahawa musuh kita, Syaitan, ingin mengalihkan perhatian kita daripada melakukan kehendak Tuhan. Syaitan telah meletakkan semua jenis daya tarikan dan gangguan dalam budaya kita hari ini. Ramai daripada mereka jahat. Seperti Nehemia, kita perlu menilai mereka dalam terang panggilan Tuhan. Kadang-kadang tetap fokus pada Tuhan dan apa yang Dia mahu saya lakukan bermakna berkata "tidak". Sukar untuk kita berkata tidak. Kami suka melakukan sesuatu, pergi ke mana-mana dan terlibat. Tetapi kadang-kadang kita hanya perlu berkata "tidak" dan lebih fokus dan melakukan kerja yang Allah berikan untuk kita lakukan. Apakah yang mengambil masa anda daripada melakukan kehendak Tuhan, daripada perkara-perkara yang benar-benar penting dalam kehidupan?
2. Bekerja walaupun fitnah. Apabila anda memfitnah seseorang, anda menyebarkan pembongkaran dan khabar angin tentang mereka. "Kemudian untuk kelima kalinya Sanbalat mengirim bantuannya kepadaku dengan sebuah pesan dan di tangannya ada sepucuk surat yang tidak dimeteraikan, yang berbunyi, 'Ada berita di antara bangsa-bangsa dan Gesyem berkata ini benar, Nehemia, bahwa kamu dan orang-orang Yahudi berkomplot untuk memberontak. maka itulah sebabnya kamu membina tembok itu. Selain itu, menurut laporan itu, kamu akan menjadi raja mereka, dan kamu telah mengutus nabi-nabi untuk membuat pengisytiharan tentang kamu sebagai raja di Yehuda. Ini akan kembali kepada raja.'" (Nehemia 6:5) Dengan kata lain, Nehemia, saya akan memberitahu raja sebenar bahawa anda sedang berusaha untuk mendapatkan pekerjaannya. Nah, ia adalah satu pembongkaran, bukan? Anda perasan bahawa surat itu telah dibuka. Ia terbuka. Ini akan menjadi seperti surat kepada editor dan semua orang yang membawanya dalam perjalanan akan dapat membacanya dan saya pasti Sanbalat memastikan pegawainya dan banyak mata dapat melihat surat ini. Dia mahu

menyebarkan khabar angin jahat dan palsu ini dan jika orang Nehemia mengetahui tentang perkara ini dan mereka menyangka pemimpin mereka hanyalah seorang yang oportunistik, mementingkan diri sendiri, mengapa mereka tidak akan menyokongnya lagi. Ini boleh menjadi perkara yang memudaratkan.

Nehemia menghantar jawapan ini, "Tiada apa yang kamu katakan itu benar, dan kamu hanya mengada-adakannya dari fikiran kamu sendiri. Kamu cuba menakut-nakuti saya." Kemudian Nehemia berkata, "Saya berdoa kepada Tuhan, sekarang kuatkan tangan saya." (Nehemia 6:8) Begitu sesuai dengan watak Nehemia, dia hanya menolak tuduhan itu sebagai palsu. Dia berdoa kepada Tuhan seperti selalu dan kemudian dia kembali bekerja. Dia tidak membuang masa untuk mempertahankan dirinya. Pernahkah anda berhenti mengerjakan sesuatu kerana seseorang mengkritik anda dan anda terpaksa mengambil masa untuk mempertahankan diri anda? Nah, Nehemia berkata bahawa saya tidak akan jatuh untuk itu. Saya tidak akan menjawab khabar angin. Saya tidak akan membalas gosip dan sindiran. Pekerjaan Tuhan terlalu penting.

Salah satu perkara paling sukar yang perlu dilakukan oleh mana-mana pemimpin ialah membalas tuduhan palsu tentang mereka, biasanya dari sumber yang cemburu. Anda kadang-kadang mahu berhenti, tetapi tidak Nehemia. Dia hanya percaya kepada Tuhan dan dia percaya kepada kebenaran. Dia percaya bahawa kebenaran akan berlaku dan itu penting untuk diingat apabila seseorang memfitnah anda dan menyebarkan gosip tentang anda. Kebenaran akan menang. Siapakah lelaki yang paling dituduh secara palsu dalam sejarah dunia? Tuhanku, Yesus Kristus. Apakah yang Dia katakan "Berbahagialah kamu apabila orang menghina kamu dan menganiaya kamu dengan dusta dan mengatakan segala jenis kejahatan terhadap kamu kerana Aku? Bersukacitalah dan bergembiralah kerana upahmu besar di syurga kerana dengan cara yang sama mereka telah menganiaya nabi yang datang sebelum anda." (Matius 5:

3. Bekerja walaupun dalam bahaya. "Pada suatu hari aku pergi ke rumah Semaya, dan dia berkata, "Mari kita berjumpa di rumah Tuhan, sebenarnya di dalam bait." Dia maksudkan dengan itu "di tempat maha kudus". "Dan mari kita tutup pintu kerana lelaki akan datang pada waktu malam untuk membunuh kamu, Nehemia." Nehemia berkata, "Patutkah orang seperti saya melarikan diri? Patutkah orang seperti saya bersembunyi di dalam kuil? Saya tidak akan pergi." (Nehemia 6:10) Nah, apakah yang mereka lakukan? Mereka cuba menakutkannya. Mereka berkata, "Nehemia, ada seorang pembunuh upahan di luar sana dan dia mempunyai kontrak dalam hidup anda, dan tempat terbaik untuk anda bersembunyi adalah di dalam Mahakudus. Orang jahat tidak akan mengikuti anda di sana. Pertama sekali, hanya para imam sahaja yang dibenarkan masuk ke dalam Ruang Mahakudus,

Tetapi lebih daripada itu, Nehemia tahu bahawa dia sedang dibentuk untuk kelihatan seperti pengecut. Orang ramai akan dapat berkata, "Pemimpin jenis apa yang kita ada? Dia berlari dan bersembunyi." Nehemia berkata "Saya sedar bahawa Tuhan tidak menghantar mereka, tetapi Tobia dan Sanbalat telah mengupah mereka untuk menakut-nakuti saya supaya saya melakukan dosa dengan melakukan ini, dan kemudian mereka akan memberi nama yang buruk kepada saya dan memburukkan nama saya." (ayat 12) Oh, saya suka itu. Patutkah lelaki seperti saya lari dan bersembunyi. Dia tidak bersikap ego di sana. Dia berkata, "Lihat, saya seorang pemimpin dan Tuhan telah memilih saya. Tuhan telah menugaskan saya. Saya bertanggungjawab untuk semua orang ini. Saya tidak boleh lari dan bersembunyi di hadapan bahaya." Nehemia ingat siapa dia. Dia tahu sifatnya yang dianugerahkan Tuhan. Kerana itu, dia boleh kekal kuat. Alkitab mengatakan bahawa musuh kita, Syaitan, berkelir seperti singa yang mengaum hanya mencari seseorang untuk ditelan, mencari awak dan mencari saya. Anda akan dapat menahan syaitan jika anda tahu siapa anda dan jika anda ingat bahawa anda adalah anak Tuhan. Jika anda seorang Kristian, anda memakai nama Kristus. Anda telah meletakkan Dia dalam pembaptisan dan anda memakai nama-Nya. Kristus mati untuk kamu. Itulah identiti anda. Dia juga melengkapkan anda.

Tuhan membantu anda menentang Iblis.

1. Dia memberi anda tujuan yang menarik dalam hidup. Anda tahu permainan Trivial Pursuit; ia adalah satu perkara yang menyeronokkan. Anda duduk dan menjawab soalan tentang perkara yang tidak bermakna. Ia menggambarkan banyak kehidupan orang. Mereka hanya dalam usaha yang remeh. Alkitab dengan jelas mengatakan bahawa kehidupan Kristian tidak harus seperti itu. "Kehidupan yang hebat dihasilkan oleh komitmen untuk tujuan yang hebat." Mereka berkata, "Nehemia, hentikan perbuatanmu itu dan turunlah dari tembok itu dan datang berjumpa dengan kami." Apa yang beliau katakan? "Lihat, saya sedang melakukan projek yang hebat. Mengapa saya harus turun? Saya terlibat dengan sesuatu yang hebat." Adakah anda mempunyai projek yang hebat dalam hidup anda? Adakah anda mempunyai tujuan menarik yang memotivasikan anda setiap hari? Sekali lagi, orang yang hebat adalah orang biasa yang komited untuk tujuan yang besar. Sebab itu menarik mereka keluar dari diri mereka sendiri dan menjadikan mereka lebih baik daripada mereka sendiri. Yesus memberi kita tujuan kita. Beberapa kali, Yesus ditanya apa yang paling penting. "Seorang ahli Taurat menguji Dia dengan pertanyaan, 'Guru, perintah manakah yang paling besar dalam seluruh hukum Taurat?' Yesus

berkata, 'Kasihilah Tuhan Allahmu dengan segenap hatimu, dengan segenap jiwamu dan dengan segenap akal budimu.' Itulah perintah pertama dan terbesar. 'Dan yang kedua ialah seperti itu: Kasihilah sesamamu manusia seperti dirimu sendiri. Semua hukum dan kitab nabi bergantung pada kedua perintah ini.'" (Matius 22) Yesus berkata. Itulah yang dinamakan perintah agung. yang manakah merupakan perintah yang paling besar dalam semua hukum?' Yesus berkata, 'Kasihilah Tuhan Allahmu dengan segenap hatimu, dengan segenap jiwamu dan dengan segenap akal budimu.' Itulah perintah pertama dan terbesar. 'Dan yang kedua ialah seperti itu: Kasihilah sesamamu manusia seperti dirimu sendiri. Semua hukum dan kitab nabi bergantung pada kedua perintah ini.'" (Matius 22) Yesus berkata. Itulah yang dinamakan perintah agung.

Beberapa bab kemudian, Yesus hampir naik kepada Bapa, tetapi Dia memberitahu murid-murid-Nya, "Kepada-Ku telah diberikan segala kuasa di Sorga dan di bumi, sebab itu pergilah, jadikanlah semua bangsa murid-Ku dan baptislah mereka dalam nama Bapa dan Anak dan Roh Kudus, ajarlah mereka melakukan segala sesuatu yang telah Kuperintahkan kepadamu." (Matius 28) Tidak ada yang lebih baik daripada perintah yang agung dan amanat yang agung. Perkara-perkara ini kekal selama-lamanya! Itu adalah tujuan kita yang menarik—mencintai Tuhan, mengasihi manusia, memberitahu orang ramai injil, dan memuridkan mereka. Saya cabar anda untuk tidak berada di sisi kehidupan Kristian menonton orang lain. Ambil pemilikan tujuan ini untuk kehidupan anda sendiri.

2. Allah memberi anda perspektif yang jelas. Adakah anda perasan bahawa setiap kali musuh Nehemia cuba memerangkapnya, dia merasakannya? Dia dapat menghidu satu perangkap sejauh satu batu. Dia mempunyai persepsi, kebijaksanaan dan kebijaksanaan yang luar biasa. Nehemia mempunyai radar rohani yang membolehkan dia menahan musuhnya. Sekarang, bagaimana anda mendapatkannya? Tuhan memberikannya kepada anda. Tetapi anda perlu memohon kepadanya. James bercakap tentang bagaimana iman kita kadang-kadang diuji dan bagaimana kita akan melalui ujian. "Apabila di antara kamu ada yang kurang hikmat, hendaklah ia meminta kepada Allah yang memberi dengan murah hati tanpa memihak, niscaya akan diberikan kepadanya." (Yakobus 1:5) Adakah anda mempunyai hubungan itu? Bagaimanakah kepekaan rohani anda? Adakah anda mengetahui firman Tuhan dengan cukup baik untuk mengetahui perangkap apabila ia datang?
3. Allah menyeru kita untuk terus berdoa. Betul: doa yang berterusan. Alkitab berkata, "Berdoalah tanpa henti." Nehemia berdoa setiap kali. Apa-apa sahaja yang timbul, jawapan pertama Nehemia terhadap situasi itu adalah berdoa, memohon kekuatan kepada Tuhan. Yesus adalah cara yang sama dan Dia memberitahu murid-murid-Nya untuk menjadi cara yang sama. Dalam Lukas 18:1, Yesus memberitahu murid-murid-Nya sebuah perumpamaan untuk menunjukkan kepada mereka bahawa mereka harus sentiasa berdoa dan tidak berputus asa. Jadi bagaimana kehidupan solat anda?
4. Tuhan memanggil kita kepada kegigihan yang berani. Nehemia terus bertahan di sana tidak kira apa yang datang. Dia berkata, "Saya tidak akan lari kerana Tuhan bersama saya. Syaitan adalah orang yang cuba menggoda manusia untuk melarikan diri apabila keadaan menjadi sukar. Dia menggoda manusia untuk lari daripada Tuhan. Dia menggoda manusia untuk lari. jauh dari perkahwinan mereka apabila keadaan menjadi sukar. Dia menggoda orang untuk kehabisan pelayanan, untuk melarikan diri dari realiti dan ke dalam beberapa ketagihan atau dosa. Syaitan mahu anda lari, tetapi kehendak Tuhan untuk orang Kristian adalah kegigihan walaupun di hadapan fitnah, bahaya, atau gangguan.

Paulus berkata, "Janganlah kita jemu berbuat baik, kerana pada waktunya kita akan menuai jika kita tidak berputus asa." (Galatia 6:9) Jadi persoalannya ialah: sejauh manakah anda gigih melakukan kehendak Tuhan? Adakah anda hanya taat kepada Tuhan apabila ia sesuai? Atau adakah anda telah menyerahkan hidup anda kepada-Nya sehinggakan walaupun dalam masa bahaya anda akan melakukan apa yang Dia mahu anda lakukan. Walaupun dalam kesusahan, anda ada untuk-Nya. Nehemia mempunyai komitmen itu dan dia menyebarkannya kepada semua orang kerana mereka telah menyelesaikan tembok itu.

"Apabila musuh-musuh kita mendengar tentang perkara ini (fakta bahawa tembok itu telah dibinasakan), semua bangsa di sekeliling menjadi takut dan tawar hati." (Nehemia 6:16) Sebelumnya mereka berusaha untuk membuat umat Tuhan takut, tetapi sekarang setelah tembok itu selesai dan Yerusalem sekali lagi menjadi kota berkubu, maka mereka takut. Nehemia berkata, "Mereka takut kerana mereka menyedari bahawa pekerjaan ini telah dilakukan oleh Tuhan kita." Hebat kan? Mereka tahu bahawa Tuhan telah melakukan kerja itu. Kini terdapat satu lagi projek pembinaan dalam

Perjanjian Lama yang tidak diberkati Tuhan. Malah, Allah menggerakkannya. Adakah anda masih ingat selepas banjir orang ramai cuba membina Menara Babel? Tuhan tidak membiarkan projek pembinaan itu diteruskan. kenapa? Kerana orang ramai berkata, "Lihatlah betapa hebatnya kami. Lihatlah seberapa banyak yang boleh kami lakukan. Kami boleh membina menara ke Syurga.

Saya tertanya-tanya jika orang di sekeliling kita boleh memandang kita dan berkata, "Semua yang mereka lakukan, dan mereka lakukan kerana Tuhan ada di sana. Tuhan bersama mereka." Adakah itu jelas? Oh, saya harap begitu! Saya harap orang lain boleh berkata, "Tuhan bersemayam di sana dan bekerja melalui mereka." Adakah kita mempunyai iman itu? Adakah kita mencuba sesuatu yang memerlukan pergantungan sepenuhnya kepada Tuhan? Adakah kita mempunyai iman seperti itu? Jika kita melakukannya, maka dunia akan tahu bahawa Tuhan ada di sini di tempat ini. Orang boleh melihat jika anda fokus kepada Tuhan. Jika kita demikian maka kesaksian kita tentang Tuhan kita akan menjadi besar. Saya berharap bahawa hidup anda dicirikan oleh iman yang besar kepada Tuhan. Pelajaran AG #1331
14 September 1997

Bab 8

KEBANGKITAN

Hanya sembilan bulan sejak Nehemia mula-mula mendengar perkataan semasa di Susan tentang keadaan keseluruhan tembok yang rosak di sekeliling Yerusalem. Dia menghabiskan empat pertama daripada sembilan bulan itu untuk berdoa dan berpuasa tentang apa yang perlu dilakukan mengenainya. Jadi, dalam lima bulan dia telah mengumpulkan bekalan, menyeberangi 800 batu padang pasir, mengumpulkan rakyat dan membina tembok. Sekarang tidakkah anda fikir selepas itu sudah tiba masanya untuk berehat sedikit? Sekurang-kurangnya sabatikal tiga atau empat bulan? Tetapi tidak, Nehemia kini mula memberi tumpuan kepada tugas yang paling besar. Beliau memberi tumpuan kepada peralihan kepimpinan. Nehemia tidak datang ke Yerusalem untuk menjadi raja kecil. Dia tidak datang untuk menjadi raja selama 30 tahun. Dia datang untuk membina tembok. Raja Artahsasta pun bertanya kepadanya, "Bila awak pulang selepas awak selesai?" Jadi sekarang dia perlu memindahkan rakyat daripada fasa pembinaan ke fasa penyatuan.

Oleh itu sudah tiba masanya untuk melantik pemimpin. Dia melantik seorang lelaki bernama Hanani untuk bertanggungjawab atas pemerintahan harian Yerusalem. Kemudian dia melantik seorang lelaki bernama Hananya sebagai komander tentera untuk menjaga pertahanan negara. Bible secara khusus menunjukkan bahawa dia memilih dua lelaki ini kerana mereka mempunyai integriti dan kerana mereka takut akan Tuhan. Dia telah pergi dari pembinaan kepada penyatuan, dan kini dia mencari kepimpinan untuk penyucian.

Nehemia telah datang untuk membina tembok dan kemudian untuk membina sebuah umat. Tembok itu penting hanya dari segi maksudnya kepada kehidupan rakyat. Ramai orang hari ini beranggapan bahawa pembinaan dan struktur akan menjamin kehidupan yang bertenaga. Kita cenderung untuk berfikir jika kita hanya membina segala-galanya, mengatur segala-galanya dan menyediakan segala-galanya, kita akan mempunyai kebangkitan. Itu salah! Nehemia menyedari bahawa tembok itu hanya mewujudkan persekitaran yang diperlukan untuk tujuannya. Objektif sebenar beliau adalah pembinaan semula hati dan minda rakyat. Dia mahu apa yang Peter akan panggil beratus-ratus tahun kemudian sebagai "batu-batu yang hidup" diwujudkan supaya Tuhan benar-benar dapat memberkati bangsa itu. Jadi bagaimana dia akan melakukannya?

Sama seperti Nehemia melantik pemimpin dalam hal-hal sivik dan pemimpin atas hal-hal ketenteraan, dia perlu melantik seorang pemimpin atas kehidupan rohani Israel. Nehemia tahu bahawa dia bukan lelaki itu. Jadi Nehemia berundur dan membiarkan yang lain tampil ke hadapan untuk memimpin umat secara rohani. Lelaki itu ialah Ezra. "Ketika bulan yang ketujuh tiba, dan orang Israel telah menetap di kota-kota mereka, maka berkumpullah seluruh bangsa itu seperti satu orang di lapangan di depan pintu gerbang air. Mereka menyuruh Ezra, juru tulis, untuk membawa keluar kitab Taurat Musa yang diperintahkan Tuhan. kepada Israel. Pada hari pertama bulan ketujuh, imam Ezra membawa hukum itu ke hadapan jemaah yang terdiri dari lelaki dan perempuan dan semua orang yang dapat memahami." (Nehemia 8:1-2)

Sebuah gereja dengan mudah boleh membuat kesilapan dalam berfikir bahawa kehidupannya adalah dalam struktur dan organisasinya. Jika kita tidak berhati-hati, kita akan tersilap memikirkan bahawa dari situlah datangnya kuasa kita; bahawa ia datang daripada organisasi kita, bangunan kita, atau daripada bilangan kita dan bukannya mengingati pemerksaan kita datang daripada Tuhan dan firman-Nya. Itulah satu-satunya tempat ia berasal. Bagaimanakah Nehemia pergi dari membina batu kapur kepada membina batu hidup?

1. Rasa lapar akan firman Tuhan.

Tidak akan ada kebangkitan sehingga seseorang mendambakan firman Tuhan. Dia mengumpulkan mereka semua dan mereka semua sangat lapar untuk mendengar firman Tuhan. Sebab mereka sangat lapar adalah kerana mereka telah berada di tengah-tengah kebuluran rohani. Pada zaman raja-raja, Tuhan melalui para nabi berkata bahawa jika mereka tidak taat kepada-Nya, Dia akan menghantar mereka ke dalam tawanan. Dalam kurungan mereka akan mengalami kelaparan rohani. Sebenarnya, nabi Amos bernubuat "Akan datang masanya, demikianlah firman Tuhan ALLAH, Aku akan mendatangkan kelaparan ke seluruh negeri, bukan kelaparan akan makanan atau kehausan air, melainkan kelaparan mendengar firman Tuhan." (Amos 8:11) Sudah tentu mereka ditawan Babylon diikuti oleh kuasa Persia. Orang ramai telah melalui beberapa dekad kerana tidak dapat mendengar firman Tuhan seperti yang mereka alami semasa mereka tinggal di negara asal mereka. Bolehkah anda bayangkan hidup dalam persekitaran di mana anda dan saya tidak mempunyai akses kepada firman Tuhan?

Bagi seorang Kristian dengan hati yang berkobar-kobar untuk Tuhan, dia tidak mempunyai lengannya dipintal untuk memakan firman Tuhan. Ia bukan satu pilihan. Dalam budaya kita sekarang, kita berada di tengah-tengah kebuluran rohani kerana kita yakin bahawa Tuhan tidak bercakap lagi, jadi kita tidak datang untuk mendengar.

2. Menghormati perkataan.

"Dia membacanya dengan kuat dari fajar sampai tengah hari ketika dia menghadap ke dataran di hadapan pintu gerbang air di hadapan orang-orang lelaki, perempuan dan orang-orang lain yang dapat memahaminya. Dan seluruh rakyat mendengarkan kitab Taurat itu dengan penuh perhatian. Ezra, juru tulis, berdiri di atas pelantar kayu tinggi yang dibina untuk majlis itu. Di sebelah kanannya berdiri ramai lelaki lain". (ayat 3): "Ezra membuka kitab itu. Semua orang dapat melihat dia kerana dia berdiri di atas mereka, dan ketika dia membukanya, semua orang berdiri. Ezra memuji Tuhan, Tuhan yang besar, dan semua orang mengangkat tangan mereka dan menjawab, 'Amin, Amin'. Kemudian mereka sujud menyembah Tuhan dengan muka mereka ke tanah." (ayat 5) Bukankah itu luar biasa? Kebangkitan berlaku apabila orang menganggap firman Tuhan sebagai harta.

Di seluruh Amerika, terdapat gereja yang merendahkan firman Tuhan. Ia akan memukau anda betapa banyak gereja di bandar ini mengadakan pertemuan yang tidak percaya atau mengajar bahawa Alkitab diilhamkan. Anda akan terkejut melihat bilangan tempat di mana pendakwah sama ada mengejek atau meremehkan mukjizat dan berkata, "Ah, cerita rekaan itu hanya untuk mengajar kita akhlak yang baik." Biar saya beritahu anda apabila sikap itu berleluasa tidak ada kehidupan-tidak ada kebangkitan.

Lihatlah bagaimana orang Yahudi menghormati firman Tuhan. Perkara pertama yang saya lihat yang sangat mengagumkan saya ialah kekurangan kesedaran masa mereka. Selama enam jam, Ezra membaca hukum dan mereka berdiri dan mereka mendengar. Saya tidak dapat membayangkannya. Saya sedar mereka telah mengembangkan kemahiran mendengar yang lebih baik daripada yang kita ada sebagai umat, tetapi mereka berdiri dan mereka mendengar kerana mereka tidak sabar-sabar untuk meminta Tuhan bercakap dengan mereka. Malah para remaja juga sedang berendam. Mereka tidak mempunyai kesedaran masa.

Mereka menghormati firman Tuhan dengan rasa hormat dan ekspresif mereka. Tiada siapa yang perlu meminta mereka berdiri. Ezra tidak berkata, "Adakah kamu semua berdiri untuk membaca hukum?" Tiada siapa yang perlu meminta mereka mengangkat tangan. Tiada siapa yang perlu meminta mereka untuk berkata, "Amin, Amin." Tiada siapa yang perlu meminta mereka menundukkan muka ke tanah.

Kita tidak begitu kerana budaya kita telah mengajar kita untuk mengawal emosi. Ada kalanya firman Tuhan membakar lubang di hati anda dan anda akan meletup, tetapi anda tidak akan melakukannya kerana anda lebih bimbang tentang apa yang akan difikirkan oleh seseorang daripada tentang apa yang firman Tuhan lakukan di dalam hati anda. Sekarang, supaya anda tidak salah faham, saya tidak menggalakkan gangguan atau huru-hara atau rancangan peribadi yang pelik. Saya juga tahu bahawa sesetengah orang menunjukkan penghormatan terbesar mereka dengan keheningan dan kesunyian mereka.

"Orang-orang Lewi mengajar orang ramai dalam hukum itu sementara orang ramai itu berdiri di sana. Mereka membaca dari kitab hukum Tuhan, menjelaskannya dan memberikan maknanya supaya orang ramai dapat memahami apa yang dibacakan." (ayat 7-8)

3. Pengendalian perkataan yang betul.

Pertama, mereka membacanya daripada bahasa asal, Ibrani. Kedua, mereka menterjemahkannya ke dalam bahasa, bahasa, pendengar yang pastinya bahasa Aram. Kemudian ia berkata, "Mereka menjelaskan maksudnya." Sepanjang bab ini, anda

melihat penekanan pada perkataan "pemahaman." Selalunya, khotbah tidak dihasilkan oleh kitab suci tetapi dihasilkan oleh pendakwah atau oleh beberapa agenda gereja. Anda tidak boleh memutuskan apa yang hendak dikatakan dan kemudian melihat sama ada Bible bersetuju dengannya. Sebaliknya, ajar Bible dan kemudian tentukan sama ada anda akan bersetuju dengannya. Itulah cara ia berfungsi. Itulah pengendalian kitab suci yang betul.

Itulah yang saya rasa Paul cuba beritahu Timothy. "Berusahalah sebaik mungkin untuk mempersembahkan dirimu kepada Allah sebagai orang yang berkenan, seorang pekerja yang tidak perlu malu dan yang menyampaikan firman kebenaran dengan benar." (2 Timotius 2:15) Ini tidak bermaksud untuk mengendalikan agenda anda atau memanipulasinya untuk apa yang ingin anda sampaikan, tetapi hanya membantu orang ramai memahami dengan jelas apa yang Tuhan mahu mereka fahami. Anda tidak mendapat kebangkitan semula dengan agenda dan manipulasi yang telah dirancang sebelumnya. Anda mendapat kebangkitan dengan melepaskan kuasa firman Tuhan dengan tepat. Kebangkitan semula berlaku apabila orang lapar akan perkataan itu, apabila mereka menghormati perkataan itu, dan apabila mereka mengendalikan perkataan itu dengan betul.

4. Merendah diri dengan firman Tuhan.

"Nehemia, gubernur, Ezra, imam dan juru tulis, dan orang-orang Lewi yang mengajar bangsa itu berkata kepada mereka semua, 'Hari ini kudus bagi TUHAN, Allahmu. Janganlah kamu berkabung atau menangis, kerana seluruh bangsa itu telah sambil menangis sambil mendengarkan perkataan hukum.'" Nehemia berkata, "Pergilah dan nikmatilah makanan pilihan dan minuman yang manis, dan kirimkanlah kepada mereka yang tidak mempunyai apa-apa yang disediakan. Hari ini adalah kudus bagi Tuhan kita. Jangan berdukacita kerana sukacita kerana Tuhan adalah kekuatanmu. Orang-orang Lewi itu menenangkan seluruh rakyat itu, sambil berkata, diamlah, kerana ini adalah hari yang kudus. Jangan berdukacita. Lalu pergilah seluruh bangsa itu untuk makan dan minum, untuk mengirimkan makanan dan bersukaria bersama. Sukacita besar kerana sekarang mereka telah memahami perkataan yang telah diberitahukan kepada mereka." (Nehemia 8:9-12)

Itu dia. Kebangkitan tercetus.

1. Orang ramai mendengar perkataan itu dan mereka menyedari kehancuran dan dosa mereka sendiri. "Mereka telah menangis ketika mereka mendengar undang-undang dibacakan kepada mereka." (ayat 9) Mengapa? Kerana apabila mereka mendengar undang-undang dibaca, mereka menyedari bahawa mereka tidak melakukan apa yang dikehendaki. Kami tidak taat kepada Tuhan. Tidak hairanlah kami berada dalam kurungan. Tidak hairanlah kita hanya dalam keadaan serba kekurangan di bawah ini. Kami rosak. Tetapi tangisan mereka bertukar menjadi kegembiraan apabila mereka menyedari bahawa walaupun mereka telah meninggalkan Tuhan, Tuhan tidak meninggalkan mereka. Kesedihan mereka bertukar kepada perayaan.

Terdapat begitu banyak orang yang takut mati terhadap firman Tuhan kerana mereka tahu ia akan menunjukkan kepada mereka kehancuran mereka. Mereka tahu ia akan menginsafkan hati mereka dan membuat mereka terluka. Saya tidak mahu melihatnya; Saya tidak mahu melihatnya. Saya tidak mahu tahu, biar saya buat hal saya sendiri. Apa yang mereka tidak faham ialah apabila mereka menghadapi kehancuran mereka, ada perayaan di seberang sana kerana Firman dan kuasa Tuhan membawa mereka ke sana. Mereka tidak akan pernah tahu apa-apa kebahagiaan atau perayaan kehidupan sebenar sehingga mereka melalui kehancuran itu oleh firman Tuhan ke seberang. Begitulah kamu direndahkan oleh firman Tuhan.

2. Biarkan firman Tuhan berbicara kepada anda. Jika anda akan membiarkan Dia bercakap dengan anda. Perkataannya akan mensabitkan kesalahan. Firman Tuhan memotong fasad yang kita cenderung untuk meletakkan dan ia memaksa kita untuk melihat siapa kita sebenarnya. "Sebab firman Tuhan itu hidup dan aktif. Lebih tajam daripada pedang bermata dua mana pun, ia menembusi bahkan hingga memisahkan jiwa dan roh, sendi-sendi dan sumsum; ia menilai fikiran dan sikap hati." (Ibrani 4:12) Setiap hari, kita perlu diperiksa oleh firman Tuhan.

Mark Twain pernah berkata "Sesetengah orang kecewa dengan bahagian Bible yang mereka tidak faham. Bahagian yang saya faham yang memberi saya kesukaran." Firman Tuhan adalah cermin yang mencerminkan kita supaya kita melihat apa sebenarnya kita, orang yang berdosa. Ia mensabitkan kesalahan.

3. Ia menyucikan. "Sebab segala sesuatu yang diciptakan Allah adalah baik, dan tidak ada yang ditolak, jika diterima dengan ucapan syukur, kerana ia dikuduskan oleh firman Allah dan oleh doa." (1 Timotius 4:4-5) Kita tidak menggunakan perkataan "disucikan" setiap hari, tetapi ia hanya bermaksud mengetepikan dan bersedia untuk tujuan khusus. Itulah yang firman Tuhan lakukan. Apabila ia menginsafkan kita tentang kelemahan kita sendiri, maka firman Tuhan menarik kita ke tepi dan mula menyediakan kita untuk tujuan yang istimewa. Ia menyediakan kita untuk perkara-perkara hebat yang kita tidak boleh

dan tidak akan lakukan sebaliknya. Pedang hidup yang memotong ke inti makhluk kitalah yang memotong kita daripada yang jahat dan menarik kita kepada cahaya.

4. Firman Tuhan melengkapkan. Ia melengkapkan kehidupan kita. Kita terlalu mementingkan perkara yang nyata dan material sehingga kita mengabaikan rohani. Pada hakikatnya kita adalah makhluk rohani yang dibungkus sementara dalam khemah daging yang material. Anda dijadikan menurut gambar Tuhan. Ini bermakna anda tidak boleh dipenuhi tanpa firman Tuhan. Anda memerlukan makanan jiwa. Tiada jalan lain. "Sebab kamu dilahirkan bukan dari benih yang fana, tetapi dari benih yang tidak binasa oleh firman Allah yang hidup dan kekal." (1 Petrus 1:23) Kamu wujud kerana firman Tuhan. Tuhan menyatakan segala sesuatu menjadi wujud, dan anda mempunyai hubungan yang menyelamatkan dengan Yesus hari ini kerana firman Tuhan. Firman Tuhan bukan sahaja mencipta anda, ia akan mencipta semula anda. Satu-satunya cara anda akan berasa utuh adalah dengan hubungan yang tulen dengan Firman itu.

Kebangkitan adalah perlu. Ia sentiasa. Kami tidak memerlukannya sekali dalam sedekad, atau sekali setahun, kami memerlukannya secara berterusan. Kunci kepada kebangunan rohani ialah firman-nafas Tuhan yang perlu kita laparkan, hormati, dan tangani dengan betul supaya ia akan merendahkan kita dan menjadikan hidup kita sebagai perayaan kepada-Nya.

Saya tidak tahu apa keperluan individu anda hari ini tetapi berbaliklah, bertaubat dan membina atau bertaubat, kembali dan bina semula hubungan anda dengan Tuhan. Pelajaran #1332 21 September 1997

Bab 9

PENGAKUAN BAIK UNTUK JIWA

Seorang lelaki muda di kedai gula-gula memberitahu pemiliknya, "Saya mahukan tiga kotak gula-gula. Saya mahukan kotak \$5.00, kotak \$10.00 dan kotak \$20.00." Pemilik kedai gula-gula berkata, "Apa yang anda mahukan tiga kotak gula-gula?" Dia berkata, "Saya ada janji temu dengan seorang wanita muda hujung minggu ini. Jika dia hanya berjabat tangan dengan saya dan berkata saya bersenang-senang, saya akan memberinya sekotak gula-gula \$5.00. Jika dia memberi saya sebiji besar. peluk beruang, saya akan berikan dia \$10.00. Tetapi jika dia mencium saya, saya akan memberikannya sekotak gula-gula \$20.00." Pada hari Jumaat itu, dia pergi ke rumahnya, dijemput masuk dan bertanya sama ada dia tidak boleh tinggal untuk makan malam. Bapa bertanya kepada budak itu "Adakah anda akan memimpin kami dalam doa untuk makan?" Pemuda itu memimpin doa yang paling fasih, terpanjang dan paling indah yang pernah anda dengar. Selepas selesai, janji temunya berbisik kepadanya, "Saya tidak tahu anda begitu rohani." Dia berbisik kembali, "dan saya tidak tahu ayah kamu pemilik kedai gula-gula itu." Moral cerita ini kadang-kadang terdengar lebih ikhlas daripada doa.

Saya tertanya-tanya berapa banyak doa yang tidak ikhlas yang Tuhan telah dengar selama berabad-abad. Terutamanya yang berkaitan dengan dosa peribadi. Doa yang sering diucapkan dengan baik dan fasih tetapi tidak begitu sah, tidak begitu menyentuh hati. Secara peribadi, saya percaya bahawa Tuhan telah mendengar lebih banyak doa tanda daripada Dia telah membatalkan doa. Adakah anda tahu apa yang saya maksudkan apabila saya mengatakan "doa yang terputus"? Ini adalah doa seseorang yang telah terputus-putus bahawa dia telah menyinggung Tuhan yang maha kudus, maha pengasih, dan setia. Sebagai contoh: Doa yang dilakukan Daud selepas dosanya dengan Batsyeba. Selepas dia dihadapkan dengan nabi Natan dan kebenaran memandang mukanya. Daud berdoa "Kasihnilah aku, ya Allah, menurut kasih setia-Mu; menurut belas kasihan-Mu yang besar, hapuskanlah pelanggaranku. Basuhlah segala kesalahanku, dan bersihkan aku daripada dosaku kerana aku tahu pelanggaranku dan dosaku sentiasa ada di hadapanku. Terhadap Engkau, hanya Engkaulah aku berdosa dan melakukan apa yang jahat di mata-Mu, supaya Engkau terbukti benar apabila Engkau berkata-kata dan dibenarkan apabila Engkau menghakimi." ... "Bersihkanlah aku dengan hisop, maka aku akan menjadi tahir. Basuh saya dan saya akan menjadi lebih putih daripada salji. Biarkan saya mendengar kegembiraan dan kegembiraan. Biarkan tulang-tulang yang telah Engkau remukkan bersukacita. Sembunyikanlah wajah-Mu daripada dosa-dosaku dan hapuskanlah segala kesalahanku. Ciptakanlah hati yang murni dalam diriku, ya Allah, dan perbaharuilah roh yang teguh dalam diriku." (Mazmur 51:4, 7-10) Doa ini mengalir dari hati yang patah dan hanya hati yang patah yang cukup besar untuk Tuhan tinggal di dalamnya. supaya Engkau terbukti benar apabila Engkau berkata-kata dan dibenarkan apabila Engkau menghakimi." ... "Bersihkanlah aku dengan hisop dan aku akan menjadi bersih. Basuh saya dan saya akan menjadi lebih putih daripada salji. Biarkan saya mendengar kegembiraan dan kegembiraan. Biarkan tulang yang telah Engkau remukkan bersukacita. Sembunyikanlah wajah-Mu daripada dosa-dosaku dan hapuskanlah segala kesalahanku. Ciptakanlah hati yang murni dalam diriku, ya Allah, dan perbaharuilah roh yang teguh dalam diriku." (Mazmur 51:4, 7-10) Doa ini mengalir dari hati yang patah dan hanya hati

yang patah yang cukup besar untuk Tuhan tinggal di dalamnya. supaya Engkau terbukti benar apabila Engkau berkata-kata dan dibenarkan apabila Engkau menghakimi." ... "Bersihkanlah aku dengan hisop dan aku akan menjadi bersih. Basuh saya dan saya akan menjadi lebih putih daripada salji. Biarkan saya mendengar kegembiraan dan kegembiraan. Biarkan tulang-tulang yang telah Engkau remukkan bersukacita. Sembunyikanlah wajah-Mu daripada dosa-dosaku dan hapuskanlah segala kesalahanku. Ciptakanlah hati yang murni dalam diriku, ya Allah, dan perbaharuilah roh yang teguh dalam diriku." (Mazmur 51:4, 7-10) Doa ini mengalir dari hati yang patah dan hanya hati yang patah yang cukup besar untuk Tuhan tinggal di dalamnya.

Dalam pelajaran ini kita dapat melihat keperluan kehancuran kerana hanya apabila kita hancur kita akan menghadapi kebenaran tentang diri kita sendiri. Kami pasti Daud berasa bersalah selama berbulan-bulan selepas dia berdosa dengan Batsyeba. Tetapi ada perbezaan antara rasa bersalah dan patah hati. Ada kalanya dalam hidup kita telah melakukan perkara-perkara yang salah dan kita berasa sedikit terkilan mengenainya, tetapi itu tidak dipecahkan atas dosa-dosa anda. Hanya apabila Daud dihadapkan dengan kebenaran yang nyata yang disampaikan oleh nabi Natan, barulah Daud menanggalkan Band-Aids dari rasa bersalah dan berhadapan dengan kanser moral yang sedang memakan jiwanya. Hanya apabila dia rosak barulah dia menghadapi kebenaran tentang dirinya.

Perkara yang sama berlaku kepada Peter. Apabila dia bermegah bahawa dia tidak akan mengkhianati Yesus. Yesus berkata bahawa mereka semua akan mengkhianati Dia. Peter berkata, "Baiklah, mungkin mereka semua, Tuhan, tetapi bukan saya. Tidak, saya akan setia kepada-Mu sampai mati. Tuhan." Yesus berkata, "Oh, Petrus! Sebelum malam ini berakhir, kamu akan menyangkal Aku tiga kali sebelum ayam berkokok." Sudah tentu dengan api unggun itu berlaku penafian datang - sekali, dua kali dan kemudian tiga kali. Alkitab berkata, "Lalu Yesus berjalan dan memandang kepada Petrus. Apabila dia melakukannya, Petrus mengetahui kebenaran tentang dirinya." Ketidaksetiaan yang memenuhi hatinya dan itu menghancurkan rasul. Alkitab berkata dia keluar dan dia menangis dengan sedih. Lelaki yang rosak tidak membuat alasan atau bermain permainan menyalahkan. Dia hanya memohon belas kasihan.

"Pada hari kedua puluh empat bulan itu, orang Israel berkumpul, berpuasa dan memakai kain kabung dan menaruh debu di kepala mereka. Mereka yang berketurunan Israel telah memisahkan diri daripada semua orang asing. Mereka berdiri di tempat mereka dan mengaku dosa mereka dan kejahatan nenek moyang mereka. Mereka berdiri di tempat mereka berada dan membaca kitab Taurat TUHAN, Allah mereka selama seperempat hari, dan menghabiskan seperempat hari lagi untuk mengaku dosa dan beribadah kepada TUHAN, Allah mereka." (Nehemia 9:1-3)

1. Kebangkitan dikaitkan dengan firman Tuhan.

Perkataan itulah yang bertindak sebagai pedang bermata dua, memotong ke hati, dan dipotong ke hati. Sudah tiba masanya untuk Israel menghadapi fakta dan mengaku dosanya. Hasilnya ialah doa yang tercatat paling lama dalam seluruh Alkitab. Ia adalah doa yang diucapkan oleh orang yang patah. Dalam pengakuan dan doa ini, Israel mengaku dosanya. Dia menjejaki masa lalunya dari Abraham hingga ke keadaan sekarang. Terdapat dua perkara penting yang ditekankan berulang kali, pertama, kesetiaan Tuhan, dan kedua, ketidakpercayaan umat Tuhan.

Orang-orang berdoa dan menceritakan perjanjian yang Allah dengan mereka melalui Abraham, dan berkata, "Ya Allah, Engkau telah berbuat baik kepada kami, bahkan ketika kami pergi ke Mesir dalam perhambaan. Kami berdoa untuk pembebasan dan Engkau mengutus seorang penyelamat, Musa. . Selepas malapetaka itu, Engkau membelah Laut Merah, dan kami berjalan di tanah yang kering. Kemudian Engkau memberi makanan dan air kepada rakyat kami dan melindungi kami daripada musuh. Tuhan, Engkau baik kepada kami." Bagaimanakah orang-orang itu bertindak balas terhadap kebaikan itu? "Tetapi mereka dan nenek moyang mereka menjadi angkuh dan tegar tengkuk dan tidak mentaati perintah-Mu. Mereka enggan mendengar dan tidak mengingati mukjizat-mukjizat yang telah Engkau lakukan di antara mereka. Mereka menjadi tegar tengkuk dan, dalam pemberontakan mereka, melantik seorang pemimpin dan memerintahkan kembali kepada perhambaan mereka, tetapi Engkaulah Allah yang pengampun, pengasih dan penyayang, lambat marah dan mengagumkan dalam kasih.

Kitaran itu diulangi berulang kali dalam ayat 19 hingga 25. Orang ramai berdoa tentang betapa baiknya Tuhan selepas itu. Selepas membawa mereka melalui padang pasir, malah tidak membenarkan kasut dan pakaian mereka lusuh. Kemudian apabila mereka masuk ke Kanaan, Engkau berikan kepada mereka kerajaan demi kerajaan. Engkau memberi mereka minum dari perigi yang tidak mereka gali. Engkau memberi mereka ladang anggur untuk dimakan daripada yang tidak mereka tanam. Engkau memberi mereka rumah untuk didiami yang tidak mereka bina. Tuhan, awak sangat baik!

Tetapi kemudian bagaimana rakyat bertindak balas lagi? "Tetapi mereka tidak taat dan memberontak kepadamu. Mereka

meletakkan hukum-Mu di belakang mereka; mereka membunuh nabi-nabimu yang telah menasihati mereka untuk mengembalikan mereka kepadamu. Mereka melakukan hujatan yang besar. Maka Engkau menyerahkan mereka kepada musuh mereka yang menindas. Tetapi apabila mereka ditindas, mereka berseru kepada-Mu, dari sorga Engkau mendengar mereka dan dalam belas kasihan-Mu yang besar, Engkau berikan kepada mereka penyelamat-penyelamat yang menyelamatkan mereka dari tangan musuh-musuh mereka, tetapi segera setelah mereka tenang, mereka kembali melakukan apa yang jahat di mata-Mu. Kemudian Engkau menyerahkan mereka kepada tangan musuh mereka, sehingga mereka memerintah mereka dan apabila mereka berseru kepada-Mu lagi, Engkau mendengar dari sorga." (vs. 26-28a) "Dan dalam belas kasihan-Mu, Engkau menyelamatkan mereka dari semasa ke semasa." (ayat 28b)

Anda lihat apa yang berlaku di sini? Adakah anda pernah cuba memeluk bayi yang tidak mahu dipeluk? Adakah anda pernah mengangkat bayi dan menyuruh bayi itu mengeraskan punggungnya dan membuangnya ke belakang dengan cara sedemikian? Mereka tidak mahukan kasih sayang itu? Itulah yang berlaku dengan Israel. Tidak kira betapa Tuhan cuba menunjukkan kasih dan penjagaan-Nya, Israel menolak dan mereka memberontak. Jangan salah faham. Doa ini bukanlah sekumpulan orang Yahudi yang berkumpul pada abad ke-5 SM hanya menawarkan senarai cucian keluhan tentang nenek moyang mereka. Tidak, orang-orang yang hancur ini berkata, "Kami adalah produk keturunan yang memberontak dan sombong dan kami mempunyai persamaan keluarga.

Daripada bercakap tentang datuk nenek moyang, kata-kata kita, kita, dan kita ikut bermain. "Dalam semua yang berlaku kepada kami, anda telah berlaku adil, anda telah bertindak dengan setia sedangkan kami melakukan kesalahan." (ayat 33) "Hari ini kami adalah hamba, hamba di negeri yang telah Kauberikan kepada nenek moyang kami, supaya mereka dapat memakan buahnya dan segala kebaikan yang dihasilkannya. Oleh kerana dosa kami, hasil panennya yang berlimpah-limpah kepada raja-raja yang telah Engkau tempatkan atas kami. . Mereka memerintah badan kami dan ternak kami sesuka hati mereka. Kami berada dalam kesusahan yang besar." (ayat 36)

Jika anda tidak ingat apa-apa, ingat ini, doa anda mestilah bukan doa tanda tetapi doa dari hati dan fikiran yang patah dan menyesal. Tiada alasan atau alibi hanya pengakuan dan tangisan memohon belas kasihan. Memang benar kitab Nehemia bukan hanya tentang pembinaan semula tembok, oh begitulah ia bermula. Ia adalah mengenai membina semula orang. Nehemia, semasa di Persia mendengar berita tentang keadaan tembok yang usang di sekeliling Yerusalem. Dia mahu pergi ke sana dan membinanya semula, tetapi apa yang dia benar-benar mahu membina semula ialah orang.

Tembok itu telah dibina semula. Orang ramai tidak berdoa "Ya Tuhan, masalah kami ialah kami mempunyai pertahanan yang lemah." Sebaliknya mereka berdoa "Tuhan, masalah kami ialah kami mempunyai ketaatan yang lemah. Tuhan, kami faham bahawa kami berada di mana kami berada kerana kami telah menjadi seperti kami dahulu."

Ini adalah anak-anak Tuhan dari Perjanjian Lama. Apakah penerapan semua ini kepada anak-anak Tuhan dalam Perjanjian Baru? Sehingga seseorang berhenti membuat alasan, berhenti bermain menyalahkan, dan menuding jari untuk semua keadaannya dan mencapai tahap kehancuran dan berkata, "Saya telah berdosa di hadapan Tuhan dan itulah sebabnya hidup saya dalam keadaan huru-hara" di sana boleh tiada kesembuhan. Tidak boleh!

Doa ini adalah kisah Israel. Apa cerita awak? Bolehkah anda jujur tentang kisah anda seperti orang Israel tentang kisah mereka? Terdapat banyak cerita. Adakah kisah anda tentang menolak tawaran keselamatan Tuhan selama bertahun-tahun? Duduk dengan cara anda yang sombong, berfikir saya akan melakukan apa yang saya mahu, apabila saya mahu, dan jika saya mahu. Namun Tuhan masih memberi anda peluang, selepas peluang, selepas peluang. Adakah itu cerita anda? Adakah kisah anda kembali kepada Tuhan dengan menangis? Anda benar-benar tersentuh apabila anda kembali kepada-Nya, tetapi beberapa bulan, minggu, hari, dan mungkin hanya beberapa jam kemudian, anda mengembara lagi. Semasa anda melihat kembali kehidupan anda, adakah kitaran anda lebih berulang daripada orang Israel? Namun, Tuhan sentiasa ada apabila anda kembali. Berapa ramai daripada anda telah hidup selama bertahun-tahun sebagai seorang Kristian bunglon?

Adakah anda sedang bersusah payah, berdoa doa tanda, meletakkan senyuman lebar itu tetapi mengetahui bahawa minggu demi minggu anda tidak mematuhi perintah pertama? Namun Dia tidak pernah mengecewakan kamu.

Anda tahu kita semua mempunyai cerita, setiap seorang daripada kita. Izinkan saya memberitahu anda tiada siapa kisah yang sepatutnya. Persoalannya mengapa di muka bumi ini Tuhan telah bersabar dengan kita? Hakikatnya, seperti halnya orang Israel, walaupun kita telah mengecewakan Dia berkali-kali, Dia tidak pernah mengecewakan kita.

Anda tahu apa itu dosa? Perkataan Ibrani untuk dosa bermaksud "terlepas dari tanda". Saya fikir kebanyakan kita terlepas

tanda dari segi konsep kita tentang dosa. Kebanyakan kita berfikir bahawa dosa adalah melanggar peraturan. Kami tidak berasa sedih tentang itu kerana semua orang melanggar peraturan. Peraturan adalah untuk dilarang. Betul ke? Tidak hairanlah kita tidak merasa bersalah dengan dosa. Dosa bukan terutamanya melanggar peraturan. Dosa terutamanya menghancurkan hati satu-satunya yang tidak pernah membelakangi kita, dan tidak pernah melakukan apa-apa selain kebaikan untuk kita. Apabila Daud menyedari bahawa hatinya sakit. Apabila Petrus melihat bahawa dia tidak melanggar peraturan, tetapi patah hati, ketika itulah dia keluar dan menangis. Adakah anda sekali pun pernah benar-benar hancur di hadapan Tuhan? Sehingga anda, anda tidak benar-benar mengenali Tuhan. Sesetengah daripada anda mungkin mempunyai banyak kali. Sesetengah daripada anda mungkin tidak mempunyai selama bertahun-tahun,

2. Ambil tanggungjawab peribadi untuk dosa anda.

Datanglah kepada Tuhan dengan berkenan dan memohon "Tuhan, saya berada di mana saya berada kerana saya telah berada di mana saya berada. Ini adalah tanggungjawab saya." Saya mendengar cerita tentang seorang wanita yang lebih tua. Dia hanya seorang pekerja perkeranian sepanjang hidupnya dan dia telah menyimpan wangnya sedikit demi sedikit dan membina telur sarang. Akhirnya, dia telah bersara dan rendah dan lihatlah, seorang jurujual yang licik datang ke pintunya dan menipunya untuk melaburkan semua wangnya dalam beberapa skim terbang demi malam. Dia meninggalkan bandar, dia kehilangan semua yang dia ada. Kesal tentang perkara itu, dia menghubungi akauntannya, seorang rakan yang dipercayainya selama bertahun-tahun, memberikan nasihat kewangan yang selalu dia terima. Dia mendengarnya, dan dia berkata, "Mengapa kamu tidak menghubungi saya sebelum kamu membuat keputusan itu?" Dia berkata, "Saya tidak menghubungi awak kerana saya takut awak akan memberitahu saya untuk tidak melakukannya." "Anda tahu apa? Itulah kami dan Tuhan. Kami tidak sesat daripada Tuhan kerana kejahilan. Kami tahu kehendak-Nya. Kami tahu firman-Nya. Kami tidak mahu datang kepada-Nya kerana kami tahu bahawa jika kita melakukannya Dia akan' Biarkan kita mempunyai cara kita sendiri. Dia mahu kita pergi ke jalan-Nya dan kita tidak mahu mendengarnya. Mari kita akui "Tuhan, ini salah saya." "Jika kita berkata kita tidak mempunyai dosa, kita menipu diri sendiri dan kebenaran tidak ada pada kita." (1 Yoh. 1:8) Bersabarlah. Jangan salahkan ibu atau bapa anda, bos anda atau seseorang di gereja. Ini dosa anda, titik! Akuilah. Dia mahu kita pergi ke jalan-Nya dan kita tidak mahu mendengarnya. Mari kita akui "Ya Allah, ini salah saya." "Jika kita berkata kita tidak berdosa, kita menipu diri kita sendiri dan kebenaran tidak ada di dalam kita." (1 Yohanes 1:8) Segi empat sama dengannya. Jangan salahkan ibu atau bapa anda, bos anda atau seseorang di gereja. Ini dosa awak, tempoh! Mengaku sahaja. Dia mahu kita pergi ke jalan-Nya dan kita tidak mahu mendengarnya. Mari kita akui "Ya Allah, ini salah saya." "Jika kita berkata kita tidak berdosa, kita menipu diri kita sendiri dan kebenaran tidak ada di dalam kita." (1 Yohanes 1:8) Segi empat sama dengannya. Jangan salahkan ibu atau bapa anda, bos anda atau seseorang di gereja. Ini dosa awak, tempoh! Mengaku sahaja.

3. Menghargai kebaikan dan kesetiaan Tuhan.

Orang Yahudi berdoa; "Semua yang telah berlaku kepada kami, anda telah berlaku adil. Anda telah bertindak dengan setia sedangkan kami melakukan kesalahan." (Nehemia 9:33) Jika anda tidak dapat berdoa itu, anda tidak akan patah. Jika anda tidak boleh berkata, "Tuhan, semua ini bukan salah anda. Anda telah bertindak dengan setia, kami telah melakukan kesalahan." Orang Israel mengatakan perkara yang sama seperti yang dikatakan oleh Daud dalam Mazmur 51, "Tuhan, Engkau betul, aku salah. Engkaulah yang setia; Akulah yang mengingkari janji."

4. Minta pengampunan melalui darah Kristus.

Masalah dalam budaya kita ialah kita fikir kita tidak memerlukan pengampunan lagi, dan jika kita melakukannya, kita hanya memerlukannya daripada diri kita sendiri. Kita berdosa terhadap Tuhan, namun, kita menganggap bahawa kita memutuskan bagaimana untuk memperbaikinya. Itu akan menjadi seperti: Katakan anda dan saya terlibat dalam perbualan hangat yang bertukar menjadi pertengkaran. Lihatlah, kamu sangat kecewa, melompat dan menumbuk hidung saya. Saya terkejut kerana anda melakukan ini, tetapi dalam beberapa minit, anda kembali dan berkata, "Saya tidak tahu apa yang berlaku kepada saya. Saya mahu anda tahu bahawa saya telah memaafkan diri saya dan saya baik-baik saja. sekarang." Seorang pemerhati berlari dan berkata, "Saya melihat semuanya itu, dan saya juga telah memaafkan kamu." Sekarang apa masalahnya? Saya yang tersinggung. Ada bahagian yang saya mainkan dalam semua itu. Tetapi dalam budaya moden kita manusia melanggar Firman Tuhan, mereka mematahkan hati-Nya dan kemudian mencari terapi sekular dan kaunseling yang mengatakan saya OK, anda OK jadi mari kita semua lupakan sahaja. Kemudian mereka tertanya-tanya mengapa mereka masih berasa bersalah dan kosong. Jawapannya mudah: mereka tidak pernah pergi kepada Tuhan, yang mereka sakiti.

Apabila seorang Kristian rosak, bagaimana dia mendapat pengampunan? "Jika kita mengaku tidak berdosa, kita menipu diri kita sendiri dan kebenaran tidak ada di dalam kita. Jika kita mengaku dosa kita, Ia adalah setia dan adil, dan Ia akan mengampuni dosa kita dan menyucikan kita dari segala kejahatan." (1 Yohanes 1:8-9) "Anak-anakku yang kekasih, aku

menulis ini kepada kamu, supaya kamu jangan berbuat dosa. Tetapi jika seseorang berbuat dosa, kita mempunyai Dia yang berbicara kepada Bapa sebagai pembela kita, yaitu Yesus Kristus yang benar. Dia adalah korban pendamaian untuk dosa kita, dan bukan hanya untuk dosa kita, tetapi juga untuk dosa seluruh dunia." (1 Yohanes 2:1-2) Akui dosa anda kepada Tuhan. "Saya telah berdosa. Sekarang Tuhan saya mengaku kepada-Mu, tolong, bersihkan saya dalam darah Yesus."

Abraham Lincoln berada di luar negara pada suatu hari, dan seorang pejalan kaki datang dengan keretanya. Lincoln menghentikan lelaki itu dan berkata, "Tuan, bolehkah anda membawa mantel saya ke bandar?" Lelaki itu berkata, "Nah, itu tidak menjadi masalah. Tetapi bagaimana anda berniat untuk mendapatkannya kembali?" Lincoln berkata, "Itu tidak akan menjadi masalah. Saya bercadang untuk kekal di dalamnya." Jika kita hendak masuk ke Syurga, kita mesti mengenakan Kristus. (Galatia 3:27) Jika kita hendak pergi ke Syurga, kita mesti tinggal dalam jubah Kristus.

Seorang Farisi dan pemungut cukai, kedua-duanya Yahudi anak-anak Tuhan, sedang berdoa di dalam kuil. Tuhan kita berkata bahawa Farisi memberikan senarai cucian mengapa dia seorang lelaki yang baik berkata "Tuhan, tidakkah Tuan gembira saya berada di pihak Tuan?" Tetapi pemungut cukai itu, seorang pemungut cukai memukul dadanya dan berkata, "Tuhan, kasihanilah aku orang berdosa!" Yesus berkata, "Yang terakhir yang pergi dari sana dibenarkan kerana dia adalah seorang yang hancur." (Lukas 18) Dia patah! Dalam kehancurannya, dia menuntut kuasa Yesus Kristus untuk pengampunan. Orang Farisi itu jauh dari patah, dia benar pada pandangannya sendiri; iaitu mementingkan diri sendiri.

5. Terimalah janji Allah.

Ini sukar dilakukan kerana Syaitan, penuduh lama, selepas kita dipatahkan dan selepas kita menerima pengampunan Kristus, berbisik di telinga kita; "Ah, pasti anda tidak fikir Tuhan akan benar-benar memaafkan dan melupakan, bukan?" Apa yang anda perlu lakukan ialah menghadapi perasaan subjektif itu dengan kebenaran objektif yang jelas tentang firman Tuhan. Lihatlah beberapa janji-Nya.

Janji "amnesia." "Sebab Aku akan mengampuni kejahatan mereka dan tidak lagi mengingati dosa mereka." (Yeremia 31:34) Sungguh menakjubkan bagi saya bahawa Tuhan yang maha mengetahui boleh memilih untuk melupakan. Ini adalah "janji amnesia".

"Janji detergen." "Walaupun dosamu seperti kirmizi, ia akan menjadi putih seperti salji. Walaupun ia merah seperti merah, ia akan menjadi seperti bulu." (Yesaya 1:18)

"Janji jarak." "Sejauh timur dari barat, demikianlah dijauhkan-Nya dari pada kita pelanggaran kita." (Mazmur 103:12)

Janji "kedalaman laut." "Kamu akan sekali lagi berbelas kasihan kepada kami. Engkau akan menginjak-injak dosa kami, dan melemparkan segala kesalahan kami ke dasar laut." (Mikha 7:19).

Saya tidak faham semua janji itu. Saya tidak faham bagaimana Tuhan boleh mengampuni kita dalam besaran yang Dia lakukan. Tetapi saya telah belajar ini, saya cukup bijak dalam hidup sehingga saya menggunakan banyak perkara yang saya tidak faham. Saya masih tidak faham bagaimana kapal terbang turun dari tanah, tetapi saya masih menggunakannya. Saya tidak faham, bagaimana microwave menjadikan makanan panas, tetapi saya menggunakan satu setiap hari. Saya tidak faham bagaimana Tuhan boleh memaafkan saya tetapi saya menggunakannya setiap hari. Steve Flatt Amazing Grace Lesson #1333 28 September 1997

Bab 10

HIDUPKAN KAMI LAGI

Terdapat iklan dalam "Berita Petani Perniagaan" di Scottsbluff, Nebraska di bawah lajur "Jualan dan Perdagangan". Iklan itu berkata "Akan menukar satu gaun pengantin berwarna putih, saiz 16, tidak pernah dipakai. Akan menukar revolver 38 kaliber." Sekarang saya tidak tahu ceritanya, tetapi entah bagaimana, saya mengesyaki perkara tidak menjadi seperti yang diharapkan oleh seseorang.

Alkitab sangat jujur tentang keadaan. Ambil kitab Nehemia sebagai contoh. Nehemia mempunyai setiap peluang untuk mengakhiri bukunya dengan nota yang tinggi, positif, dan gembira selama-lamanya. Tetapi kehidupan sebenarnya tidak begitu. Umat Tuhan tidak tinggal di puncak gunung.

Nehemia berkhidmat sebagai gabenor selama 12 tahun selepas tembok itu dibina semula dan rakyat dipulihkan. Seperti yang dijanjikannya kepada Artahsasta, dia kemudian kembali ke Persia. Beberapa ketika kemudian dia kembali ke Yerusalem untuk memeriksa keadaan. Setibanya dia sangat kecewa. Semua yang dia telah bekerja keras untuk melihat pencapaian telah dibatalkan. (Nehemia 13:6-7) Pernahkah anda perasan berapa kali kebangkitan di mana-mana arena kelihatan gagal? Dalam politik anda mungkin mempunyai lonjakan besar konservatisme, alam sekitar atau usaha hebat untuk pembaharuan kempen. Nampaknya semua orang sibuk, tetapi selepas beberapa ketika, semuanya mula gagal dan ia kembali seperti biasa.

Gereja kadang-kadang mempunyai kebangkitan yang hebat dan semua orang terbakar selama berminggu-minggu, mungkin selama beberapa bulan. Tetapi dalam setahun atau dua tahun kebanyakan semuanya telah kembali kepada keadaan seperti dahulu. Walaupun dalam hidup kita, kita mempunyai saat-saat itu. Kami membuat azam atau ikrar Tahun Baru bahawa keadaan akan berbeza dan untuk sementara waktu, kami melihat peningkatan itu. Tetapi terlalu kerap, kami menarik diri kembali ke tempat kami berada. Ia adalah sifat kebangkitan untuk luntur.

"Sebelum ini, imam Elyasib, telah ditugaskan untuk mengawasi bilik-bilik perbendaharaan rumah Tuhan kita. Dia bergaul rapat dengan Tobia dan dia telah menyediakan untuknya sebuah bilik besar yang dahulunya digunakan untuk menyimpan persembahan bijirin dan kemenyan dan kuil. barang-barang dan juga persepuluhan gandum, wain baru dan minyak yang ditetapkan untuk orang Lewi, penyanyi dan penunggu pintu gerbang, serta sumbangan untuk para imam. Tetapi sementara semua ini berlangsung, aku tidak berada di Yerusalem, karena dalam tiga puluh dua tahun Artahsasta, raja Babel, saya telah kembali kepada raja. Beberapa waktu kemudian, saya meminta izinnnya dan kembali ke Yerusalem. Di sini saya mengetahui tentang kejahatan yang dilakukan Elyasib dalam menyediakan sebuah bilik untuk Tobia di pelataran rumah Tuhan. Tuhan kami." (Nehemia 13:4-7)

Sebab mengapa kebangkitan gagal.

1. Orang ramai memupuk sahabat yang salah. Perhatikan Eliashib. Dia adalah seorang imam besar duniawi dan bercita-cita tinggi yang merendahkan diri selagi Nehemia ada. Nampaknya, dia bukanlah peminat setia Nehemia dan terutamanya dasar luar negeri Nehemia. Anda masih ingat dua musuh utama Nehemia sepanjang jalan ialah Sanbalat, orang Horon, dan Tobia, orang Amon. Apabila Nehemia kembali kepada Artahsasta, Elyasib menjalin atau menjalinkan semula hubungan dengan Tobia. Ayat 4 menyatakan "Dia berkait rapat dengan Tobia." Ayat 5 menyatakan "Dia juga menyediakan bilik untuknya." Di semua tempat, di sana di kuil. Anda lihat, pada zaman itu, rumah Tuhan bercantum dengan bilik-bilik, bilik-bilik besar, yang sering memuatkan biji-bijian dan perkakas dan bejana ibadat. Elyasib, Imam Besar, berkata, "Baiklah,

Nehemia berkata apabila mengetahui tentang situasi itu "Saya sangat tidak senang dan membuang semua barang-barang rumah Tobia keluar dari bilik. Saya memberi perintah untuk menyucikan bilik-bilik dan kemudian saya memasukkan semula ke dalamnya peralatan rumah Tuhan dengan persembahan bijirin dan kemenyan." (v.8) Nehemia segera mengetahui pengaruh yang dibawa oleh ini ke atas seluruh Yerusalem. Dia dapat melihat bahawa ini adalah punca kepada kegelisahan dalam kebangkitan mereka. Kita perlu belajar bagaimana untuk marah pada perkara yang betul, pada punca utama. Saya hairan bagaimana orang Kristian akan kecoh tentang perkara yang sangat remeh dan sama sekali tidak mengendahkan barah moral dan rohani yang memusnahkan kehidupan kita dan kehidupan anak-anak kita. Nehemia melihat punca dan dia menyeranginya. Dia tidak akan hidup dengan salah di tempat yang dibina untuk betul. Jadi, dia mengambil semua perabot, membuangnya ke jalan dan berkata, "Saya membersihkan bilik." (v.9) Perkataan Ibrani di sana bermaksud "dia telah mengasapinya." Dia tidak mahu bau busuk Tobia. Jadi, dia telah mengeluarkan semuanya. Kedengarannya kuat tetapi teruskan membaca dan lihat semua kejahatan yang timbul daripada seorang lelaki seperti Tobiah meningkat ke tempat yang berpengaruh.

2. Rakyat berhenti menyumbang. "Aku juga mengetahui bahawa bahagian yang diberikan kepada orang Lewi tidak diberikan kepada mereka. Dan semua orang Lewi dan penyanyi yang bertanggung jawab atas kebaktian telah pulang ke ladang mereka sendiri. Maka, aku menegur para pembesar itu dan bertanya kepada mereka, 'Mengapa rumah Tuhan diabaikan?'" (ay. 9-10) Satu tanda bahawa kebangunan rohani sedang merosot adalah apabila orang mencari sesuatu yang lain berkaitan dengan wang mereka daripada menjaga ikrar dan komitmen mereka untuk memberi kepada Tuhan. Ini sentiasa menjadi tanda bahawa kebangkitan sedang berada di belakang.

"Pada masa itu, aku melihat orang-orang di Yehuda menginjak pemerasan anggur pada hari Sabat dan membawa masuk gandum dan memuatkannya ke atas keledai bersama-sama dengan anggur, anggur dan buah ara dan segala jenis muatan lain dan mereka membawa semuanya itu ke Yerusalem pada hari Sabat. Oleh itu, saya memberi amaran kepada mereka

tentang menjual makanan pada hari itu. Orang-orang Tirus yang tinggal di Yerusalem membawa masuk ikan dan segala jenis barang dagangan dan menjualnya di Yerusalem pada hari Sabat kepada orang Yehuda. Saya menegur para pembesar Yehuda dan berkata kepada mereka, 'Apakah perbuatan jahat yang kamu lakukan ini dengan mencemarkan hari Sabat. Bukankah nenek moyangmu melakukan perkara yang sama sehingga Tuhan kita mendatangkan semua malapetaka ini atas kita dan atas kota ini? Sekarang kamu membangkitkan lebih banyak kemurkaan. terhadap Israel dengan mencemarkan hari Sabat.'" (Neh. 13:15-18)

Sekarang, seseorang mungkin berkata, "Mungkin orang ramai berhenti memberi kerana kepimpinan yang lemah. Elyasib adalah imam besar dan dia telah membawa Tobia ke dalam kuil. Mungkin, mereka hanya berkata kita tidak akan memberi selagi kejahatan seperti itu. hubungan sedang berjalan." Tetapi, tanpa mengira sebabnya, orang Lewi dan pelayan kuil terpaksa meninggalkan kuil dan kembali ke ladang mereka. Mereka terpaksa mencari jalan untuk terus hidup. Tanpa mengira sebab kuil itu diabaikan kerana orang ramai tidak memberi.

Tuhan hanya tahu betapa banyak kerja yang tidak dilakukan di ladang misi dan dalam komuniti di seluruh dunia kerana apa yang tidak diberikan kepada pekerjaan Tuhan oleh orang yang sepatutnya—Kristian. Salah satu komen yang saya dengar selama ini dan ia adalah alibi lama, "Saya tidak selalu bersetuju dengan keputusan orang tua dan saya tidak selalu bersetuju dengan apa yang dihabarkan oleh pendakwah jadi saya menahan sumbangan saya." Nehemia mengisytiharkan bahawa persepuluhan mereka adalah wajib sama ada para pemimpin itu layak menjadi pemimpin atau tidak. Secara kebetulan, mereka tidak. Nehemia berkata anda mempunyai kewajipan di hadapan Tuhan untuk menyokong kuil tanpa mengira apa yang anda fikirkan.

Saya fikir salah satu daripada salah faham yang besar di kalangan umat Tuhan ialah memberi adalah fungsi untuk membiayai gereja. Bahawa sebab Tuhan memasukkan pemberian hanyalah keperluan praktikal yang kecil yang jika kita tidak memberi, gereja perlu ditutup. Itu tidak masuk akal! Memberi bukan tentang membiayai gereja. Tuhan boleh membiayai gereja. Dia memiliki lembu di seribu bukit. Tuhan boleh melakukan apa sahaja yang Dia kehendaki sama ada anda memberi satu sen atau tidak. Memberi adalah tentang memberkati kehidupan orang ramai. Sebabnya ia adalah indeks keutamaan anda. Tuhan tahu ia adalah pembersihan hati anda. "Di mana hartamu berada, di situ juga hatimu berada." Dalam beberapa cara, Bible ialah dokumen paling rohani yang anda miliki. Tetapi satu lagi buku anda juga adalah buku rohani. Ia adalah buku cek anda. Di mana sahaja anda meletakkan harta anda,

3. Mereka berkompromi dengan orang suci. Mereka menyekularkan hari Sabat. Ia baru sahaja menjadi hari lain. Tidak ada yang salah dengan menjalankan perniagaan, dan tidak ada yang salah dengan membuat satu dolar, membuat keuntungan. Masalahnya ialah mengambil sesuatu yang Tuhan panggil "suci" dan menganggapnya seolah-olah ia remeh, seolah-olah tidak ada yang istimewa mengenainya sama sekali. Di bawah Hukum Musa, Tuhan berkata, "Aku mahu hari Sabat dipelihara suci." Orang ramai menganggapnya seperti hari lain.

Tuhan mahu perkara-perkara tertentu disucikan dalam hidup kita dan Dia menjadi kecewa apabila kita meremehkannya. Contohnya: Perkahwinan. Jika ada sesuatu yang suci dan suci bagi Tuhan itu adalah perkahwinan. Dia menyebutnya perjanjian dan Dia menggunakan perkataan itu dengan sangat berhati-hati. Yesus ditanya, "Apakah sebab seseorang boleh meninggalkan pasangannya?" Dia menjawab, "Apa yang kamu maksudkan? Tidakkah kamu membaca dari mulanya Allah menjadikan mereka satu daging? Bagaimana kamu membahagikan satu daging?" Tetapi orang ramai meninggalkan pasangan mereka dengan beribu-ribu setiap hari, sesetengahnya kerana alasan remeh manakala yang lain melakukannya kerana pasangan menganggap perkahwinan itu sebagai sesuatu yang remeh.

Contoh-contoh lain boleh diberikan tetapi maksudnya ialah yang dikhususkan atau didedikasikan kepada Tuhan, tidak boleh dikompromi. Dalam kes ini, penderaan Hari Sabat, Nehemia membuat perubahan fizikal untuk melihat bahawa ia telah disucikan dan kekal seperti itu. "Apabila bayang-bayang senja melanda pintu-pintu gerbang Yerusalem sebelum hari Sabat, aku memerintahkan supaya pintu-pintu itu ditutup dan jangan dibuka sehingga hari Sabat berakhir. Aku menempatkan sebahagian daripada pintu-pintu gerbang supaya tidak ada muatan yang boleh dibawa masuk pada hari Sabat. Satu atau dua kali, para pedagang dan penjual segala jenis barang bermalam di luar Yerusalem, tetapi saya memperingatkan mereka dan berkata, 'Mengapa kamu bermalam di tepi tembok? Jika kamu berbuat demikian lagi, saya akan menangkap kamu.'" (v. 19) Nehemia berkata bahawa beberapa pedagang itu memutuskan untuk bermalam Jumaat di luar tembok dan menggoda orang ramai untuk menyelinap keluar dan membeli-belah. Nehemia berkata, "Saya melihat anda berkhemah di luar sana, saya hanya ingin memberitahu anda bahawa jika anda berbuat demikian sekali lagi, saya akan keluar ke sana dan saya akan meletakkan tangan ke atas anda." ... "Sejak itu, mereka tidak lagi datang pada hari Sabat." (ayat 21) Saya yakin mereka tidak melakukannya! Manusia, Tuhan tidak mahu kita bergaduh banyak,

tetapi Dia berkata saya mahu kamu memperjuangkan yang disucikan sebelum kamu membiarkannya menjadi remeh, sebelum ia kehilangan kesuciannya. 21) Saya yakin mereka tidak melakukannya! Manusia, Tuhan tidak mahu kita bergaduh banyak, tetapi Dia berkata saya mahu kamu memperjuangkan yang disucikan sebelum kamu membiarkannya menjadi remeh, sebelum ia kehilangan kesuciannya. 21) Saya yakin mereka tidak melakukannya! Manusia, Tuhan tidak mahu kita bergaduh banyak, tetapi Dia berkata saya mahu kamu memperjuangkan yang disucikan sebelum kamu membiarkannya menjadi remeh, sebelum ia kehilangan kesuciannya.

4. Mereka melakukan perjanjian yang salah. "Selain itu, pada masa itu, aku melihat orang-orang Yehuda yang telah mengawini perempuan-perempuan dari Asdod, Amon dan Moab. Separuh daripada anak-anak mereka bercakap dalam bahasa Asdod, atau bahasa salah satu bangsa lain dan tidak tahu bagaimana bercakap bahasa Yehuda." (v. 26) Kembali dalam bab 10, selepas kebangkitan besar mereka di mana mereka membaca firman Tuhan dan orang ramai mengaku dosa mereka, orang ramai membuat ikrar dan menulisnya dalam dokumen dan mereka semua menandatangani. Mereka mengikrarkan tiga perkara dalam ikrar yang tersurat itu. Mereka berkata kami berjanji a) untuk setia kepada persepuluhan dan persembahan kami, b) untuk menguduskan Hari Sabat, dan c) tidak akan berkahwin dengan orang kafir lagi." Perhatikan dalam Bab 13 mereka telah melanggar ketiga-tiganya.

Kristian berhati-hati dengan siapa anda berkahwin. Oleh itu, berhati-hati tentang siapa yang anda temui. Jika hidup anda didedikasikan kepada Tuhan kemudian anda berkahwin dengan seseorang yang berada pada panjang gelombang yang sama sekali berbeza, anda meminta masalah. Sebabnya sangat mudah. Anda mempunyai perjanjian yang bercanggah. Anda mempunyai perjanjian dengan Tuhan yang mengatakan, "Hidup saya dan anda akan menjadi satu." Tetapi jika anda membuat perjanjian dengan orang lain dan mengatakan bahawa kita akan menjadi satu daging, kita menuju ke arah yang bertentangan. Sembilan puluh sembilan kali daripada seratus, yang akan berakhir dengan kesakitan dan kemusnahan yang besar. Nehemia melihat buah perjanjian yang bertentangan dan dia bertindak balas dengan ganas. Kamu fikir dia memperlakukan peniaga dengan buruk, lihat ayat 25. Dia berkata, "Aku menegur mereka dan mengutuk mereka. Aku memukul beberapa orang lelaki dan mencabut rambut mereka. "Tidakkah kamu gembira orang tua kita tidak berbuat demikian? "Aku menyuruh mereka bersumpah demi nama Tuhan dan berkata, 'Engkau tidak boleh mengawinkan anak-anak perempuanmu dengan anak-anak lelaki mereka, dan janganlah kamu mengawinkan anak-anak perempuan mereka. untuk anak-anakmu dan juga untuk dirimu sendiri. Bukankah kerana perkahwinan seperti inilah Salomo, raja Israel, berdosa? Di antara banyak bangsa, tidak ada raja seperti dia. Dia dikasihi oleh Tuhannya dan Tuhan menjadikan dia raja atas seluruh Israel, tetapi bahkan dia telah dibawa ke dalam dosa oleh wanita asing. Haruskah kami mendengar sekarang bahawa kamu juga melakukan semua kejahatan yang dahsyat ini dan tidak setia kepada Tuhan kita dengan mengahwini wanita asing?'" dan janganlah kamu mengambil anak perempuan mereka untuk dikahwinkan untuk anak lelaki kamu mahupun untuk diri kamu sendiri. Bukankah kerana perkahwinan seperti inilah Salomo, raja Israel, berdosa? Di antara banyak bangsa, tidak ada raja seperti dia. Dia dikasihi oleh Tuhannya dan Tuhan menjadikan dia raja atas seluruh Israel, tetapi bahkan dia telah dibawa ke dalam dosa oleh wanita asing. Haruskah kami mendengar sekarang bahawa kamu juga melakukan semua kejahatan yang dahsyat ini dan tidak setia kepada Tuhan kita dengan mengahwini wanita asing?'"

Aplikasi

1. Kebangkitan sentiasa memerlukan pembaharuan. Dunia yang dicemari dosa ini mempunyai apa yang saya panggil tarikan ke bawah. Sebagai contoh, jika anda mempunyai rumah yang cantik dan membiarkannya kosong, ia akan mula runtuh perlahan-lahan. Jika dunia ini berada pada lunas yang sama, maka tiada apa yang akan berlaku, tetapi dunia ini mempunyai tarikan ke bawah. Rumah itu akan runtuh. Perkara yang sama akan berlaku kepada taman yang tidak dijaga. Jadi, mengapa perlu kebangkitan jika ia cenderung hilang? Sebabnya jika anda tidak mempunyai kebangkitan adalah anda tidak kekal sama, anda turun, turun, turun dan turun. Tetapi faham bahawa kebangkitan bukanlah pukulan sekali sahaja. Kita hidup dalam dunia yang dicemari dosa dan kebangkitan akan sentiasa memerlukan.
2. Cari keretakan pada dinding. Nehemia mendapati keretakan bukan pada tembok fizikal, tetapi dalam tembok rohani Yerusalem. Pengajarannya ialah dengan membiarkan sesuatu yang bukan miliknya, kemusnahan adalah akibatnya. Ingatlah bahawa semua ini bermula apabila Elyasib mengizinkan Tobia datang dan tinggal di kuil. Adakah terdapat mana-mana bilik dalam hatimu di mana Tobia telah mendirikan kediaman? Adakah anda mempunyai ruang dalam hidup

anda di mana anda menyimpan barang-barang yang bukan milik? Alkitab mengajar kita bahawa anda memberi syaitan tempat berpijak, hanya sedikit tempat untuk berpijak, dan dia akan mengubahnya menjadi kubu kuat. Itu cara dia bekerja. Cari keretakan di dinding anda.

3. Bersedia untuk membuat pembaikan dengan cepat. Nehemia tidak membentuk beberapa jawatankuasa, pasukan petugas atau kajian lima bulan. Jika ia bermakna tendang mereka keluar, wasap bilik, cabut rambut mereka, atau apa sahaja, dia melakukannya! Jangan salah faham, saya tidak mengesyorkan memukul orang, atau mencabut rambut mereka. Salah satu masalah terbesar dalam gereja hari ini ialah tidak bersedia untuk menghadapi dosa dan membiarkan keretakan menjadi lebih besar dan lebih besar. Menghadapi dosa sama ada dalam hidup anda atau dalam kehidupan seseorang yang anda cintai bukanlah mudah tetapi mengabaikannya adalah jauh lebih teruk.

Saya mendengar cerita tentang seorang budak kecil yang cedera dan sakit parah di kakinya. Ia mungkin hilang upaya kekal atau dengan terapi, dia boleh pulih sepenuhnya dan kembali sihat. Jadi, bapanya bekerja dengannya dan bekerja dengannya melalui terapi berjam-jam dan peningkatannya sangat perlahan. Budak kecil yang memegang rel membuat kaki itu berfungsi, merosot dan dia memandang ayahnya dan berkata, "Ah, Ayah, tidakkah kamu hanya mengasihi saya seperti saya?" Dengan air mata, si ayah berkata, "Ya, Nak, saya pasti dan saya terlalu sayangkan awak sehinggakan awak kekal begitu." Semoga Tuhan kita akan cukup mengasihi antara satu sama lain sehingga apabila dosa telah menyelinap ke dalam hidup kita, kita tidak akan membiarkan satu sama lain kekal seperti itu, tetapi melakukan apa yang sukar untuk kebaikan mereka.

Nehemia menutup dengan amaran bahawa Yehuda pada asalnya tidak ditawan kerana pertahanan yang tidak mencukupi. Dia ditawan kerana ketaatan yang tidak mencukupi. Masalahnya apabila Babylon mula-mula turun dan mengambil alih dia bukanlah kerana dia tidak mempunyai tembok yang cukup besar. Tetapi dia tidak mempunyai komitmen yang cukup besar kepada Tuhan. Itulah mesej Nehemia. Itulah intipati kebangkitan.

Jangan salah faham dengan apa yang telah kita pelajari. Tuhan kita tidak mahu pengasingan kita. Dia tidak mahu kita berundur dari dunia ini. Anda tidak boleh menjadi garam dan ringan jika anda tidak berada di luar sana di kalangan orang ramai. Tetapi Dia mahu penyucian kita supaya apabila kita bergerak di antara dunia, kita mengubah dunia. Mari kita ambil pengajaran yang mereka terus lupakan.

Jika anda tidak pernah datang kepada Kristus dan mematuhi injil, saya ada berita baik untuk anda. Itu bukan kerja semula atau pengubahsuaian. Itu adalah projek pembinaan yang baru. 2 Korintus 5:17 berkata, "Jika seseorang ada di dalam Kristus, dia adalah ciptaan baru. Yang lama sudah berlalu, yang baru sudah datang!" Galatia 2:20 berkata, "Kamu tidak lagi hidup seperti kamu telah mati terhadap dosa. Kristus hidup di dalam kamu." Berita baiknya ialah anda adalah kehidupan yang baru, hati yang baru, dan kuasa roh Tuhan akan hidup dalam diri anda. Itulah kesegaran dan keutuhan yang tiada bandingannya.

Steve Flatt Amazing Grace Lesson #1335 12 Oktober 1997

